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does.

The venue clause has to manifest a
clear intent to rule out other venues, and it

. . |
simply doesn't. It provides an additional one,

cthat being the Nevada.  The jurisdiction here

ig guch that the‘ﬁinimum contacts are
ébsolutely satisfied. The focus where -- it ---
whoe did it first, who reached dut‘td whom
first, that does not matter; Ydur Hancr.

What wmatters is.that their
activities were purposély dire@ted to Illinoi=
regidents. What are -- Illfnbis certainly has
a aighifiCant interest in protébting the

residents of its state, wy clients, the

plaintiffs.

And jurisdiction, ﬁanue is proper
here in Illinois before this Court.

THE COQURT: “Thank you, Counsel.

Counsel, last word.

MR. SHONEKWILER: Yes.‘ Just
three -- four very short things.

. Number ona,'tha améndmant to the

long-arm statute only brought the statute into

compliance to the well -egtablished law. It

LAKE-COOK REPORTING, LTD.
BaA7-236~0773
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didn't change the law.

And you need to look no further
than Wessel, the case we cited. This is 1978,
the Northern District of Illin&ia. It is well
settled that in enacting the aﬁatute -- talking
about the long-arm statute, thé Illinois
legislature intended to providé a means by
which jurigdiction can be aaseftad over
non-residents to the extent permitted under the
due procesgs clause.

It's always been the law. Every
one of these cases that we cite applies the
same minimum contacts test under the due
process cléuses that have been applied by
courts for an eternity.

Here's the Seventh Circuit, Judge.
This is on page seven of our reply brief,
advanced tactical ordinance case., This is a
2014 case, and it refers to Walden, which is a
Supreme Court case in 2014.

It says, Walden serves as a
reminder that the minimum contacts inguiry has
not changed over the years, and that it applies

to intentional tort cases, as well as others.

LAKE-COOK REPORTING, LTD.
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And it goes on to say after Walden,

that's the Supreme Court case, and this is the

Seventh Circuit discussing it, there can be nho

doubt that the plaintiff cannot be the only
link between the defendant and forum. That
case rejected any notion that the test if
different for torts than it is for contracts,
or that the test hasa changed in any way.

There 15 nalauthority to support
this argument that the key factors which every
case -- and look at the medical case -- we've
already read the cite into the record, a very
recent First District c¢ase that goes through an
analysis of what they're referring to. It's
called Madison Miracle. Wetve already read
that cite into the record. There's --

MR. MARKWELL: For the record,
that's not what we're referring to.

MR. SHONKWILER: Okay. There is
some discugsion in recent First District cases
that a formilaic -- you know, for example,
locking at only four factors as opposed to
looking at the whole nature of the business

transactions and the relationship is wrong. No

LAKE-COOK REPORTING, LID.
847-236-0773
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doubt that that's wrong.

If there are any cases that we've
cited that we relied on that don't look at the
whole body of facts and due process relevant
facts, then I'm not aware of what it is,
because every one of these cases apply the same
factorg and look at the same things., And I
think this is picking over little things.

But who initiates an inguiry is
abgolutely essential. It's important under
avery one of these cases. All of these cazes
apply the same law that applied now, and the
reason it is, is because purposeful availment
iz the essence of the test.

Two other very quick points.
Performance by my c¢lient was a nine month time
period. They had nine wonths in which to
assign these contracts, and that is it.
There's no way this contract -« T'm shocked to
hear that they say the contract is still going
on. T know we haven't litilgated the merits of
this case. And I filed -~ I filed a limited
appearance to contest juriadicﬁion. But I'm

very surprised to hear that a year after this

LARE-COOK REPORTING, LTD.
847-236-0773
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contract was entered with only ithree contracts

asgigned, they think it's stili going on.

All that my clients did under the
contract was agsign contracte ﬁnd provide
training. That was it. And the training was
Web based. '

Last thing, we apmimgize -- we did
apologize. We're sincere in our apology, of
course. And we withdrew the statement. There
waz one statement in two affidavits that was
inaceurate, because, in fact, there was one
I1linois based client. And my clients just
forgot about that, and that was a mistake. It
wag absolutely not an intent -- any intent to
mislead anyone.

And, frankly, in the end, I think
it's an relevant fact because this ~-- the
claims here don't arise out of that particular
contract, but it was a mietake, and I apologize
for it. And there was only one contract
though.

THE COURT: All xight, gentlemen.
Excellent job, by the way, on both sides.

But in looking at the -- at the

LAKE-COOK REPORTING, LTD.
847-236-0773
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contract, I think that the venue clause iz
enforceable. You know, it states -- it's

very -- it's very brief. The venue is the

gtate of Wevada and the county of Clark, and
coupled with the governing law, this agreement
will be governed by the laws of Nevada and the
county of Clark. |

But I think it shows it's
mandatory, not obligatory. and, vou know,
venue is a much more precise term than
jurisdiction, It's the venue that is where --
that's where any causes of action relating to
this agreement must be brought .

I also think any -« even if I'm
wrong on that, maybe I am, becauge you guys
present really interesting argumente on that.
I've been wrong before. -

But I do think that asserting
jurisdiction over the defendants would have had
due procegs under the federal due process
analysis. ‘ .

You know, Medasset markets to
Tllinois via Internet listings avallable to

anyone with the Intermet. Only contacted

LAKE-COOK REPORTING, LTD.
847-236-0773
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Medappeal by telephone or e-mail. Brown who

owns Vigionary avvered he saw the response to
the online posting and forum his client,
Weinstein. Brown never met the plaintiff or
the plaintiff's officers in-person.

I think I'm locking over all the
facts that were raised by the defendants, T
don't think that they have had:minimum contact,
g0 as to -- with Illinois so as to provide fair
warning that they could be sued in Illinois.

So I'm granting the motion to
dismiss in favor of jurisdiction elsewhere.

MR. MARKWELL: In favor of
Jurisdiction elsewhere?

THE COURT: Yes. I would say
Nevada and county of Clark, but in case you all
decide you're going to file it elsewhere, and
you think you have a good argument for it, ¥
don't want te foreclose that.

MR. MARKWELL: And do we need --
thig is to all the defendants, do we 304(a) in
there?

THE COURT: Yeah, I'll give you
304 (a) right now. I think it's on that. I've

LAKE-COOK REPORTING, LTD.
B47-236-0773
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never practiced appellate law, so we'll a belt

and suspenders and put that in, just to make
sure we're covered.
MR. MARKWELL: Okay.
THE COURT: Excellent job.
MR. MARKWELL: Okay. And will you
iggue an order? l
THE COURT: No. 2and you can state
for the reasons stated on the fecord, if you
want, and incorporate that transcript.
MR. MARKWELL: Ckay.
{The proceedings in the above
matter concluded at 11:33

a.m.)

LAKE-COOK REPORTING, LTD.
B47-236-0772
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Las Vegas, Nevada; Thursday, August 1, 2019
[Case called at 10:44 a.m.]

THE MARSHAL: Page 8, Your Honor,

THE COURT: Okay. Page 8. This is Medappeal, LLC versus
David Weinstein.

MS. SCOTT: Yes. Good marning, Your Honor. Amber Scott
appearing on behalf of Max Global Incorporated, Vijay Reddy, Margaret
Reddy, and Mohan Thalmarla.

THE COURT: Good morning, Ms. Scott.

MR. FREEDMAN: Good morning, Your Honor. Jay
Freedman on behalf of Plaintiff.

THE COURT: Good morning, Mr. Freedman.

Okay. This is a motion to dismiss for lack of personal
jurisdiction.

MS. SCOTT: Yes. That's correct, Your Honor.

THE COURT: Okay.

MR. FREEDMAN: Your Honor, before we get into the
substance of the argument, I'd just like to object, for the record, as to the
fiming of the reply brief filed by Defendants. it was filed at 5:00 p.m.
yesterday afternoon.

THE COURT: You know what, | was here much later than
that, but | haven't had a chance to take a look at it. And | prefer to
review everything. But | don’t know -- | don't know what it says. But | --

please go ahead and argue now.
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MS. SCOTT: Okay.

THE COURT: Okay. Because | think | have enough
information. Unless you absolutely want me to take a look at that, I'm
prepared to move forward.,

MS3. SCOTT: Okay, Your Honor. It basically says the same
thing as the motion -- the general motion, but if a decision isn't reached
today, | would request that you would take it under advisement --

THE COURT: Okay.

MS. SCOTT: -- at that time.

S0 we're here today on a motion to dismiss for a lack of
personal jurisdiction against the four Defendants that are being
represented today. Margaret Reddy and Vijay Reddy are residents of
Michigan. Mohan Thalmarla is a resident of lllinois and his company,
Max Global incorporated, is incorporated in llinois as well,

5o this stems from a purchase sale agreement for medical
billing appeals and credential businesses. Now, the Plaintiffs are lllincis
-- the Plaintiff is an {llinois company and this case was first brought in
llinois, and it was dismissed in lilinois for lack of personal jurisdiction
against the Defendants. The only Defendant that was -- that is being
represented to hear ~-- that was a party in that prior case, is Vijay Reddy.
The other three were not parties of, in fact, even mentioned at all in any
replies or briefs that occurred in that hearing.

So first, going over personal jurisdiction, | think it's prefty clear
that there is no general personal jurisdiction over the Defendants here in

Nevada, because there were no substantive or continuous or systematic
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conduct that was directed at Nevada by the Defendants that was
subjecting them to general jurisdiction. What we are more focused on is
specific personal jurisdiction, which requires some type of minimum
contacts with the forum state in order to assert jurisdiction over the
parties.

Now, it's not only minimum contacts with the state, it's the
state itself. It's not with other parties who may be residents here. It's
not with some type of phone conversation. lt's with the state itself.
What activities did the Defendant do that would prevail them to be
subject to be brought in court here. So with that, the Plaintiff has failed
to show that there are any type of minimum contacts with Nevada, other
than saying that there’s a forum selection clause in the agreement
between the Plaintiff and Medasset, which has no relation with any of
the Defendants being represented here today, that says that venue is
subject to Clark County, Nevada.

Now, the Defendants weren't party to that contract. They're
not bound by -- to be held into court over that contract because it wasn't
-- it wasn't their concern, They weren't parties. They weren't supposed
to abide by or perform under the terms of the agreement. $0 since there
are no specific personal jurisdiction or minimum contacts that would
prevail them to be held in -- brought into court here, Plaintiff is now
relying on conspiracy theory jurisdiction and judicial estoppel to prevent
the Defendants from, basically, arguing that there is no personal
jurisdiction here.

I'it start with conspiracy theory jurisdiction. And | would like to
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jump - there's three prongs to the test to assess whether there is
conspiracy theory jurisdiction. | want to jump to the second and third
prong because | think they're really important to point out.

Second prong is, Plaintiff has not established -- or the co-
conspirators acts meet the minimum contacts requirements to satisfy the
second prong of the test. Once again, none of the Defendants are
residents or have conducted any type of business in Nevada, first of all,
They're not parties to the contract that will say that they must - they're
bound to be brought here in Clark County, Nevada. They're not
employed by -- they're not employed by Medasset who was the
Defendant who signed the agreement. And there’s no basis for any of
their actions to be considered meeting the minimum contacts.

Once again, nothing that they did was directed at Nevada.
They may have had conversations with Defendant, David Weinstein,
who is - who currently lives in Las Vegas, Nevada, via phone or other
types of means such as that, but that -- that’s not sufficient to be
considered enough to apply personal jurisdiction over the Defendants.
Communication that's - that's unrelated or past business dealings that
are unrelated to the case here, are not enough to bring personal
jurisdiction here.

And the third element, the Defendants would have to be --
have to reasonably expect that their actions would have consequences
in Nevada at the time of entering into the conspiracy. That can’t be the
case here, There's not even any type of proof that the Defendants even

knew about the agreement when it was signed. They -- of course they
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probably know about the terms now, because they're being sued and
they want to know what the terms of the agreement are, but there’s no
proof that they even knew what was going on in that contract.

And more importantly, Max Global Incorporated and Mohan
Thaimarla have absolutely nothing to do with this case. They have
never met any of the other Defendants, aside from Margaret and Vijay
Reddy, and that's only because Mr. Thalmarla is Vijay Reddy’s uncle.
That's the only relation that they have to the other Defendants. They
haven't seen any contracts. They never had any dealings with the
Plaintiff. They haven't conducted business with any of the other
Defendants. There's really no reason for them to be sued and brought
in under personal jutisdiction.

And as to Margaret Reddy, she has dealt with Mr. Weinstein,
the other Defendant, as an independent contractor in past dealings and
that was under a secretarial type of task. It wasn't something that was
really substantial, She wasn't dealing with the Plaintiff or any of those
types of things. She was answering emails or providing a voice to be
put on a voicemail. It wasn't anything that would actually be substantive
or in relation to the Plaintiff,

And Mr. Reddy, he had -- he had contact with the Plaintiff, |
believe, on two occasions. The first time was when he was called as a
reference by the Plaintiff to discuss, basically, the dealings with -- his
past dealings with Medasset or what he believes that the company can
do. The second time was he conducted online web seminars and

training for the Plaintiff, but that was through, like I said, it was either - it
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was online. It was from the comfort of his own home in Michigan. He
never came to Nevada for anything. Plaintiffs, to my knowledge, have
never came to Nevada either. And that was the extent of his
involvement in this case or dealing with Plaintiff.

Now, with that being said, it can't -- you -- it can’t be expected
that they would think that those actions would -- with those actions, they
would be expected to be brought into Nevada -- brought into court in
Nevada. So of course, | think it's pretty clear that conspiracy theory
jurisdiction just doesn’t apply.

THE COURT: Okay. Thank you. Counsel,

MR. FREEDMAN: Thank you, Your Honor. This is an
unusual case.

THE COURT: Yes, itis.

MR. FREEDMAN: We have Defendants from four states,
according to the allegations in Plaintiff's complaint, got together and
entered into a conspiracy to defraud a Plaintiff who happened to live in
lHlinois. Defendants would have my client be forced to file a lawsuit in
Nevada, Michigan, New Jersey, and lllinois against parties who are
conspiring together to defraud them. That just doesn’t make sense.

Now, | filed a supplemental declaration yesterday morning at
about 9:00 that contained the transcript from the hearing that took place
in Hinois. ! don't know if the Court had the opportunity to look at that
given the trial, but if the Court recalls, the parties were here about two or
three weeks ago -

THE COURT: Yes. And I've continued to the 20™ to -
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MR. FREEDMAN: Yes. And the reason | asked for the delay
on the supplemental briefing, which is due next week, is so | could
obtain a copy of the transcript. We've obtained the transcript and
provided it to these Defendants and to Brown's counsel. And | think the
transcript, very clearly, establishes judicial estoppel. Even if we get
away from the conspiracy theory.

I'd just like to point out two items as to the transcript. First,
Defendants, very clearly, argued on behalf of all of them. Defense
Counsel, who is representing Vijay Reddy, Kevin Brown and the other
Defendants in lllinois, argued that the forum selection clause, bound -- or
that -- didn't bind the parties, but they relied on it. They asserted the
same argument on behalf of everyone. It did not distinguish between
Mr, Weinstein and Medasset versus the other Defendants,

THE COURT: Yes. | remember something to that effect, yes.

MR. FREEDMAN: And then in particular, the Court expressly
found in lllinois, and I'm reading from page 27 of the transcript, line 1, |
think that the venue clause is enforceable. From line 8 on page 27, but |
think it shows it's mandatory not obligatory. From page 11, excuse me,
line 11 on page 27, it's the venue that is where -- that's where any
causes of action relating to this agreement must be brought.

While the Court did also find that there was a lack of minimum
contacts, it expressly found that the venue selection clause, the forum
selection clause, was enforceable and required suit to be filed
someplace else. The Court concluded its discussion by stating that, 'm

granting the motion to dismiss in favor of jurisdiction elsewhere. This is
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on page 28, line 11. Plaintiffs Counse! then asked the question, in favor
of jurisdiction elsewhere? And the Court confirmed, yes, | would say
Nevada and County of Clark.

| think the transcript is exceedingly clear that the Defendants
in the lllinois action succeeded in their position that the action must be
brought in Clark County. Which is what my client then did. So Vijay
Reddy, who was a party fo that action, is judicially estopped from
contesting jurisdiction in Clark County.

As to the conspiracy theory, that is a subset of specific
jurisdiction. And the conspiracy theory applies and seems to have been
designed for just this situation. We acknowledge that there was no harm
committed in Nevada, Nonetheless, two of the Defendants in this action,
one is a Nevada resident, the other is a Nevada corporation, and they
worked together with the other Defendants in this case, including Max
Global and Mr. Thalmarla, to defraud my clients.

The conspiracy theory is designed to take all those various
pieces and based on the contacts of the Nevada resident, in this case
Mr. Weinstein and Medasset, who are subject to general jurisdiction
because they live here, they can be sued for any reason in this state
regardless of where the harm took place. Their relationship with those
two Defendants brings them into personal jurisdiction in Nevada if they
participated in a conspiracy.

And the complaint lays out facts of the conspiracy, not merely
allegations. We've attached several exhibits that lay out the scheme

including statements made by the Department of Justice and the U.S.
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Trustee’s Office concerning Mr. Reddy’s bankruptcy filing.

THE COURT: So let me tell you what I'm going to do. All
right. Because | haven't had a chance to read your reply and |,
sincerely, didn’t have a chance to read the transcript. What | -- because
| have this set for the 20, | can take care of everything on that day.
Okay?

MR. FREEDMAN: Very good, Your Honor.

THE COURT: And that way we can go into much more detail
and | will be - | really want to read what -- the other things as well.

MR. FREEDMAN: Very good, Your Honor.

THE COURT: Okay.

MR. FREEDMAN: Now, | do have supplemental briefing due
next Tuesday concerning Mr. Brown,

THE COURT: Okay.

MR. FREEDMAN: Would it be appropriate if | include, as to
specific jurisdiction and judicial estoppel, if | included arguments
concerning these Defendants as well? Or would you prefer that | don't.

THE COURT: No. | willacceptit. | will acceptit. |think it's a
very unigue case with parties -- with Defendants in different areas and
I'd really like to take care of everything together. 20™ of August. If you
have, Counsel, anything that you would like to respond to with respect to
the supplemental briefing, | will entertain that as well. Okay?

MS. SCOTT: Okay.

THE COURT: If | have a chance to look at it before the 20™.
All right.
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MS. SCOTT: Okay. Thank you, Your Honor.
THE COURT: Okay. Very good. I'll see you then.
MR. FREEDMAN: Thank you, Your Honor.

[Proceedings concluded at 11:00 a.m.]

* k kK kK

ATTEST: | do hereby certify that | have truly and correctly transcribed
the audio/video proceedings in the above-entitled case to the best of my

ey Ronn

Stacey R g
Court Recdrder/Transcriber
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Las Vegas, Nevada; Tuesday, August 20, 2019
[Case called at 9:35 a.m.]

THE COURT: All right. This is Medappeal, LLC versus David
Weinstein, et al.

MR. FREEDMAN: Good morning, Your Honor. Jay
Freedman for Plaintiff,

MR. TAKOS: Good morning, Your Honor. Zach Takos on
behalf of Defendants, Kevin Brown and Visionary Business Brokers,
LLC.

THE COURT: Okay. Very good. All right. We're here today
with respect to motion to dismiss for lack of personal jurisdiction.

MR. TAKOS: Correct, Your Honor.

THE COURT: And I've read your supplementary - the
supplements that you provided so please go ahead.

MR, TAKOS: Thank you, Your Honor, So I will be brief. |
know that we've already had one hearing on this matter.

THE COURT: We have.

MR. TAKOS: And you asked for a supplement and I'll talk
about that in just a second.

As we said before, Plaintiff bears the burden to show that
jurisdiction is appropriate here in the State of Nevada. Supplemental --
and ! love this quote from the Nevada Supreme Court, it says,
supplemental jurisdiction arises when the defendant purposely enters

the forums market or establishes contacts in the forum and affirmatively
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directs conduct there. You haven't seen any evidence of that on behalf
of Mr. Brown or VBB. They haven't directed any of their conduct
towards the State of Nevada. As we've said before, they're both New
Jersey residents. Everything that they did with respect to this
transaction took place in New Jersey and this fransaction was supposed
to be a sale of a company to lllincis residents, who, in their briefings,
have said that they intended to operate this business in lllinois. Has
nothing to do with the State of Nevada.,

And for those reasons, specific jurisdiction simply doesn't
apply. And we've gone through it in the brief. If you have any guestions
I'd be happy to answer that. But | think that it's very clear that there is
ho specific jurisdiction over Mr. Brown or VBB, Because, certainly,
nothing arises out of their -- and that's another prong of the test,
Nothing arises out of Brown’s or VBB's forum related activities. So
again, unless you have any questions on that, | think I'll address the
judicial estoppel.

THE COQURT: Actually, that's the one that I'm -

MR. TAKOS: And --

THE COURT: -- more focused on. Okay.

MR. TAKOS: --right. And that's kind of the sense that | think
that both counset and | --

THE COURT: Yes.

MR. TAKQS: - understood from the last hearing.

THE COURT: Right.

MR. TAKOS: Because as you know, what we did is we
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presented what we had at the time which was only the hand-written
order. Which | think based on your request for supplemental briefing, |
think Your Honor agreed was very unclear. And | think | would submit
that the transcript is just as unclear,

So you know, we've talked about the five factors that need to
be met. And | think it's important to note, Your Honor, that all of these
factors need to be met. The Nevada Supreme Court has said that and |
think that what that does, the requirement that all five factors be met
simply highlights the fact that this is an extraordinary remedy that the
Plaintiff is asking for and so we need to look at all five.

Now, we focused on three, two of which are intertwined, And
that's whether or not my clients have made inconsistent positions. And if
you look at the briefing and the oral argument that took place in lllinois,
as we've said before, our clients were lumped together as all
Defendants. And it would take you to make a finding of fact to determine
that Brown and VBB made the representation that the forum selection
clause that appeared in the agreement, 1o which they are not a party,
applies to them. And | think that just suspends reason.

| think that, as we've said, we called it an artful pleading. And
| want to be very clear here. I'm not knocking the work that was done by
lllinois counsel at all. And | think Plaintiff was saying that. And that's not
what I'm saying. Plaintiff came -- comes out and talks about, kind of, the
underlying principles for judicial estoppel which are we don’t want
Plaintiffs taking -- or Defendants taking inconsistent parties, I'm sorry,

taking totally inconsistent positions and, kind of, gaining the system.
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And my point is that Brown and VBB aren't gaining the system. They
were simply lumped in together with other Defendants.

And | think what's important to note too on that point is, | think,
Your Honor, that's it's clear that everyone in lHlinois understood that
Brown and VBB weren't making those arguments as to them. Because
otherwise, why wouldn't Plaintiff's counsel in lllinois, who is equally as
competent as Defendant’s counsel, why wouldn't he raise the fact and
say, whoa, whoa, whoa, Your Honor, Brown and VBB aren't even parties
to this contract. He never said that because | think the understanding
was because Brown and VBB weren’t parties to the contract, they
weren't making that argument.

And you'll see in the rather lengthy transcript, as 1 mentioned
in our supplemental brief, 12 full -- 12 supplement -- substantive pages
of oral argument were dedicated to specific jurisdiction; had nothing to
do with the forum selection clause. And that was -- so | think that
indicates to us that that was the thrust of the entire argument was,
lllinois you don’t even have specific jurisdiction here, let alone there’s a
forum selection clause that applies to those parties to the contract. So
for those reasons | don't think that -- again, to apply this extraordinary
remedy that you can say that VBB and Brown made inconsistent
positions -- have taken inconsistent positions.

But let's just assume, for the sake of argument,t that they had.
And let's look at factor number three. ‘Cause this is what | believe is the
most important factor for the Court's analysis today. And I'll quote

directly from the Supreme Court case NOLM, LLC versus County of
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Clark. The third element is, quote, the party was successful in asserting
the first position. And then in parenthesis, i.e., the tribunal adopted the
position or accepted it as true. And | find it very interesting that in
Plaintiff's briefing they leave off -- they continue to leave off this
parenthetical that the tribunal adopted the position or accepted it as true.

And again, it's Plaintiff's burden to prove to you that the lllinois
Court, again, assuming that we made inconsistent positions, which I'm
saying that we didn’t, but they have to prove that the Court adopted that
position, And certainly the order -~ the hand-writien order wasn't clear;
and that's the whole reason, | believe, that Your Honor wanted to see
the transcript, is what happened. Because remember the hand-written
order refers to the transcript and says based on, you know, what was
said at the hearing, I'm making this ruling. Well, so what was said at the
hearing? Well, we finally got a copy of the transcript and | think the
transcript is just as unclear, Your Honor,

And | point to - | pointed to you -- to two different sections.
On Page 27, on the one hand the Court certainly says, | think that the
venue clause is enforceable. So the Court says that, But then on page
28, in the Court's final pronouncement of its decision it says, quote, |
think I'm looking over ali the facts that were raised by the Defendants. |
don't think that they have had minimum contact so as to ~ with lHinois --
s0 as to provide fair warning that they could be sued in llinois. So I'm
granting the motion to dismiss in favor of jurisdiction elsewhere.

So even in the transcript, on the one hand you have the Court

saying, hey, | think the - | think the venue clause is enforceable, but on



the other hand, it's saying | also don’t believe that you have minimum
contacts here in the State of lllinois so I'm dismissing the case. In fact, |
didn't skip any words. It reads -- or sentences. It reads straight from the
pronouncement of the Court saying that he does not believe that there
were minimum contacts and goes straight into, so I'm granting the
motion to dismiss in favor of jurisdiction elsewhere.

Now, of course, the Plaintiff has highlighted the fact that then
Plaintiff's counsel in the case then followed up and said, in favor of
jurisdiction elsewhere, question mark. And the Court said, yes, | would
say Nevada and County of Clark. Butin case you all decide you're
going to file it elsewhere, and you don't think you have good argument
for it, | don't want to foreclose that.

So, again, the Court is back and forth dealing with these two
arguments that's been made. And again, | think to -- to pronounce it and
to enforce this extraordinary remedy which the Nevada Supreme Court
has said should be applied sparingly, they have to meet all of the
elements. And | think it -- again, to apply such an extraordinary remedy,
it needs to be clear and the transcript just isn’t clear as to the decision as
to VBB, Did the Court dismiss VBB and Brown based only on the forum
selection clause and | don't think you can say that it did.

THE COURT: Thank you, Counsel.

MR, TAKOS: Thank you.

MR. FREEDMAN: Thank you, Your Honor.

| agree that judicial estoppel is an extraordinary remedy. This

is an extraordinary situation. We have Defendants who live in Michigan,
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New Jersey, and Nevada, got together and, based on the allegations
which are supported by sworn deposition testimony of one of the co-
Defendants, by a complaint filed by the Unites States Trustee's Office,
all the other evidence we attached to our complaint, conspired {o harm
an lllinois Plaintiff who tried to sue in lllinois. The Defendants then got
together and said, no, you have to sue in Nevada, My client came here
because they were told to by the Defendants.,

Before | start talking about judicial estoppel in detail, | just
want to mention we also have alleged a conspiracy theory under the
Tricarichi case,

THE COURT: I'd like you to go ahead and pass on that one.

MR. FREEDMAN: Well, | was just going to say 'm not
waiving the argument --

THE COURT: Right.

MR. FREEDMAN: -- 'm just moving forward.

THE COURT: Okay.

MR. FREEDMAN: Because we did detall that in our
supplemental brief.

THE COURT: | did see that.

MR. FREEDMAN: As to judicial estoppel, first of all, the
Nevada Supreme Court has not clearly said that all five factors need to
be present. We talk about five factors or four factors. One of the factors
is sometimes combined. A party has taken an inconsistent position.
That would be a four factor test. Or a party has taken a position and the

position is inconsistent a five factor test. In any event, Defendant is
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relying on the Supreme Court's decision in Delgado to say that all five
factors must be present, but that's based solely on the use of the word
conjunctive before the Court described the test.

THE COURT: Okay. Right.

MR. FREEDMAN: However, the Supreme Court in Delgado
relied on its prior decisions in particular, NOLM and 1 forget the second
case that it relied to when it cited that decision. In particular, Supreme
Court’'s Mainor decision, Mainor v Nault, 120 Nevada 750, expressly
says that the Court does not need to find all five factors.

Interestingly, the NOLM decision, N-O-L-M, was decided on
November 18, 2004. And that provided the five factor test which the
Court then relied upon in Delgado. It then decided its Mainor decision,
four days later, November 22, 2004. And in Mainor it went out of its way
to say that all five factors do not need to be present. Thatis the
Supreme Court carefully considering an issue that in Delgado, was, at
most, an aside. And, in fact, probably dicta based on the facts of that
case in which it did not find that estoppel applied because there was no
inconsistent position. They didn't have to discuss anything else. In this
case, nonetheless, Plaintiff contends that we have all five factors clearly
covered.

Brown has argued in this case, and his company VBB, that he
was incorrectly lumped in with the other Defendants in lllinois. However,
he’s made no evidentiary showing of that fact. Counsel is speculating as
to what his client may have believed; what Counsel may have believed

or done, in both writing a motion to dismiss, a reply brief, and then



conducting oral argument. However, according to the Nevada Supreme
Court, that particutar factor in the judicial estoppel test is whether or not
position was taken as a result of ignorance, fraud or mistake. | didn't
mean to say it, type of thing. Brown has the burden of proof or burden
or persuasion on that issue. | don't have to prove that he intended to
say what he said, he's got to prove that he didn't intend to say it. And
there's been no evidence there. No declaration from Mr. Brown. No
declaration from lllinois counsel. No declaration from anyone supporting
the speculative arguments that Counsel has advanced here.

It is clear that the positions are inconsistent. He argued in
lllinois that you cannot sue me in lllinois because there's a forum
selection clause. All of the papers he filed in lllinois advance that
position: his motion to dismiss and his lengthy reply brief. His counsel
made no effort to differentiate between Brown, Visionary, and other
Defendants in Hinois. |t was a joint argument. Both in the moving
papers and in the oral argument.

And the fact that Brown was not party to the underlying
litigation or, excuse me, to the underlying agreement really doesn’t mean
anything. Parties routinely try to glom on to contractual provisions to
which they are not parties to gain an advantage. It happens with
attorney's fees, provisions, routinely. It happens with arbitration clauses.
And there's nothing preventing a party from trying to take advantage of a
contract to which they might not be entitled. In this case, at least myself
or opposing counsel were making an incorrect argument. That doesn'’t

mean that the facts that we're relying on are necessarily incorrect.
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People make incorrect -- take incorrect positions frequently. There'’s
always a winner, always a loser. And then as Counsel concedes,
probably the most important issue is whether or not he was successful.
And the franscript is not unclear by any means. And the
transcript must be read as a whole when looking at what the Court in
Illinois did. It is routine for trial judges and appellate courts to grant or
deny motions based on separate and independent grounds. The fact
that the Court relied on two grounds, lack of personal jurisdiction and the
forum selection clause, does not mean that the Court was not clear in
what it was doing. And | highlighted various sections of the transcript
where the Court, very clearly, said it was ruling based on both
independent grounds. That doesn't make the Court's decision unclear
or ambiguous. It's just two separate reasons which, if the Court was
appealed, the appellate Court could point to either one and say, we don't
have to review issue A because issue B is good enough. That's routine,
Now, as Counsel noted, the lllinois Court found that the new
clause is enforceable and it is mandatory., The lllinois Court also found
that the clause means -- where any causes of action relating to this
agreement must be brought. It's on page 27 of the transcript, And the
Court said that the new action should be filed in Clark County while
leaving the parties freedom to go elsewhere if they wanted. The Court
applied its holdings to all of the Defendants. Not merely David
Weinstein and Medasset Corporation. And the case law that Counsel
provided in his supplemental brief, simply says that the Court needs --

this Court needs to be sure that the prior Court made the decision.
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There's nothing remarkable about that.

And the Mainor decision that Counsel cites, was a settlement
context. Settlement agreement does not provide a basis to provide a
judicial estoppel because we don't know what the Court did. And the
Court, in a settlement, doesn't just say, you're right or Defendant, you're
right: simply approves the settlement. That case has nothing to do with
our context. When the transcript is read at a whole in conjunction with
everything else, | believe that the Defendants are estopped.

THE COURT: Thank you, Counsel.

I'm going to give you a couple minutes to rebut that, but 'm
pretty much ready to - I've reviewed everything. I'm ready to give you a
decision. If there's something else you'd like to say?

MR. TAKOS: Well, | guess that depends on what your
decision is going to be, Your Honor. No. | think that -- unless you have
any guestions for me.

Well, | guess, if | may just make a very quick record. Delgado
says conjunctive. We all know what conjunctive means, It means all the
factors must be met.

THE COURT: Understood.

MR. TAKOS: The speculative arguments regarding our intent,
again, that goes to the element number five which we're not arguing
about, so I'm not sure what that -- how that applies.

Also, Counset said there's nothing preventing a party to glom
on to a contract to which it's a non-party. There is. Opposing counsel.

The Judge. The adversary system. There’s all sorts of things to point



out a fact, if truly they believe that Brown and VBB were making this
argument, they would've said, these guys aren't even parties to the
contract.

And finally, Your Honor, the argument that there's two
independent basis for this, that -- frankly, the problem with that argument
is that the whole basis for asserting jurisdiction here is that they're
claiming that VBB and Brown said, hey, you have to sue us in Nevada
and that the Court made that decision period.

THE COURT: Okay.

MR. TAKOS: Butit's not clear. The Court made a bunch of
different decisions, none of which are very clear.

THE COURT: Thank you, Counsel.

MR. TAKOS: Thank you,

THE COURT: | agree with the Plaintiff's arguments. 'm going
to deny the motion to dismiss. I'm going to adopt the findings that
Counsel has, you've, thoroughly, discussed. And I'd like that order,
please, 1o be very detailed and make sure that Mr, Takos has a chance
to - Takos?

MR. TAKOS: Takos, ves.

THE COURT: Takos.

MR. TAKOS: Thank you.

THE COURT: -- has a chance to take a look atit. Hello?

MR. FREEDMAN: Yes. I'm sorry. | was looking for Reddy's
counsel because | thought this hearing was for both parties.

THE COURT: Well, actually 1 find that all the way down. |



mean --

MR. FREEDMAN: That's what | wanted to confirm, Your
Honor.

THE COURT: -- | think all of the Defendants are similarly
situated in -- with respect to this issue and the Court in lllinois. And so
P'd like that in Microsoft Word, please.

MR. FREEDMAN: Yes, Your Honor.

THE COURT; Okay. Allright. And that's it. Thank you.
Have a good afternoon.

MR, TAKOS: Thank you, Your Honot.

MR. FREEDMAN: Thank you, Your Honor.

[Proceedings concluded at 2:54 a.m.]
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Jay Freedman Attorney for Plaintiff
Zachary P. Takos Esq Attorney for Defendant

JOURNAL ENTRIES

DEFENDANTS' MOTION TO DISMISS FOR LACK OF PERSONAL JURISDICTION.. KEVIN
BROWN'S AND VISIONARY BUSINESS BROKERS, LLC'S MOTION TO DISMISS FOR
LACK OF PERSONAL JURISDICTION

Mr. Takos stated that the Plaintiff bears the burden in this case and they haven't directed any
of the conduct to the State of Nevada. He addressed the judicial estoppel issue and submitted
that the transcript of the hearing in Hinois was unclear. Opposition by Mr. Freadman. He
advised that the Defendants live in Michigan, New Jersey and Nevada which makes this an
extraordinary case. Additionally, he stated that Mr. Brown has the burden of persuasion and it
is clear that the positions are inconsistent. He further advised that the lllinois transcript was
complete and consistent and the Court applied rulings to all of the Defendants. COURT
ORDERED, Defendant's motion are DENIED, FURTHER, this Court adopts the findings of the
[llinois Court. Mr. Freedman to prepare the order,
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Jay Freedman

11700 W. Charleston Blvd, Ste, 170-357
Las Vegas, NV 89135

702-342-5425

702-475-6455 (fax)

Jay@juyfrecdmanlaw.com

Attorney for Plaintifl
EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT
CLARK COUNTY, NEVADA
MEDAPPEAL, LLC, An Illinois Limited Case No.; 19-792836-C
Liability Company,

ol eyl FF
Plaintiff, FIRST AMENDED COMPLAINT

V§,

DAVID WEINSTEIN, VIIAY REDDY,
MARGARET REDDY, MOHAN
THALMARLA, KEVIN BROWN, MAX
GLOBAL, INC., VISIONARY BUSINESS
BROKERS LLC, MEDASSET
CORPORATION, and DOES 1-50

Defendants

Plaintiff Medappeal, LLC, by and through its attorney Jay Freedman, asserts the
following causes of action against defendants David Weinstein, Vijay Reddy, Margaret Reddy,
Mohan Thalmatla, Kevin Brown, Max Global, Inc., Visionary Business Brokers LLC and
Medasset Corporation (collectively “Defendants™).

1. Plaintift Medappeal, LLC is an Hlinois Limited Liability Company,

2. The contract at issue in this action was signed by “Liberty Consulting & Management
Services, LLC (on behalf of 2 company to be formed later).”™ Plaintitf is the “company to be
formed later” and is the successor in interest and/or assignee of Liberty Consulting &

Management Services, LLC.
FIRST AMENDED COMPTAINT - 1
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3. Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that defendant David
Weinstein is an individual who, at all times relevant to this action, resided in Clark County,
Nevada.

4. Plaintiff 15 informed and believes, and based thercon alleges, that defendant Vijay Reddy
(*V. Reddy™) is an individual residing in Michigan.

5. Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that defendant Margaret
Reddy (“M. Reddy™) is an individual residing in Michigan.

6. PlaintilT is informed and believes, and based thereon alleges, that defendant Mohan
Thalmarla (“M. Thalmarla™) is an individual residing in Hlinois.

7. Plaintiff is informed and belicves, and based thereon alleges, that defendant Kevin Brown
(“Brown™) 15 a resident of New Jersey.

8. Plaintiff is informed and belicves, and based thercon alleges, that defendant Max Global,
Ine. (“Max Global™) is an [llinois corporation owned by M. Thalmatla.

0. Plaintiff is informed and believes, and based thercon alleges, that defendant Medasset
Corporation (“Medasset™) is a Nevada corporation owned by Weinstein,

10. Platntiff is informed and believes, and based thereon alleges that defendant Visionary
Business Brokers, LLC (*Visionary™) is a New Jersey limited liability company.

11, Venue is proper in Clark County pursuant to NRS 13.040 as defendants Weinstein and
Medasset Corporation reside in this county while the other defendants reside out of state.

12, Venue is also proper in Clark County pursuant to the Forum Selection Clause contained
in the partics’ contract. The parties’ contract provides that “[t}he venue is the State of Nevada
anct the County of Clark™ and that the *Agreement will be governed by the laws of Nevada and
the County of Clark.”

13, Plaintiff filed a similar action agatnst defendants Weinstein, V. Reddy, Brown, Visionary
and Medasset in Hlinois (the “iHinois Defendants™). The [llinois Defendants filed a Motion to

Dismiss the complaint and argued that the Forum Sclection Clause required that the action be
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maintained tn Clark County, Nevada. In particular, the Hlinois Defendants argued that “the
forum selection ¢lauses are enforgeable and resull in the dismissal of this case™ and that “the
forum selection clauses are controlling and dispositive.”
14, The Hlinois Trial Court agreed with the [llinois Defendants’ argument and dismissed the
action because of the Forum Selection Clause. As such, the Hlinois Defendants are now
judictally estoppecd from contesting venue or personal jurisdiction, and this finding was
confirmed by this Court when it denied the Motions to Dismiss filed by all of the defendants
except Weinstein and Medasset,

GENERAL ALLEGATIONS
15, In 2018, defendant Brown, through Visionary, posted a listing on the website
BizQuest.com offering for sale an opportunity to purchase a Medical Billing Appeal and
Credentialing business (the “Accounts™). The listing is attached hereto as Exhibit 1.
16.  Since at least 2016, Brown has sold the same or similar business opportunity through
VBB or Tannenbaum & Milask, a New Jersey brokerage company owned by defendant
Weinstein, Depending upon the time and victim, Brown sold the business opportunities on
behalf of either defendant Weinstein or defendant V. Reddy.
17. Inthe listing at issuc, Brown represented that the business opportunity will generate gross
revenue of $300,000 per year and a net profit of $155,000 per year, These numbers were wholly
unsupported by history and the facts that were known to defendants Weinstein, V. Reddy and
Brown at the time of the transaction between Plaintiff and Defendants,
18.  Brown was awarc that Weinstein and V. Reddy could not or did not have the ability to
deliver on their obligations, as a number of former clients had netified him of this fact,
19, After viewing the advertisement online, Plaintiff’s ownership contacted Brown on or
around April 18, 2018, through BizQuest.com and sought additional information about
Brown’s/Visionary's listing.
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20.  Brown emailed Plaintiff back and requested a phone call. Plaintiff called Brown on or
about April 20, 2018, Plainlifl made all calls with Brown {rom Plaintilf’s oflice in llinois, and i
now belicves that Brown was located at his office in New Jersey during the calls,

21, During the first call, Brown described the business opportunity, his long-standing
relationship with Weinstein, and his experience selling the same or similar business packages to
other investors. Brown emphasized how this business would be a good fit for Plaintif.

22. Brown also confirmed the validity and accuracy of the sales price, gross and net profit
numbers he listed on BizQuest.com.

23.  Another call took place between Brown and Plaintit! on or about April 23, 2018, During
this call, Brown continued to promote the business opportunity, described his past suceess in
working with Weinstein and their many happy custoners.

24, Following these calls, Brown had Plaintiff sign and return Confidentiality Agreements.
On or gbout April 27, 2018, Brown sent Plaintiff a copy of the “Executive Summary” of
Medasset Management Corporation (“Sellet™). A copy is attached hereto as Eixhibit 2. The
Executive Summary delails the business opportunity being offered by Defendants. In their own
words, Defendants were selling a start-up business.

25, Defendants promised to provide “all the tools, training, support and clients necessary for
positive cash flow.” Defendants also promised to provide Plaintiff with sixty (60} clients for
Medical Claims Appeal work and thirty (30) clients Tor Medical Insurance Credentialing work.
The provision of the clents (the Accounts) was at the core of Defendants’ business opportunity.
26.  The Execulive Summary boasted that the Accounts provided by Defendants will generate
an estimated monthly profit of $13,048 for medical appeals and an annual profit of $15,000 for
insurance credentialing work.

27, According to the Executive Summary, “INever before has there been a package that
encompasses so much with no marketing or sales activity required from the owner to reach

profitability.” (Exhibit 2, pg. 5.)
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28.  The Executive Summary details in pettinent part that Visionary believes the executive
summary “to be accurate,”  In reality. the numbers, representations, and business model
described in the Executive Summary were known by Brown to be false. Since Brown began
sefling the “business opportunity.” no buyet ever came close to carning the numbers described in
the Executive Summary. Similarly, no buyer ever received the number of client accounts as
promised.

29, Brown also knew that the statements he made to Plaintiff pertaining to Weinsiein's
sucoessful business history and salisfied clicnt base were completely untrue.  Since at least
2016, Brown had received numerous phone calls, voice messages, and emails from lormer
buyers complaining about the business packages he sold and mirroring the allegations asserted
against Brown and the other defendants in this case.

30.  Despite being highly responsive during the sales process, Brown never responded to any
of the numerous complaints once he received payment.

31.  Brown never informed Plaintiff ar its principals of the lawsuits and other claims that had
been asserted against him or the other defendants prior to 2018,

Allegations concerning Pavid Weinstein and Medasset Corporation

12, After reviewing the Exccutive Summary sent from Brown, a series of duc diligence calls
(“Calls™) took place among Weinstein, Brown, and Plaintiff’s principals. Plaintift’s Principals
were in their office in Nlinois during all calls with Weinstein, and they believe that Weinstein
was in Nevada while Brown was in New Jersey.

33, The first conference call between Plaintitt, Weinsicin, and Brown took place on or about
May 1.2018 at 2 p.m. (central). During this call, Weinstein, with the assistance of Brown,
detailed the business structure and terms of the opportunity. Weinstein and Brown discussed
their high degree of success and customer satisfaction.

34. Weinstein went through the Fxecutive Summary with Plaintiff, and reiterated and
confirmed the accuracy of the numbers listed therein, as they pertained to net profit and the
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number of client accounts he promised to provide. He also described his past business history to
Plainti{l. Weinstein stated that he used to run a highly successful medical services-related
company, which he ceased doing due to health concerns. According to Weinstein, this was the
reason he was selling such a profitable “business opportunity.”™

35.  Similarly, Weinstein stated that he only sold a few of these “business opportunities” each
yeat, $0 that he could fulfill the numbers promised in the Executive Summaries and Purchase
Sales Agreements. Weinstein went as far as to tell Plaintiff on this call that some ot his prior
customers have even come back 1o him to purchase additional business packages. Weinstein
consistently told Plaintiff that he and his clients had a successtul track record with these business
packages.

36, The next call between Plaintiff and Weinstein took place on or about May 3, 2018, At
this time, Weinstein continued to promote his business opportunity. Weinstein stated multiple
times during this call that Plaintiff should complete the deal as soon as possible, since he had
marketers and client accounts ready to go. Weinstein emphasized the time sensilive nature of the
deal. As Plaintifl discovered, this was not true, as Weinstein could deliver no more than {our
client accounts in the span of months.

37. When asked by Plaintiff if any buyers ever failed after purchasing his busincss
opportunity, Weinstein stated that only one person failed, because she did not actively operate
the business. Weinstein stated that as long as Plaintiff actively operates the business, then
Plaintitf would experience success in line with the numbers detailed in the Executive Summary.
However, Weinstein knew this to be entirely untrue. As detailed in a complaint filed by the
Oftice of the US Trustee against defendant V. Reddy and in a complaint filed against Weinstein
in Georgia (discussed in more detail below), since at least 2016 there were a mininwum of eight
other instances where Defendants’ sale of the same or similar business opportunity resulted in

complete and utter failure,

FIRST AMENDED COMPLAINT - 6




T2

23

24

23

26

28

joined in suing Weinstein. Weinstein sold cach plaintiff a medical bitling business for $1235,000

38.  When asked by Plaintiff about Plaintiff’s priority in receiving client accounts, Weinstein
indicated that there were no other sales agreements he had to fulfill, though Plaintif! has learned
that Defendants had multiple unfulfilled agreements going back years. Furthermore, at no point
did Weinstein mention his past history of being sued or threatened with lawsuits for his failure
and/or inability to perform on the sale of the same or similar business packages.

39.  As mentioned above, Weinstein was sued in Georgia in 2013 for committing ncarly the

exact same fraud as that which he perpetrated on Plaintiff. In the Georgia lawsuit, two plaintiffs

with a $75,000 initial payment. Weinstein guaranteed these plaintiffs a specific number of chient
accounts and they were provided with Executive Summaries nearly identical to that provided in
this case.  Just as in this action, the plaintifls alleged that Weinstein did not come even remotely
close to providing the number of client accounts he promised to cither of the Georgia plaintiffs.
40.  Ina deplorable and interesting twist to the Georgia case, Weinstein attempted to earn a
further profit ynd evade liability for his misdeeds by selling the corporate entity used in the scam
to an unsuspecting third party.

41, Since 2016 there have been at least eight other individuals known to Plaintift who
purchased the same or similar medical business package from a combination of Weinstein, V.
Reddy, Brown and their associated companies. Of these known sales, and despite the many
statements made to Plaintiff to the contrary, Weinstein and his co-defendants did not fulfill a
single contract as promised.

42, Weinslein also significantly misrepresented his business history to Plaintiff. According
to the Florida Attorney General, as the CEQ of a “lfraudulent insurance operation” Weinstein
“sold bogus health insurance to thousands of Floridians.” As a result of this, Weinstein was
adjudicated guilty of two felony counts of fraud, sentenced to three years” probation, and ordered
to pay $600,000 in restitution. Weinstein is also banned for life from selling insurance and is
prohibited from participating in any banking and insurance industry activities in Florida.
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43, Weinstein was also named as a defendant in a suit filed by the Secretary of Labor for his
involvement in a [raudulent insurance scheme.

44, Weinstein did not inform Plaintiff or its principals of any of the prior lawsuits or claims
that had been asserted against him.

Allewations concerning Vijay Reddy

45, When asked for a reference from a prior purchaser of a similar system, Weinstein
provided the contact information of defendant V, Reddy. V. Reddy was not a disinterested third-
party relerence, as represented by Weinstein and V. Reddy to Plaintiff. Weinstein in fact had a
business relationship with V. Reddy that went back to at least 2009, According to a complaint
that was [iled against V. Reddy m March of 2010, he was introducing Weinstein as a business
associate as early as February of 2009. (Holmes v, Reddy, Washtenaw County Cowrt case
number H0-210-CK, 4 16, attached hereto as Exhibit 3.)

46.  Notably, the allegations contained in the Holmes matter are remarkably similar to the
allegations agserted against Delendants in this action, The plaintiff alleged that V. Reddy
“represented to Plaintifl that he would sell Plaintiff bundles of medical billing contracts.” (Bx, 3,
4 7.) The plaintitf further alleged that after several months, his purchase had not generated any
revenues. (Bx. 3,913)

47, The Holmes plaintiff paid V. Reddy $200,000. According to the complaint, V. Reddy
made representations as to the number of client accounts and revenue the plaintitt would receive,
The plaintiff also alleged V. Reddy made multiple serious misrepresentations and omissions to
induce the sale.  As a result of this lawsuit, V. Reddy was ordered to pay the Holmes plaintifl an
amount equal to or greater than $200,000.

48.  Around the end of April 2018, Plaintiff contacted V. Reddy regarding his experience with
Weinstein, Brown, and Medasset. All calls with V. Reddy were made from Plaintill s office in

Hinois and it belicves that V. Reddy was in Michigan at the time of the calls.
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49, V. Reddy informed Plaintiff that he had purchased blocks of Accounts from Weinstein on
muitiple occasions, going back many years, and that he has been very successiul. He also stated
that each year he buys business packages from Weinstein, manages and builds them up with the
help of his wife and family member(s), and then sells them at a profit. V. Reddy informed
Plaintift that he was merely Weinstein’s customer and not a business partner,

50, Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that V. Reddy was awarc of
numerous failed attempts. lawsuits, and the criminal background of Weinstein. However, he did
not disclose this information when asked about the opportunity.

51. V. Reddy also did not mention the past and pending lawsuits against himselt relating to
the same/similar business operations, nor did he mention all of the complaints he personally
received from his involvement in these transactions. In particular, V. Reddy did not discuss the
Holmes litigation.

52.  As Plaintiff later discovered, V. Reddy continued to sell the same or similar business
packages on behalf of, or in conjunction with Weinstein, following the 2010 Holmes lawsuit.

53, Since 2016, V. Reddy sold or was involved in the sale of the same or similar business
packages to: Camile Batiste, Nadeem Fatmi, Steven Sami, Gerson Benoit and Desiree Cortes,
Paul Volen, Michael Bradley, Craig Sylverston, and Kalpana Dugar. V. Reddy never
successiully fulfilled any of the contracts as agreed to with these individuals,

54, All of the above listed individuals complained to V. Reddy about his inability to perform,
their financial loss due to his misrepresentations, and some threatened to take legal action.

55, Additionally, at no point did V. Reddy disclose to Plaintff the vested interest and
financial relationship he and his wife, M. Reddy, had with Weinstein. At all times, V. Reddy
passed himsell off as a business reference and longtime satisfied customer.

Defendants Abscond with Plaintiff's Money

56, On or about May 3, 2018, Plaintiff, though its parent company, Liberty Consulting &

Management Services, LLC - with the right to assign to a newly formed entity (written as
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directed by Weinstein), entered into a contract for the purchase of the business opportunity. A
copy of the purchase and sale agreement are attached hereto as Exhibit 4.

57.  In patt, the Purchasc and Sale agreement provides for a purchase price of $123,000 with
$75,000 as a down payment. On or about May 3, 2018, Plaintifl, through iis parent company,
sent a wire to Visionaty for the sum of $75,0000. A copy of the wire transfer with the Federal
Wire Confirmation number is attached hereto as Exhibit 5.

58.  As part of the Purchase and Sale agreement, a Promissory Note (“Note™) was tendered
for the payment of the balance of the purchase price upon completion ol the contract.

59.  Inearly May 2018, atter the purchase agreement had been executed, Plaintift was
reintroduced to V. Reddy, but this time as the “training coordinator” for Medasset, Plaintiff
putchased the suggested office equipment and completed all training sessions as suggested by V.
Reddy consisting of a scrics of remote web-based training sessions.

60.  From the period of May 3, 2018 to today, a de minimis number of Medical Appeal
Contracts (approximately 3) were assigned to Plaintiff. No Insurance Credentialing contracts
were ever provided to Plaintiff. Only one of these contracts has generated any revenue to date,
totaling a mere few hundred dollars.

61, Weinstein was called numerous times to discuss the deficiency, however Weinstein fails
to maintain a properly functioning voicemail system and has failed to speak directly with
Plaintiff after he reccived his payment.

62.  Weinstein has received numerous emails to discuss the deficiency, however he has
refused to call Plaintiff even one time to discuss the matter, or provide a sufficient explanation as
to the tack of performance,

63.  Brown was called numerous times and received multiple voicemails requesting he
discuss the deficiency; however, Brown has failed to call Plaintiff even one time after payment

was received.
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64, Brown has received numerous emails to discuss the deficiency. however Brown has
failed to reply to even one email to discuss the matter alter payment was received,

65, V. Reddy was contacted by Plaintiff by phone and email numerous times to discuss the
lack of performance. V. Reddy has continnously provided false statements as to his knowledge
of the deficiency and his experience with Weinstein and Brown,

60, It has since been discovered that Detendants’ fraudulent actions follow a clear and
ongoing pattern, and were not unique to Plaintiff. Plaintiff is informed and believes, and based
thereon alleges, that Defendants have been offering the same “busincss opportunity” in various
forms for years. Defendants take their victims® money based on a promise to provide a specific
number of client Accounts, which Defencants have absolutely no intention and/or ability to
deliver.

67. Plaintiff is informed and believes, and based thercon alleges, that when the victims
complain, Defendants first make excuses and then cut off all communications.

68.  Plaintift is informed and believes, and based thereon alleges, that Defendants have also
been reported to intimidate their victims through baseless countercomplaints, profanity-laced
voicemails, contacting a victim’s employer, and other aggressive tactics.

69, A summary of Defendants’ fraudulent scheme was published on June 1, 2018 by ABC
News 6 Philadelphia, and also ran on their television station. A copy of the news article is
attached hereto as Exhibit 6.

Defendant V. Reddy’s Sworn Testimony, Failed Bankruptey, and Co-Conspirators

70.  Onorabout March &, 2018, delendant V. Reddy filed & Chapler 7 Bankruptey Petition in
the United States Bankruptey Court for the Eastern District of Michigan, The petition listed one
signilicant creditor, which resulted from the Ho/mes litigation discussed above.

71, Inthis petition, V. Reddy did not disclose any of the numerous other individuals and/or
business entities that have since been included in a revised listing on his Schedule E/F of

unsecured creditors. These unsecured creditors lost money to V. Reddy, Weinstein, and/or
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Brown through a scam similar to that perpetrated against Plaintiff. (US Trustee Complaint,
attached hereto as Exhibit 7.)

72. On June 27, 2018, V. Reddy was examined under oath by attorney David Miller, of
Clayson, Schneider & Miller, PC, on behalf of the Bankruptey Trustee. During his examination,
V. Reddy admitted to working “in conjunction with David (Weinstein)” and having a business
relationship with Weinstein, (Fxam at p. 18, attached hercto as Exhibit 8.) V. Reddy also stated
in his examination that Weinstein and himseltf would “split that {the money) equally” from the
sate of medical billing packages. (Exhibit 8 at pp. 20-21.)

73. V. Reddy described how in prior business deals, buyers would purchase the medical-
related businesses through Tannenbaum & Milask, which is a New Jersey corporation with
David Weinstein listed as the sole registered agent, “first board of directors,” and sole
incorporator,

74, Asalleged above, defendant Brown has worked for and/or held himself out as a
broker/agent/employee of the same Tannenbaum & Milask before claiming to work for
Visionary. Regardless of he brokerage firm he acted under, Brown recetved numerous
complaints from his sale of V. Reddy and Weinstein's “business opportunities.”

75.  In his sworn examination, V. Reddy stated that his wife, Defendant M. Reddy, was also
working for David (Weinstein) on his “projects.” According to V. Reddy “the same way David
(Weinstetn) was a silent partner for me, she (M. Reddy) was a silent partner for him in doing
things.” (Exhibit 8 at p. 63.) M. Reddy’s employment by Weinstein is further confirmed in her
Reply (o Plaintiff"s QOpposition o the Motion to Dismiss she (iled in this action, in which she
admitted to working with both Weinstein and Medasset.

76. V. Reddy also stated that Weinstein would write a single check to V. Reddy and M.
Reddy, which M. Reddy would depaosit in her persenal bank account. V. Reddy testified that he

cannot differentiate the payments made by Weinstein to himself versus those made to M. Reddy.
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77, V. Reddy also stated under oath that Weinstein advised M. Reddy to “go get a real job”
since “the market changed so there’s not as many doclors coming in to do the things we used to
do.” This ditectly contradicts the statements Weinstein, Brown, and V. Reddy made to Plaintiff
during their various phone cails that the market for the business opportunity they were selling
was strong,
7%, In hiz examination, V. Reddy disclosed that Defendant M. Thalmarta holds notes
secuting his current residence and that Max (lobal, an Hlinois corporation, had been receiving
money [rom M. Reddy.
79, While calculating the value of the bankruptey estate, the Trustee’s office, through
attorney David Miller, determined that M. Thalmarta and Max Global received $325,000 in
“fraudulent transters”™ of funds from M. Reddy’s bank account. In return, M. Thalmarla wired
$330,000 to M. Reddy’s bank account, as a purpotted loan. According to attorney Miller, the
money transfers made between V. Reddy, M. Reddy, Thatmarla, and Max Global were expressly
for the purpose of hiding and laundering assets earned through V. Reddy’s sale of fraudulent and
failed business opportunities, such as the claim being prosecuted in this action.
80.  When subpoenaed by the Bankruptey Coutt to account for funds held in her name, M.
Reddy did not show up to her scheduled hearing, claiming to exercise her Fifth Amendment
ptivilege against sellincrimination. M, Reddy was subsequently held in contempt of court per
an order dated January 23, 2019, case number 18-4307%-mlo,
81 On November 15, 2018, Daniel M. McDermott, United States Trustee (Region 9),
Department of Justice, filed a Complaint for Revocation of Discharge with the US Bankruptey
Court of the Eastern District of Michigan against V. Reddy. In the Complaint, US Trustee
McDermott alleged that Weinstein, Brown, and V. Reddy conspired in an ongoing “fraud
scheme to sell worthless corporate opportunities.”
82, In particular, the Complaint alleges that:

After consurmating the deal, the Co-Conspirators (Weinstein,

Brown, V. Reddy, Visionary) would send only minimal medical
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office leads to the victims 1o be serviced, and when the victims
complained about the lack of such medical offices being sent to
them, the Co-Conspirators would generally blame the victims and
accuse them of somehow breaching their agreement. The Co-
Conspirators would eventually cease communication with the
victims, and abscond with the funds received from the victims,

83, The US Trustee’s Complaint details eight separate transactions, not including Plaintiff’s,
in which, “Mr. Reddy, Mr. Weinstein and Mr, Brown. .. fraudulently induced. .. victims to give
them significant sums in exchange for business opportunities the Co-Conspirators had no
intention of ever making good on.™ As result of the US Trustee’s complaint, V. Reddy
consented (o the revocation of his Bankruptey discharge and the payment of $330,000 to his
creditors.

84,  Almost all of V. Reddy’s creditors are victims of substantially similar scams as that
perpetrated against Plaintiff.

Defendants” Fraudulent Intent

8s. Plaintiff is informed and believes, and based thereon alieges, that Defendants koew
before they entered into their agreement with Plaintiff that they had no intention of fulfilling
their oblipations. As discussed above, Plaintiff has learned that defendants Weinstein and Reddy
were sued at least twice before the subject agreement was entered into and that both suits
involved the same or sintilar claims that are being asserted in this action.

86. The Holmes v. Reddy action, discussed above, was filed in 2010.

87. Defendant Weinstein was sued in United States District Court, Northern Bhistrict of
Geotgia, in 2012, (Pullar v. General MD Group et al., case number 1:12-cv-04063-TWT.) This
action was based on the plaintiffs’ allegations (hat the defendants “conspired to sell to unwitling
investors certain transcription lines, medical billing, medical collection, and/or medical
angwering service accounts.” (Pullar complaint, 9 1, 14 [“Defendant David Weinstein . ..
fraudulently conspired to sell non-existing and/or non-performing medical billing, collecting and

answering service accounts,”™) As with this action, the Pullar plaintiffs also alleged that

FIRSET AMENDED COMPLAINT - 14

<
<
L%




26

27

28

“Defendants created and disseminated to potential investors a 20 page ‘Fxecutive Summary’,
which contained certain financial projections.” (Pullar complaint, 4 18.)

88. Ry the time that Defendants entered into their agreement with Plaintiff, they knew they
would not be able to fulfill the terms of the contract because they had not been able to honor any
of the contracts they had entered into before they accepted $75,000 from Plaintifl and entered
into the agreement at issue. Both V. Reddy and Weinstein had been sued in separate actions, by
three different plaintiffs, concerning the same fraudulent scheme and Plaintifl'is informed and
belicves that defendant Brown was aware of both lawsuits when he spoke with Plaintill duting
the due diligence period before Plaintiff signed the purchase agreement.

Defendant Weinstein®s Recent Actions

89, On or about September 18, 2018, Plaintift sent an email to defendants Weinstein, V.
Reddy and Brown, stating that Plaintiff would take fegal action if Defendants did not respond
and/or fulfill the terms of the agreement. Plaintiff never received a response from Weinstein or
any of the other defendants.

90, Weinstein only resumed communication, via email, alter being served with Plaintill's
{l}inois Complaint on or about November 8, 2018, Weinstein’s emails did not address his failure
to fulfill the terms of the Agreement not did they indicate in any way an intent to fulfill the
Agreement or return Plaintiff’s money. Instead, Weinstein’s emails followed a pattern of
behavior exhibited whenevet he is laced with a Jawsuit or complaint for failure to petform.
Emails received by Plaintiff from Weinstein contained subject lines such as “Let’s Dance,” and
conlent stating “Kindly notify me which E/O carriers you have, Or shall [ call Mr, Slim esquire
who | have a history of suing attorneys.™

91. In a February 15, 2019 email, Weinstein discusses suing Plaintiff”s parent company,
Liberty Consulting & Management, LLC for using his “trade secrets.” This is nearly identical tg
allegations Weinstein made when being sued in a substantially similar case, Puller v, General
MD Group, 12-CV-04063, United States District Court For the Northern District of Georgla.
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92, According to that Complaint:
Following the filing of Plaintifls’ original Complaint in this matter,
Defendant David Weinstein began contacting Plaintiff Pullar’s
employer, Craneware, Inc. (“Craneware™), alleging that both
Plaintiff Pullar and Craneware had misappropriated Defendant
David Weinstein’s confidential and proprictary information.

93.  Defendant David Weinstein then sent letters to plaintiffs Pullar, Campagna and
Cranewate threatening to sue them for their alleged use of his confidential marketing systems,
manuals, clearinghouses, and other proprietary systems and methods.

o4, To be clear, Plaintiff in this aclion is unaware of any trade secrets or marketing methods,
if they actually exist, used by Weinstein or any of the defendants. Nor is Plaintiff aware of a
single contract in which Defendants even remotely performed as promised.

95.  The clearinghouse used by Delendants, “Office Ally” is a free software open to public
use. Office Ally offers its own training and resource center for any user. Defendants do not
have any proprietary rights to this clearinghouse.

96.  Asto Weinstein’s marketing secrets or methodology, V. Reddy stated under oath that
there are “no patents, no trademarks, no copyrights, anything along those lines™ as it pertains to
his and Weinstein®’s medical marketing and billing related businesses. (Exhibit S atp. 11.)

ALTER EGO ALLEGATIONS

97. Plaintiff is informed and belicves, and based thereon alleges, that the individual
defendants formed and then used their various business entities for the sole and express purpose
of perpetuating the fraud and other misconduct discussed in this Complaint,

98.  There is a unity of interest and ownership which makes Weinstein inseparable from
Medasset.

09, According to the Nevada Secretary of State, Defendant Weinstein is, and always was, the
solc owner, registered agent, president, secretary, treasurer, and director of Medasset
Corparation. According to his own affidavit that he filed in [llinois . Weinstein admits to
“having been the sole owner and officer of Defendant Medasset Corporation since its inception.”
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Weinstein also admits in this affidavit that “As Medasset's sole owner and officer, [ have
complete knowledge of Medasset’s. . activities.”

(00, Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that Medasset was not
adequately capitalized when it was formed. According to the Nevada Secretary of State,
Medasset was initially capitalized with $20.00.

101, Upon information and belief, Weinstein has formed and been the sole owner, manager,
director, registered agent, and/or other executive position holder for multiple other corporate
entities formed to propagate the sale of fraudulent medical service-related businesses,

102.  Upon information and belict, Weinstein has even formed and/or utilized non-profit
entities to propagate the sale of his “business opportunities.”

103, Two of the individual defendants have been sued in other jurisdictions for the same or
similar misconduct discussed in this Complaint.

104.  Weinstein was sued in Georgla, case number 1:12-cv-04063-TWT.

105. V. Reddy was sued in Michigan, case number 10-218-CK.

106, Plaintift is informed and believes, and based thereon alleges, that Weinslein was also
convicted of two felony counts of communications fraud in connection with the fraudulent
selling of health inswrance to thousands of people in Florida, Plaintiff is further informed and
beleves, and based thereon alleges, that Weinstein committed the fraud through a corporation
that he formed.

107,  Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that allowing any of the
individual defendants to maintain a distinclion between themselves and their business entities
would promote injustice and result in an abuse of the corporate form.

I

iy
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FIRST CAUSE OF ACTION

FOR BREACH OF CONTRACT

(Agatnst Defendants Medasset, Weinstein and Does 1-10)
108, Plaintiff repeats the prior allegations of this First Amended Complaint and incorporates
them herein by reference as if set forth in full.
109,  Defendants Medasset and Weinstein entered into a contract with Plaintiff, by which
Medasset and Weinstein agreed to provide Plaintiff with 60 client accounts for medical appeals
and 30 client accounts for insurance credentialing. Plaintiff paid Medassel and Weinstein
$75.000 pursuant to the parties’ contract.
110.  Plaintiff has performed all of its obligations under the parties’ contract, except for those
obligations which it was prevented from performing.
111, Defendants Medasset and Weinstein breached the parties” contract by failing te provide
to Plaintiff the number of client accounts it promised to ptovide.
112, As adirect and proximate result of Medasset’s and Weinstein’s breach of contract,
Plainti{f has been damaged in an amount to be determined at trial but at least $75,000 plus
interest.

SECOND CAUSE OF ACTION

(Against Defendant Medasset, Weinstein, Brown, V. Reddy and Does 1-20)

113.  Plaintitt repeats the prior allegations of this First Amended Complaint and incorporates
them herein by reference as if set forth in full.

114.  In connection with their advertisement and promotion of the “business opportunity,”
Defendants made representations regarding the value of the Accounts, the number of Accounts
that they would provide to Plaintiff and specifically, the monics Plaintiff would collect from such
accounts should they purchase the business system. In particular, Defendants orally represented
{o Plaintiff during a series of phone calls (1) that they would provide Plaintiff with 60 clients for
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Medical Claims Appeal work and 30 clients for Medical Insurance Credentialing work, (2) that
Plaintifl will carn a monthly profit of $13,048 lor medical appeals, (3) that Plaintilf will earn an
annual profit of $15,000 for insurance credentialing work, (4) that Defendants had no other sales
agreements to fulfill and (5) that Defendants had a high degree of success and customer
satistaction.

115.  In the Agreement, Defendants represented that Defendants owned “valid and marketable
legal and beneficial title to the Assets and the Modules, which are ffee and clear of all liens,
claims, encumbrances and security interests.”

116. Inthe Agreement, Defendants also represented, “Litigation: There is no action, suit,
proceedings.”

117.  Defendants knew that all of their oral and written representations to Plaintiff were false
when they made them. Weinstein was sued in Georgia in 2013 and V. Reddy was sued in
Michigan in 2010 for the same or similar misconduct alleged in this First Amended Complaint.
Because they were sued at least twice before entering into the Agreement with Plaintitl,
Defendants knew that their represeniations were false,

118. The complaint filed against V. Reddy by the U.8. Trustee provides further evidence that
Defendants had been engaging in a years-long scheme of defrauding clients such as Plaintiff so
that by the time Defendants were discussing the business opportunities with Plaintitf, Defendants
had actual knowledge that they would not or could not honor the Agreement.

119.  Plaintiffs are informed and believe, and based thereon allege, that the relationship
between and among Weinstein, V. Reddy and Brown caused them all to know that all of the
representations they made to Plaintifl were talse at the time the representations were made.

120. Defendants made such representations in order to induce Plaintiff to pay to Defendants
$75,000.00 as a down payment, Plaintiff would not have entered into its contract with Medasset

and it would not have paid $75,000 if not for Pefendants’ misrepresentations.
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121, Plaintiff justifiably relied upon such representations to its detriment. Plaintiffs reliance
was justified due to the marketing materials provided to them by Defendants and due to the
purported but fraudulent reference provided by V. Reddy before Plaintiff entered into the
Agreement.

122, Plaintiff has been directly and proximately damaged in relying on such representations in
an amount to be proven at trial but at least $75.000.

123.  Defendants conduct was fraudulent as defined by NRS 42.001, thereby entitling Plaintiff
to recover punitive damages.

THIRD CAUSE OF ACTION

sPIRACY TO COMMIT FRAUD
(Against All Defendants and Does 1-30)
124.  Plaintiff repeats the prior allegations of this First Amended Complaint and incorporates
them herein by reference as if set forth in full,
125.  Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that Defendants agreed
among themselves to form the corporate defendants and 1o use the corporate delendants to
engage in the misconduct discussed in this First Amended Complaint, Plaintiffs arc further
informed and belicve, and based thereon allege, that Defendants agreed among themselves that,
to further and facilitate their scheme, that they would use different corporate partics in different
locations and that the individual defendants would switch roles in different locations and with
different targets.
126, Plaintiff’s belief concerning the conspiracy is based on their review ol the lawsuits filed
against Weinstein and V. Reddy, the ABC News 6 article, the testimony provided by V. Reddy
and the complaint filed by the Bankruptey Trustee against V. Reddy. Plaintiff also relies on its
own expetience with Defendants, when V. Reddy was first introduced as an outside, independent

reference and then reintroduced as Detendants” trainer,
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127.  Plaintitt is informed and believes, and based thercon alleges, that defendant M. Reddy
participated in the conspiracy, V. Reddy testified under cath that M. Reddy was also working
for Weinstein and was Weinstein's “silent partner.”

128.  Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that defendant Brown
participated in the conspiracy, Brown has worked for and/or held himself out as working for
Tannenbaum & Milask (owned by Weinstein} and also claimed to have worked for Visionary.
Furthermore, Brown posted the initial listing for the new business and was the first person that
Plaintift spoke to concerning the Accounts and the new busincss.

129, Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that defendants M.
Thalmatla and Max CGlobal participated in the conspiracy. These defendants helped conceal
procecds Defendants obtained from their illegal activities and assisted V. Reddy in attempting to
perpetrate a frand on the Bankruptey Court.

130.  Plaintiffs have been harmed by the conspiracy and suffered damages in an amount to be
determined at trial but at least $75,000.

131.  Defendants conduct was frauduient as defined by NRS 42.001, thereby entitling Plaintifl
to recover punitive damages.

FOURTH CAUSE OF ACTION

FOR DECEPTIVE TRADE PRACTICES

(Against All Defendants and Does 1-40)
132.  Plaintiff repeats the prior allegations of this First Amended Complaint and incorporates
them herein by reference as if set forth in full.
133, NRS 598.0915 defines conduct that is considered to be a deceptive trade practice.
134, NRS 598.0915(3) providcs that a person engages in a deceptive trade practice when the
person “[klknowingly makes a false representation as to affiliation, connection, association with

or certification by another person.”
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135, NRS 598.0915(15) provides that a person engages in a deceptive trade practice when the
person “{k|nowingly makes any other false representalion in a transaction.”

136.  Plaintiffs are informed andl belicve, and based thereon allege, that Detendants’
niisconduct as alleged in this First Amended Complaint is a deceptive trade practice as defined
by NRS 598.0915.

137.  Inconnection with their advertisement and promotion of the “business opportunity,”
Defendants made representations regarding the value of the Accounts, the number of Accounts
that they would provide to Plaintiff and specifically, the monies Plainti[T would collect from such
accounts should they purchase the business system. In particular, Defendants oratly represented
to Plaintiff during a series of phone calls (1) that they would provide Plaintift with 60 clients for
Medical Claims Appeal weirk and 30 clients for Medical Insurance Credentialing work, (2) that
Plaintiff will earn & monthly profit of $13.048 for medical appeals, (3) that Plaintiff will earn an
annual profit of $15,000 for insurance credentialing work, (4) that Defendants bad no other sales
agreements to fulill and (5) that Defendants bad a high degree of success and customer
satistaction.

138, In the Agreement, Defendants represented that Defendants owned “valid and marketable
tegal and benelicial title to the Assets and the Modules, which are free and clear of all liens,
claims, encumbrances and security interests.”

139, Tnthe Agreement, Defendants also represented, “Litigation: There is no action, suit,
proceedings.”

140.  Delendants knew that all of their oral and written representations to Plaintift were false
when they made them. Weinstein was sued in Georgia in 2013 and V. Reddy was sued in
Michigan in 2010 for the same or similar misconduct afleged in this irst Amended Complaint.
Because they were sued at least twice before entering into the Agreement with Plaintiff,

Pefendants knew that their representations were falsc,
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141.  Plaintiffs are informed and believe, and based thereon allege, that they have suftered

harm as a direct result of Defendants’ deceptive trade practices,

FIFTH CAUSE QF ACTION

FOR VIOLATION OF THE NEVADA CIVIL RICO STATUTE

(Against All Defendants and Does 1-50)
142, Plaintiff repeats the prior allegations of thiz First Amended Complaint and tncorporates
them herein by reference as il set forth in full.
143, Plaintiff is informed and believes, and based thercon alleges, that Delendants’ conduct as
discussed in this Complaint constitutes racketecring activities as defined in NRS 207.390 and a
racketecring enterprise as defined in NRS 207,380,
144,  Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that Detendants divectly
participated in a conspiracy with one another to commit at least two crimes related to
racketeering.
145, Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that Defendants’ activities
have the same or similar pattern, intent, results, victims and methods of commission so that they
are not isolated events,
146,  Plaintiff is informed and believes, and based thereon alleges, that Defendants acquired or
maintained an interest in and/or control over the racketeering entecprise discussed in this First
Amended Complaint.
147, Plaintiff is informed and believes, and based thereon allege, that the damage they
suffered directly results from, and was proximately caused by, Defendants’ violation of NRS
207.400.
148, As aresult of Defendants’ misconduct, Plaintifl is entitled to treble damages pursuant to
NRS 207.470(1).
WHEREFORE PLAINTIFI PRAYS FOR RELIEF AS FOLLOWS:
1. For compensatory damages in an amount to be determined at trial but at least $75,000;
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2. For punitive damages in an amount to be determined at trial;
3. For pre-judgment interest;

4, For treble damages:

5. For costs of suit; and

6. For such other relief as the Court deems just and proper.

Dated this 27th of August, 2019,

/s Jay lireedman

Jay Freedman

Nevada Bar No. 12214

11700 W. Charleston Blvd, Ste. 170-357
Las Vegas, NV 89135

702-342-5425

Attorney for Plaintift

FIRST AMENDED COMPLAINT - 24
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Moedical Credentialing / Medical Appeals | Busincsses For Sale

BizQuest.com Page 1 of 3

Medical Credentialing / Medical Appeals

Nationwide Relocatable Niche Business

$ Seller Financing
i

United States | Business Services Businesses for Sate - Other Business Services Businesses for Sale

| Find More Busingss with Asking Prices Between $300k and $150k
Asking Price:
$135,000

Gross Revenue:

$300,000
Cash Flow:
$155,000

(Seter's Discretionary
Earnings)

EBITDA;

Not Disclosed
Inventory:

Mot Disclosed
FF&E:

Not Disclosed
Real Estate:

Not Disclosed

Business Description

This company has two departments:

First : This company negotiates contracts on behalf of medical offices between insurance companies and
government payers to get the medical offices in the payers networks. {Credentialing)

Second: This company also handles denied claims from insurance companies and resubmits and/ appeals the
denied claims,

EXHIBIT 1
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Medical Credentialing / Medical Appeals | Businesses For Sale | BizQuest.com Page 2 of 3
M . B

Over 30 separate offices Medical Credentialing-

Over 60 separate offices for Medical Appeals

About the Business

Year Established: 2014

Number of Employees: 3

Relocatable: Yes

Home Based: Yes

Facilities: completely turn key, all systems in place
Market Qutlook/ grawing health care services field
Competition:

About the Sale

Reason For Seiling: contact owner
Training/Support: seller will train for a stnooth transition.
Seller Financing: 78K required.

Listing Info

D: 1374944

Ad Detail Views: 24

The Information on this lIsting has been provided by elther the seller or a business broker representing the seller.
BlzQuest has no interest or stake In the sale of this business and has not verlfied any of the Information and assumes no
responsibllity for its accuracy, veracity, or completeness, See our fult Terms & Conditions,
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A Complete Medical Solution

Medical Appeals Management

&
Medical Credentialing

Business Brokers

1401-L Route 130 5. Suite 343
Cinnaminson, NJ 08077

EXHIBIT 2
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Disclaimer

The information, material, and judgments have been prepared by Medasset Management
Corporation, While Maedasset Management Corporation believes thiz document fo be
accurate, no warranty is implied, expressed or provided. Recast statements, comments of
future potential, and financial projections are hased on the assumptions that must be
reasonably verified by the reader.

The use of this report, including the identity of Medasset Management Corporation, or the
verbal or written reproduction of any part, is strictly controlied by execution of the Conficlential
Disclosure Agraement prior o access.



Executive Summary

A Complete Medical Solution

Medical Appeals Management
&
Medical Credentialing

Category: Medical Services

) nafirrvmee [Brsmileame
Business Brokers

1401-L Route 130 S. Suite 343
Cinnaminson, NJ 08077
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Medasset Management Corporation is presenting this
business start-up opportunity in conjunction with expanding
their national network. The opportunity arises from the
Seller's extensive experience in the medical

administrative services industry. From a virtual office
template, the unit buyer will operate a medical appeals
service business. No medical experience is necessary and ali
the tools, training, support and clients necessary for positive
cash flow are provided by Medasset Management
Corporation.

Limited Units Available

This business opportunity for sale is a book of business
contracts with Health Care Providers to support their Practices.
This company supports health care providers’ offices by
performing their medical appeals and credentialing. Included
with your purchase of this business are the necessary software
and training. In addition, Medasset Management Corporation
will introduce you to supporting vendors if you choose to use
them.



Background and Overview

Medasset Management Corporation was established to offer
medical debt collection, medical billing, medical
transcriptions, and medical appeals management to
clients/health care providers. All clients/health care
providers are under 100% transferable service agreements.
Business owners are offered the opportunity to affiliate with
Medasset Management Corporation and to purchase access
to the proven state-of-the-art, industry-leading software and
training in a system that uses a proprietary streamlined
approach. As you are being trained in your new business
and becoming familiar with the systems for a discipline,
Medasset  Management  Corporation  provides  the
clients/health care providers to you under their transferable
service agreement to fill your “books of business” in the
discipline you purchase, Once these service agreements are
transferred, the client/health care provider relationship is
yours to ‘own’ and manage indefinitely.

Get a clear and direct approach to profitability with the
ability to grow and expand in the health care field. Pairing
this with the successful training methods and backup
resources makes you uniquely prepared and qualified to
enter the health care industry and become a profitable
service provider in your own business. Each discipline has its
own unique and proprietary system for you to follow with
support provided by Medasset Management Corporation.

Never before has there been a package that
encompasses so much with no marketing or sales activity
required from the owner to reach profitability.



No need for health industry background.

All training is received via standard web-based
systems . . . no travel expenses.

Access to industry leading software and systems
is supplied with your purchase.

You bill and get paid directly by your clients/health
care providers,

Medasset Management Corporation provides the buyer with
all the tools, software, training and equipment to allow the
buyer to succeed in the exploding field of health care.

The business owner has total flexibility as they design their
business enterprise, In addition, the business owner may
elect to add additional units at a later date. The initial ~book
of business’ for each unit is provided by Medasset
Management Corporation from the continuing flow of new
clients generated by its medical client level sales and
marketing efforts. The new business owner is provided a
guaranteed client base with no marketing effort of their own.
As each purchased unit matures, additional units can be
acquired from the company’s resources on a fee based
arrangement, or the owner may develop their own client
generating referral programs.

This business model success is based on delivering the
absolute highest level of customer satisfaction, Therefore, it is
important for the new business owner to grow the business as
quickly as possible to provide cash flow and to fully
comprehend any and all nuances of satisfying the
clients/health care providers to be serviced in any discipline,
This is very much a relationship business managed primarily
electronically via data or voice without face-to-face contact
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between the business owner and his/hers geographically
disbursed clients/health care providers. Each unit will be filled
with a diverse group of clients so the business owner will have
a broad scope, not only geographically — but in range of types
of practices as well.

By utilizing Medasset Management Corporation, you can
take advantage of the benefits that were once only available
to multi-million dollar companies. Small and large unit
buyers alike can benefit from our streamline approach.
Below are just some of the benefits:

Have a clear and direct approach to profitability.

Medasset Management Corporation will hold seller
financing (if approved) for a vested interest in
your success.

All client/doctor contracts are 100% transferable
and once transferred to you, you own the contracts
outright.

Medical practice canceliation guarantee*
(see contract provisions).

Medical Appeals Management

With new health insurance guidelines and policies
implemented, there are a growing number of claims that are
being denied for various reasons, and claims in need of appeal.
These processes can be time consuming to the medical
practice making it a premium service in order to maximize a
medical practice’s revenue. Increasing numbers of claims are
coming back as either denied or requiring more information
and due to all the changes in the industry, many practices
simply do not have the time or resources to devote to claim
fixes. This is an opportunity for the Unit Buyer to not only help



these practices increase their profit and success with their
claims submission, but an opportunity also for the Unit Buyer
to generate a sound income while also creating the
opportunity to cross sell other available disciplines.

Medasset Management will introduce the buyer to industry
specific software to maximize your profit. The buyer can
then enter into contracts with that company. The
client/doctor will forward the office’s denied claims or claims
appeals to the Buyer. The Buyer will then follow-up on each
claim provided and liaison with the insurance companies,
TPA, Self-Funded plans, etc. in order to get the claim paid.

Under the units’ contract, Medasset Management will provide
the business owner over a reasonable time period a
client/doctor base capable of providing the estimated
annualized cash flow as noted in the attached documents. The
business owner will be solely responsible for the ongoing
customer service relationship with his/her clients/doctors.

L]
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Medical Claim Resubmission & Denial Management,

once your contract is fulfilled *

Number of clinics per your contract. 60
Average # of claims per client/doctor: 30
Average claim amount: $450
Average contingency: 9.9%
Average success rate: 25%
Average Revenue Monthly: $ 20,048
Average Overhead Monthly: $7,000
Average Profit Monthly: $13,048

After all contracts are fulfilled*



Medical Credentialing

In addition to medical appeals work, Medasset Management
Corporation also provides 30 clinics who request
credentialing services. Credentialing is a service provided to
a clinic, where the doctor is currently out-of-network with an
insurance carrier and would like to become part of the
network. Clinics generally receive more patients when they
are part of an insurance company’s network, hence more
income.

Medasset Management Corporation will attract clinics who
are seeking this service. It should be noted that insurance
credentialing is typically a one-time activity that results in
the clinic A) becoming part of the network, or B) the clinic
being placed on a waiting list for potential inclusion in the
future, or C) the clinic’s application being denied. Regardless
of the outcome, payment will be required by the clinic for
the work completed. Any referrals, cross-seiling, or other
services sold to the clinic is also part of the value package
the Unit Buyer will enjoy,
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Medical Credentialing, once your

contract is fulfilled * Number of clinics
per your contract: 30 Average # of

insurance panels requested: 3
Average charge per panel credentialing: $200
Average Revenue: $18,000
Average Overhead per clinic: $100

Total Projected Profit: $15,000

After all contracts are fulfilled*®



SELLING MEMORANDUM
MEDICAL CLAIMS RESUBMISSION & DENIAL SOLUTIONS

60 Doctors / Practices under contract for
medical appeals work

30 Doctors / Practices requesting credentialing
services

Relocatable

Seller provides two weeks training

Access to software provided at no charge

" The information, material and judgments have been
prepared by the Seller. While Visionary Business Brokers
believes this document to be accurate, no warranty is
implied, expressed or provided. Recast statements,
comments of future potential, and financial projections are
based on the assumptions that must be reasonably verified
by the reader.
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STATE OF MICHIGAN

4

IN THE CIRCUIT COURT FOR THE COUNTY OF WASHTENAW

ANTHONY E. HOLMES,

Plaintiff,
v, 10~ g..; b ~-CK
VIJAY REDDY, Archie C. Brown
Defendant,
!
JOHN M. PERRIN, PC o =
JOHN M. PERRIN (P43352) RS 5
Attorney for Plaintiff i S
27735 Jetterson Ave. o 5 T en
1, Clair Shores, M1 48081 0 :!ﬁ' =
586-773-9500 . Y om
Fax: 586-773-3475 U gv
johnmpendn@sbeglobal net vl 5
s34
There is no other matter pending or resolved in this or any othor court of eompetent
Jurisdiction betweop these parties and which atises out of the transactions and
ocm\rrences prein,
Y
Tohn M. Perrin (P43352)
COMPLAINT

AND
DEMAND YOR JURY TRIAL

NOW COMES the Plaintiff, by aad through his atiorney, John M. Perrin, PC and for his

Complaint states a8 follows;
Jurigdict

1. The Plaintif, Anthony E. Holmes is a resident of the State of Texas.

1
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4 ‘The Defendant Vijay Reddy is a resident of the State of Michigan, County of

Washtenaw, City of Ypsilant.

3. 'The underlying facts giving rise to this cause of action oceurred within the State

of Michigan, County of Washtenaw,

4, Jurisdiction and venue are properly laid with this Court.
GENE ATIONS
5, During the summer of 2008, the Defendant Reddy began soliciting through

advertisements in newspapers for the sale of what he referred to as “asgets”; these assels were
represented to by medical billing contracts which Reddy represented would generate xevenuc
through debt collections.

6. Ragentiafly, Defendant Reddy was represonting that he was in the medical
billing/collection business, collecting medical debts for doctors throughout the United States
through & corporation called “National Billing Company, Ine.” which he represented was a
“non-profit” corporation registered with the State of Delaware.

7. After Plaintiff responded to Reddy’s add, Reddy represented to Plaintiff that he
would sell Plaintiff bundles of medical billing contracts which Reddy claimed were assets held
by his corporation, National Billing Company, Inc.

8. During several discussions Reddy described the financial benefits  and
mechanisms through which Plaintiff would receive passtve incoms by utilizing Ann Sinha of
Katonia Tech Solutions fo process the claims. According to Reddy, Plaintiff would be able to
charge $2.99 for each claim collected and would split that fee with Sinha.

9. Based upon these representations, Plaintiff and Reddy entered into an

“Agreement for the Purchase and Snle of Certain  Business Assets of National Billing

i
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Corporation” (herein after referred to as the “Asset Agreement™) on September 30, 2008,
(Attached Exhibit 1),

10. According to the terms of the Asset Agreement, Reddy would transfer to Plaintiff
20 medical billing contracts that would generate gross rovenud of ten thousand five hundred
($10,500.00) doliars per month. Reddy also guaranteed that these medical billing contracts
would generate a minimum of 7,000 in claims per month,

11, Afler recelving Plaintiff's initial payment of fifty thousand dollars, Reddy
represented that he began transferring the medical billing claims to Sinba/Ketonia Tech
Solutions.

12, In exchange for the “essets” Plaintlff paid Reddy seventy five thousand
(§75,000.00) dollars total in two payments. The last payment of twenty five thousand
($25,000.00) was male by Plaintiff on December 8, 2009,

13. By December 8, 2009, the “gssels” Sﬁ;]d to Plaintiff and supposedly transferred to
Sinha/Katonia had generated no revenues for Plaintiff but Reddy continued to provide
assurances that revenues were in fact being gonerated and would shortly be recieved.

14. At or around this time, Reddy suggested to Plaintiff that he would be willing to
goll Plaintiff his entire company, National Billing Corporation, Inc. (herein afler referred to as
“NBC™). Reddy proposed that this sale would be a sale of 100% of Reddy’s stock in this
company.

15. Dofendant Reddy made numerous representations about NBC to Plaintiff to
induce him to purchase the company, including;

a. That for a “marketing cost” of $40,000.00 per month, 40 new medical billing
contracts would be generated each month;

b. That “this fbusiness] model has been tested for the last 2 years successflly”;
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¢. That NBC was a profitable company;
4. That “The company employs a handful of employees, who are able to attract
more American based medical billing contracis and medical debt collection

contracts than any other billing or collection company in the world, including
publicly traded companies.”

e. That the company’s success was due to “the unique marketing formula, which
would be transferred to ihe new owner ' genoraling monthly income of at least
Forty seven thousand ($47,000.00) each month,

f Reddy ropresented that as part of the sale Plaintiff would receive NBC’s
mwebsite, software, marketing methodology, trade secrety, future cash flow,
existing unfulfilled contracts, all mailing fists, customer lists, pasi, present,

and future relationships with subconiractors, buyers of contracts, marketing
consultants, and raw material vendors.”

g That the company’s “nnique merketing methodology” would generale “more
doctors (medical billing contracts) then you can handle,..”

b That NBC had no liabilities whatsoever and had oporated on as “100% cash
based business, with no loans or credit "obligations; meaning the company ws
debt free, and;

j. That Reddy and his employees would not compete with NBC for a period of
five years.

16. Between January 1, 2009 and Februaty 5, 2009, Defendant Reddy introduced
Plaintiff to David Weinsiein who Reddy reprosented was the prior owner of NBC and who
would vouch for the profitability of the company.

7. DBased upon the representation of Defendant Reddy, on February 5, 2009, Plaintiff
entered into & second contract with Reddy, a wSraek Purchase Agreement”. (Exhibit 2),

18. According fo the Stock Purchase Agreement Reddy represented that the Stock
value of the Seller includes "website, software, marketing methodology, Irade secrels, Jutire

cash flow, existing unfilfilied confracts, all mailing lists, customer lists, past, present, and
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future velationships with subcaniractors, buyers of contracts, marketing consullants, and raw

material vendors.”

19. Reddy represented to Plaintiff that he would apply the previously received
seventy five thousand ($75,000.00) dollars and would accept an additional one hundred twenty

five thonsand (8125,000.00) for Reddy’s 100% stock interest in NBC.

20, In total, Plaintitf had paid Defendant Reddy two hundred thousand ($200,000.00)

dollars for the stoek and assets Reddy claimed he was gelling to Plaintiff.

21. After receiving an additional one hundred twenty five thousand ($125,000.00)
dollare from Plaintiff on Febroary 5, 2009, Defendant Reddy failed to transfer any of the
“ggsets” he had claimed represented the value of the stock. Plaintiff never received the website,

software, marketing methodology, trade sectets, or mailing lists.

22, After the sale was completed, Pleintiff questioned Defendant Reddy regavding
irregularities about the sowrces of income and documentation for deductions, Defendant Reddy
fhen represented that he was unable and/or unwilling to provide back up for the financial

records of the company.
23 Following the stock sale, Plaintiff repeatedly requested the prior years tax returns.

24, Contrary to the representations made by Defendant Reddy, Plaintiff learned that
NBC was not 8 profitable company at all nor was it without debt, In addition, it status as 2

non-profit company was at best guestiopable.

(9]
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25.  After paying Defendant Reddy for the stock and “assets” of NBC, Plaintiff made
several discoveries including that NBC's website was not owned by NBC; it was owned by

David Weinstein.

26. After Plaintiff demanded the “software” that Defendant Reddy had touted as

being pert of the sale, Defondant Reddy informed Plaintiff that “there is no software™.

27. Following payment by Plaintiff, Defendant Reddy also tokl Plaintiff that the
“unique marketing methodology” was to hire David Weinstien to perform the marketing

function,

28. As it was then disclosed by Defendant Reddy, the “marketing methodology™

vequired puying David Weinstein forty thousand ($40,000,00) doliars per month.

29, Subsequent to the stock sate, Plaintiff learned that Defendant Reddy and David
Woeinstein had ingorporated another entity in Nevada called “National Billing Corporatton” on

November 14, 2008.

30, As discovered by Plaintiff following the fraudulent stock sale, NBC was in fact 2
sham corporation with no assets, no profitability, numerous Jjabilities and a questionable

designation as a non-profit corporation under Delaware law,

31 In sum, Defendant Reddy, with others, engaged in a “confidence scheme”

intended to defraud Plaintiff out of undreds of thousands of dollars.
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COUNT X

n Ip IN THE INDUCEMENT
RECISSION

32 Plaintiff repeats by reference the preceding paragraphs by reference herein.

33 At all times rclevant to this uction, Defendant Reddy made representations o
Plaintiff intending Plaintiff to rely upon those representations when entering into the two
gontracts described herein.,

34. At all times relevant Defendant Reddy knew or should have known that the
reprosentations he and his agents were making to Plaintiff were misleading and/or deliberately
false,

5. Plaintiff did rely upon Defendant Reddy’s representations and in relfance thereon
paid Reddy two hundred thonsand ($200,000.00) doflars.

36. As a direct and proximate cause, Plaintiff hes been damage in that he has been
defrauded of his money in the moeans set forth herein.

KYN Based upon the intontional or reckless mistepresentations made by Defendant
Reddy the two agreements at issue here are void and/or voidable.

38. Based upon the intontional snd/or reckless mistepresontations made by Defendant
Reddy Plaintiff is entitled to the return of the money taken by Defendant Reddy.

Wherefore, Plaintiff respectfully requests that this honorable Courl enter Judgment in
favor of this Plaintiff rescinding the contracts and entering an award of damages in an amount in

excess of $25,000,00 with reasonable attorney fees, costs, interest wrongfully incurred.
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COUNT II
BREACH OF CONTRACT

39. Plaintiff repeats by reference the preceding paragraphs a8 if fully aet forth herein.

40.  Plaintiff entered into two contracts with Defendant Reddy through which Reddy
represented that various assets would be sold to Plaintiff,

41. Plaintiff conveyed to Defendant Reddy the purchaso price required for the transfer
of the assets promised,

42, Defendant Reddy did not transfer the assets promised and/or the assets were not
as represented under the terms of the agrcenaonts,

43, Defendant Reddy’s conduct as described in herein constitutes a breach of the
agrevments between the parties,

44, Plaintiff has been damaged in the amount of $200,000,00 as well as suffering lost
profits, incurring additional costs, attorney feos and other damages as a consequence of
Defcndant’s breach.

WHEREPORE, Plaintiff requests that this honorable Court enter judgment in

Plaintiff's favor in an amount in excess of $25,000.00 plus interest, reasongble attorney fees and
costs wrongfully incurred.
COUNT I
UNJUST ENRICH MENT

45, Plaintiff ropeats by reference herein the preceding patagraphs.

46. On the dates set forth herein the Defendant Reddy made certain promises to

Plaintiff regarding the transfer of assets that were represented as having value to Plaintiff,
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47. Defendant’s promise was clear, definite and unequivocal and was specifically
made to induce Plaintiff to render Plaintiff’s performance, to wit, payment of two hundred
thousand ($200,000.00) dollars,

48, In reliance opon the promises made by Defendant, and to his substantial
detriment, Plaintiff performed all that was expected of him.

49.  Despite Plaintiffs repeated requests and demands, Defendant bas failed to
transfer the assets promised and/or to return Plaintiff’s money.

50. As & direct and proximate result of Defendnat’s failure to perform, Plaintiff has
suffered damages in excess of $25,000.00,

51, Defendant has been unjustly enriched as a result of his actions,

52. Plaintiff is entitled to & judgment of this Court compelling Defendant to return his
money unjustly received from Plaintiff along with costs, attoxney fees and interest.

WHEREFORE, Plaintiff respectfully requests that this hotiorable Court enter Judgment in
his favor and order that Defendant return Plaintiff"s money wnjustly received and award Plaintiff
attorney foes, costs, interest and any and all other damages this honorable Court deems just and
fair,

COUNT IV
EXEMPLARY DAMAGES
53. Plaintiff incorporates by reference the preceding paragraphs as if set forth herein.
44, Defendant’s represontations were made intentionaily and maliciously and have
cansed Plaintiff to suffer humiliation, outrage and indignation.
55, Defendant’s conduct was intentional, improper, intended to defraud plaintiff and

was at all times malicious and therein has cause Plaintiff to suffer harm in excess of what can be
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compensated by ordinary damages, including mental anguish, stress, loss of sleep, and other
emotional injuries which were and are the natural consequences of Defendant’s actions.
WHEREFORE, Plaintiff Requests that this honorable Court enter judgment in hig favor
and against Defendant and award the following dameges;

a. Compensatory damages in an amount that js in excess of $25,000.00 and that is
sufficient to compensate Plaintift for his actual, consequential and incidental logses
qustained as a result of Defendant’s wrongful actions.

b, Exemplary damages in and amount in excess of $25,000.00 resulting from
Defendants intentional and malicious actions.

o. Interest, costs and reasonable attorney fees.

P43352)
pintiff

&§t. Clair Shores, MI 48081
(586) 773-9500

Dated: Februaty 17, 2010
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AGREEMUENY for the PURCHASE and SALE of CERTAIN RUSINGSS ASSETS of
Nutional Billing Corporation

THIS AGREEMENT, tade effoctive this 30™ day of September, 2008, in the
State of Michigan, and the County of Washtenaw.

WHEREAS, Tony Holpes or a corporate nominee (hereinafter known as
“Buyer™), and National Billing Corporation, a Delaware Corporation, whose
office is located at 110 W. 9™ Street, Suite 302, Wilmington, DE 19801
(hereinafter known as *Seller) wishes to sell, and Buyer wishes to buy
certain assets of National Billing Corporation (hereinafter known as the
“Business”) the following applies:

The totat purchase price for the assets described below will be # total of
$100,000 US (Ome-bundred thousand dollars and 00/xx). The paymetts
will be as follows: Upen signing this contract, the Buyer will give the Seliey
a check in the amount of $50,000 US (Fifty-Thousand dollars and 00/%x)
towards the purchase price of the assets and promises as described below of
Seller. Upon the acquisition of 10 medical billing contracts, Buyer will
tender an additional check in the amovst $25,000 US (Twenty-five thousand
dollars and 00/xx) to Seller. Upon the acquisition of a total of 20 clients, the

final payment of $25,000 US (Twenty-five thousand dollare and 00/1x) witl
be made 10 Seller.

Total purohase includes 20 medical billing contracts, where a minimum
average of 7000 claims per month is received,

If the total average number of alaims does not rise to a minimum of 7000
claims per month, afier 20 clients have been azsigned, then Seller will
continue to provide additional clients until such a minimum is reached.

Seller will pot receive any ongoing comnissions, wagoes, franchise foes, or
other accoutrements from Buyer after the total of $100,000 has been paid.

Scller will not independently contact clients after they have been assigmed to
Buyer, without the permission of Buyer.

Buyer will acquire on its own, a computer, high-speed Internet connection, a
fax machine, and any other relevant items necessary for medical bilting,
Seller will provide a means to submit medical claims through the Internet.

EXHIBIT
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Buyer will be responsible for any costs incurred as part of the normal course
of business, if he chooses not to nse a subcontractor,

Seller will replace any lost cliemts (if at no fault of the Buyer, nchuding but
not limited to, not submitting claims within 48 howrs, poor customer service,
altering the contract, diverting checks, etc.) within 1 year of placement.
Seller will have sole discretion in determining the cause of losing a client.

Purthermore, Buyer will have the aption to purchase an additional 8000
claims {for a total of 15,000 claims). Buyer must exercise this option by
February 1%, 2009, in writing. If the option i3 exercised, the following terms
will apply:

The total purchase price of any claims through the aption will be $100,600
US (One-hundred thousand dollars and 00/%x). The payments will be as
follows: Upon exercising the option, the Buyer will give the Seller a chack
in the amount of $50,000 US (Fifty-Thousand dollars and 00/xx) towards the
purchase. price of the assels and promises as described below of Seller, Upon
the acquisition of 13 medical billing contracts (under the option), Buyer will
tender an additional check in the amount $25,000 US (Twenty-five thousand
dollars and 00/xx) to Seller. Upon the acquisition of 12 more clients (4 total
of 25 clients under the option), the final payment of $25,000 US (Twenty-
five thousand dollars and 00/xx) will be made 1o Seller. If the total average
number of claims does not rige to a minimum 15,000 claims per month, then
additional medical billing contracts will be provided unti} such a minimum is
reached, '

Witness our Hands and Seals this 30® day of September, 2008.

Séfler e
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STOCK PURCHASE ACHEEMENT

This Stock Purchase Agreement, dated as of February 4, 2009
{hereinafter referred to as “Agreement”) is entered into by and among the
Seller, Vijay Reddy, (herelnafter referred to as the “Seffer”,) Natlonal Bliling
Corporation (herelnafter referred to a the “Company™) and Tony Holmos
(hereinaftor refarred to as the "Furc:hnmr") The parties, Intanding to be
logally hound, hereto as ‘follows:

1. Sale of Common Stack. Subject to the terms and conditlons of
this Agreement, Seller agrees to sell and the Company agrees
to transfer and the Purchaser agrees to purchase from Vijay
Heddy an aggregate of 2000 shares of Seller's Common Stock
(the “Shares”) at the purchase price of $75.00 (Seventy-Flve
dollars US) per share. This 2000 shares represents 100% of
shaves avaitabla of the Company.

a) Al partles acknowledge only a medical blillng and
marketing system is being sold. No other assets other than
thase relevant to medical billing and a medical marketing
systam for madical billing contracts are relevant to thia
agreement.

b) Btock value of the Selier includes website, software,
marketing methodology, trade secrets, future cash flow,
axisting unfulfitlied contracts, all mailing Nsts, customer
Bists, past, present, and future relatlonships with
atbcontractors, buyera of gontracts, marketing
consultants, and raw materlal vendors.

2. Payment of Purchase Price. The purchase price of the Shares is
$150,000 {Ona Hundred Fifty thousand doliars US). $125,000
{Dns bundred twanty-five thowsand dollars US) shall be paid
by certified chack at the time of the execution of thia
document and the balance of $25,000 (Twenty-flve thousand
dollars US) witl be paid and guaranteed by National B/fling

EXHIBIT
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Gorporation as per the Note and Security Agreement, which
are attached.

3. Representations and Warranties of Seller. Sellar herehy
represents and warrants to Purchasoer that, the statoments

contained In the following paragraphs of this Section 4 are al)
true and correct as of the Closing Date:

a)

b)

o

Organization and Standing. Articles and Bylaws.
Beller Is a corporation duly organized, validly existing
and i good standing under the laws of the State of
Dotaware and Michigan and has alf requisite
corporate power and authority to carry on s
business as now conducted,

Corporate Power. Seller has all requisite legal and
corporate power to onter Into, execute and deliver
this Agreement and the Warrant. This Agreament,
and upon issvance, the Warrant will be valid and
hinding obligations of Company, enforceable in
accordance with thoir terms, except as may be
Hmited by bankruptcy, Insolvency, moratorium, and
othar laws of general application affecting the
enforcement of creditors rights,

Authorization.

1) Corporation Actlon. All corporate and
legal action on the part of Seller, its
officers, directors, and shareholders
necessary for the execution and delivery
of this Agreement, the sale and issuance
of the Shares,

2)  Valid lssuance. The Shares lssued will he
valldly iasued and will bo free of any
liens, encumbrances; provided however,
that the Securittes may be subject to
reatrictions on transfer under state
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d)

and/or federal securities laws a3 set forth
herein, and as may be reguired by future
changes In such laws,

Governmant Consent Ete. No Consent, approval,
order or authorization of, or dasignation, registration,
daclaration or filing with, any federal, state, local or
other governmental authority on the part of the Seller
I required in connection with the valid execution
and delivery of, this Agreement, sale or issuance of
the Securities, other than, if raguired, filings or
quatifications under the Dolaware Corporate
Sacurities Law or other applicable Biue Sky Laws,
which filings or qualifications, if required, will be
timoly filed or obtained by Seller,

4. Represantation and Warrantias by Purchaser. Purchaser
represents and warrants to Seller as of the Closing Date aa

folfowa:

a)

Investment Intent: Authority. This Agreement is made
with Purchasar In reliance upon Purchaser's
representation to Seller, evidenced by Purchaser’s
axecution of this Agreement, that Purchaser is
acquiring the Securities for investment for

Purchasey’s own account, not as a nomines ar agent,

for Investment and not with a view to, or for resale In
connection with, any distribution or publlc offering
thereof, within the meaning of the Securitios Act of
4933, as amended, {the sSecurities Act”) or the
California Law. Purchaser has the full right, power,
authority and capacity to anter inte and perform this
Agreemont and the Agreemant will constitute a valid
and binding obligation upon Purchaser, except as the
same may be limited by bankruptcy, insolvency,
moratorivm, and other laws of general application
affecting the enforcement of creditors’ rights.
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h) Transfer Restrictions. Purchaser covenants that in no
event will it sell, transfer, dilute or otherwise dispose
of any of the Securities without the expross written
consent of Mr. Vijay Reddy or until tull satisfaction of
the remaining $25,000 which shall ba pald by
September 15, 2009,

) indemnification. Seller will Indemnlfy any past acts
or omlasions with regard to the Stock Purchase
including, but not limited to tax liabllity, and
Purchaser will iIndemnlfy for all post sale acts and
omisalons,

8. Legends. Selter will place the following legends on each
cartiflcate ropresenting Securitios:

The Securitios reprasented hereby have not been
vegistered under the Securities Act of 1933 as amended
{“ACT™") or any applicable stata securities laws (“Blun Sky
Laws"). Any transfer of such securitios wilt be invalid
unless a reglstration statement under the ACT or as
required by Blue Sky Laws s in effect as to such transfor
or in the opinion of counsel satisfactory to the Seller such
reglitration is unnecessary in order for such transfor to
comply with the ACT of Blue Sky Lawa.

6. Misceollanoous,

(a) Waivers and Amendments. Any provision of this
Agreement may be amanded, waived or modified
upon the written consent of Mr. Vijay Reddy and
Parchagery,

(b) Governing Law. This Agresment, and all actions
arlsing out of or In connection with this Agreament,
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shall be governed by and construed In accordance
with the laws of the State of Michigan, without
ragard to the conflicts of law provisions of any other
atate. The parties acknowledge and agree that the
exclusive venus and jurisdiction of any dispute
arlsing out of this Agreement shall be a fedoaral or
stato court locatod in the County of Washtenaw in
the State of Michigan.

Entire Agreement. This Agreoment, together with the
axhiblts nttached hereto, constitute the full and
antire understanding and agresment between the
parties with regard to the subjects hereof and
theraof,

Survival, The representations, warrantlos, covenants,
and agreements made herein shall survive the
execution and detivery of thig Agreement.

Notices, etc. Any notice roquest or other
communication required or permitted hereundar shail
be in writing and shalt be deamed to have boen duly
given (1) upon rocelpt of persanally delivered (il) three
(3) days after belng mailed by reglstered or certifled
mall, postage prepaid, or (1) one day aftor being sent
by recognized overnight courier or by facsimile, If to ‘
Purchaser at 618 Mosa Ridge, San Antonlo, TX 78258
or such other address or number as Purchaser shall
have furnished to Seller in writing or if fo Sellor at
3830 Packard Street, Suite 220, Ann Arbor, MI 48180
or at such other addrass or number as Soller shail
have furnished to Purchaser in wrlting.

Validity. if any provision of this Agreemant shall he
Judicially determined to he Invalld, llagal, or
unenforceahle, the valldity, legality and
enforcenbliity of the remaining provisions shafl not in
any way be affected or Impaired theroby,
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Counterparts, The Agreement may be executod in
any number of counterparts, each of which shall bo
an orlglnal, but all of which together shall he deemed
to constitute on instrament.

The terms and conditions of this Agreement shall
[nure to the benefit of and be binding upon the
respective successors and asslgns of the parties.
Nothing in this Agreement, oxpress or implied, is
intended to confar upon any party other than the
parties hereto or thelr respective successors and
assigns any rights, remedies, obligations, or
ftabllities, under or by ronson of this Agreament,
excapt as expressly provided In this Agrooment.

Non-Compete. The Ssller owner(s) and employees
agres not to compets for a period of 8§ years in the
medical biflling business without the express written
consant of the Purchaser, However, in case of default
of this Agreemont or Iits related Exhibits, the non-
compete will become void. Rocognizing the financial
importance of this particular marketing system to
this particular businoss, Seller will not disclose or
disseminate without written consent of the Buyer.

Training and Transition. Seller will train Purchaser for
a poriod of 60 days at no additional cost.

If Purchaser roguoests, after the 60 day transition
perlod, Mr. Vijay Reddy can be hired as & consultant
for the business at a rate of $20/hour, At the option of
the Purchaser, no monles need to be paid to Mr. Vijay
Reddy untH auch time the Purchaser draws a salary
or other payment for himaelf or one of his assigns.
Specific assignments, hours to be worked, and
requests will he mutually determined by Purchaser
and Mr. Vijay Reddy.
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WITNESS WHEREOF, the parties have caused this Agreement to be duly
executed and dellvered by their proper and duly authorized officers as of the
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date and year first written above.

Vijay Reddy, 7«:. L W
Stgnature: _ '/Aﬁ"’}"“f 7

Name; VMO\}; ///,{R;’O{O(}/

National Billing Corporation, Company

By: Vm"‘Y R{’JOA‘;’
Signature: % /?'iﬁj/ /Lééq

Titlo: pff':;fcli’!fﬁ“ -

Tony Holmes, Purchaser:
Slgnatum::,mgﬂg £ A/ﬁ%ﬂ-—mw

Namae: 7&?( /"(OQME :
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Exhibit “A®
PROMISSORY NOTE
Twenty Five Thousand Dollars and 00/XX US.
Date: February 5, 2009

1, Tony Holmes, President; acting on behalf of National Billlng Corporation,
the undersigned, promises to pay to the ovder of Vijay Reddy, located at 3830
Packard Stroet, Suite 220, Ann Arhor, Ml 48180, or his assigns, In tawful
money of the Unltos States of America, the principal sum of Twenty Five
Thousand Dollars and 00hx US ($25,000) dollars, to be repald as follows:
One lump sum paymont of $25,000 US (Twenty Five Thousand Dollars and
00/3x US) shall be paid no fater than Septembaer 15, 2009,

DEFAULT: If the above Iump sum payment is not received by September 18t
2009, a default will occur.

Security and repaymeont provisions are also contained in a document entitied
“Security Agreement” as set forth in “Exhibit B attachad hereto.

If default be made In the performance of or compliance with any of sald
events, sald principal sum thereon shall become at once due and payable at
the option of holder thereof, and be collectible without further notice. Fallure
to exorcise this option shall not constitute a walver of the right to exercise
the same in the event of any subsequent default,

If this note be placod in the hands of an attorney for collection after the
same shall for any reason hecomes due, or If collectad by legal proceedings or
through the probate of bankrupt courts, then all cost of collection, including
a reasonable sum for attorney foes shall be added hereto as attorney's feos
secured and collectible as the principal hereof.

The undersigned agrees to remain and continue bound for the payment of the
principal provided for under the terms of this note notwithatanding any
extansion or extenslons of the time of, or for the paymant of sald principle, or
any change or changes in the amount or amounts agreed to be pald under
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and by virtue of the obligation to pay provided forin this note and waive all
and every kind of notice of such extonsion or extensions, change or changes,
and agree that the same may be made without the Joinder of the
undersigned,

Each party understands that this Is a legally binding document., Both parties
have had futl opportunity to consuit legal counset and receive legal advice of
their chaice with respect to this agreement hefore aigning it, have read this
agreement and fully understand it. This note carries no interest,

It 15 expressly agreed and declared that this note (3 given for an actual loan
of twenty Flve Thousand Dollars and 00/xx ($25,000.00).

IN WITNESS WHEREOF, the DEBTOR has hereunto sat his hand this Sth day
of February, 2009

Dehtor: l:-x—--'-“—“““““

National Billing Corporatlen,

Tony Holmes, President of National Billlng Corporation

Witness:

Acknowledgod

Vijay Roddy
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Exhtbit “B”
Security Agreement

This Agreement, made effective this 5th day of February, 2008 in the State of
Michigan and the County of Washtenaw.

I, Tony Holmes, President, and acting on behalf of National Billing
Corporation, Inc. located at 618 Mesa Ridge, San Antonlo, TX 78258, for
valuable consideration, receipt whereof is herehy acknowledged, hereby
grants to Vijay Reddy, located 3830 Packard Streot, Sulte 220, Ann Arbor, M
48180, or his assigns, (horeinafter called “SECURED PARTYY) a purchase
money security interest in the following properties (herainatter called
“COLLATERAL”): and all of the records, customer lists, vendors,
subcantractors, goodwill, inventory, name, marketing and trade secrots,
weabsite, and other non-tanglible assets usad in the operation of the Business

 known as National Bllithg Corporation, Inc. located at 3830 Packard Street,

Suite 220, Ann Arbor, Ml 48180 In the amount of the remalning balance due,
as set forth hereto, to secure the payment of Twenty Five Thousand Dollars
and 00hoc U8 ($25,000) dollars as provided in the said Promissory Note of

PEBTOR to SECURED PARTY, direct or indiract, absolute or contingent, due

or to become due, now existing or hereafter arising {all herelinafter called the
“OBLIGATIONSY),

DEBTOR hereby warrants and covenanta:
1. That the COLLATERAL is used primarily for business use;

2 That the COLLATERAL shall be kept at the place of business; and
the DEBTOR shall notify SECURED PARTY in writing of any
change in the location of the COLLATERAL prior to such change,
and the DEBTOR shall not romove the COLLATERAL from the
country or countries in which the COLLATERAL is presumably
located without the written cansent of SECURED PARTY;
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3. That should the addresses shown at the beginning of this
agreoment change, DEBTOR shall notify SECURED PARTY in
writing of any change prior to such change;

4. That DEBTOR wHI permit SECURED PARTY, upon 30 days written
notice, perminsion to Inspect tho ongolny operation at PEBTOR's
location, inciuding but not imited to the books and records as
well as general operation.

DEBTOR further covenants and agraes that they will maintain Insurance at
all time with respect to all the GCOLLATERAL agninst such risks, in such
amount, containing such terms, in such form, for such periods and written by
such companies as may be satlsfactory to SECURED PARTY, such Insurance
to be payable to SEGURED PARTY and DEBTOR as their Interest may appear,
that at the request of the SECURED PARTY all policies of insurance shall be
delivered to it and held by it, that SECURED PARTY may work directly with
Insuring parties in obtaining, adjusting, gottling, and cancelling such
insurance and endorsing any drafis; that DEBTOR will promptiy pay when due
all taxes and assessments upon the COLLATERAL; that at its option
SECURED PARTY may dlscharge taxes, lens, of sacurity Interests or other
sncumbrances at any time levied or placed on the GCOLLATERAL, may pay for
insurance on the GOLLATERAL and may pay for the maintenance and
preservation of the COLLATERAL; and that DEBTOR shall reimburse
SECURED PARTY pursuant to the foregoling authorlzation,

DERTOR shall keep the Franchise Fees, loase and/or mortgage payments on
the business and premises current at all times. Should DEBTOR fall to do s0,
SECURED PARTY may declare DEBTOR to be in dofault and seek its remodies
hereunder, and/or bring the lease payments current and add the amount of
the principal balance remalning on the Note.

DEBTOR shall he free to transfer the COLLATERAL to any corporation In
which the DEBTOR is the owner of at least two thirds (2/3) of the ouvtstanding
ahares of stock, but any such transfer shall not ba done In such manner 0 B
to reduce tho security of the SECURED PARTY In saild assets, and SECURED
PAKTY may require parsonal guarantees from the DEBTOR.
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DERBTOR shall not trans_fur any' of the COLLATERAL to any other person oy
entity without the SECURED PARTY'S consent.

DEBTOR shall be in defauit if DEBTOR falls to pay any part of the remaining
$25,000 when dua as set forth in the agreement dated this tay. SECURED
PARTY shall give writton notice to DEBRTOR that they are in default and
PEBTOR shall have ten {(10) days to make payment from date of written
notice. This means that If the DEBTOR does not pay the debt and other
obligations of the agreement when due, the COLLATERAL may be sold,
reposgessed, and/or ramoved in order to satisty the debt undor the
agreementz. Further, should the DERTOR be in default at anytime, apy and all
non-compete and/or no sollcitation agreements bocome null and void at the
time of default. In the event of any default in the payment of the
OBLIGATIONS securad hy this Agraement or the performance of any
covenant contained herein; or if any warranty, representation, or statement
made or furnished to SECURED PARTY hy DERTOR proves to have bean false
In any material respect when made or furnished then SECURED PARTY under
the laws of the State of Michigan, includlng, without Iimitation theraty, the
right to take possession of the COLLATERAL and for that purposs SECURED
PARTY may enter upon any premises on which the COLLATERAL or any part
thereof may be situated and remove the same therofore. DEBOT agrees, upon
request of SECURED PARTY, to assemble the COLLATERAL and make It
available to SECURED PARTY at a place designated by SECURED PARTY.
Notice of the time and place of any public sale or of the time after which any
private sale iz made, when roquirad by law, shall be deemed reasonable if
given at least five (5) days before such sale. SECURED PARTY shall be
entitled to reimbursament fror DEBTOR for reasonable attorney’s faas and
costs incurred by SEGURED PARTY In anforeing its rights hereunder.

The word DEBTOR, whenever used herein, shall be construed 1o moan and
include the necessary grammatical changes required to make the provisions
heroof apply to corporations or individual, men or women, singuiar or plural,
as though In each case fully expressed. The provisions heraof shall, as the
case may require, bind or inure to the benefit of, the respactive helrs,
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SucCcessors, legal repreaentatives and assigns of DEBTOR and SECURED
PARTY.

Each party to this agreement understands that this is a legally binding
document. Al parties have had full opportunity to consult legal counsel and
recelve legal advice of thelr cholce with respect to the agreament before
signing it, have read this agreement and fully understand it.

IN WITNESS WHEREDF, the DEBTOR has hereunto set his hand this 5th day
of February, 2009

Deabtorn 2;&;&:

National Bllling Gorporation,

Tony Holmes, President of National Billing Corporation

Witnoess:

Acknowliedgod

Vijay Reddy
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DDEND O CONTRACT DATED FERRU

it ts hereby stated and otherwise agreed that the following terms shall be applied to the stock
purchase agreemant dated February 4, 2000:

As part of this Agreement, and Addendum, Tony Holmes wiil veld his agreement with regard to

-the block purchase dated on or about October 1, 2008, between him and National Billing

Corporation that was signed an exectted prior to this Stock Purchase Agreement. All dlients as
part of consideration of the Stock Purchase Agreament shall be assigned to Vijay Reddy
individually.

Recognizing that Vijay Reddy will in turn work and sell this block of business, the restrictive
covenant is hereby amended to allow Vijay Reddy to service and profit from the volded and
assigned block of business described abave, However, absence of this block, the full restrictive
covenant will be deemed as in place and as writtan,

Vijay Reddy, Seljer

Signature; __% W —
Name:, Vi(\ﬂy ~ Rf‘c‘[ 0‘!/
oater. 2/ 4/ 09

National Bilting Corporation, Company
By: VI\:}O}Y ﬁfﬁ{o&y

Signature: /}//?/’ﬂ;-‘-?? //4-7
Title:__ 2 / 4’/ Oc)

Tony Holmes, Purchager:

Signature

e
Name: /oyl
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WHEREAS Medasset Corporation (hereinafter known coliectively as the “Seller™), and who has

agreed to sell certain systems, assets, as well as intellectual property and where Libeny Consolling & Mummgement

Serviees 1.0 ton behalf ol compny to.be formed taten) (hereinafter known as Buyer™) agrees to buy Cortain systems,

assets, as well as intellectual property, both parties agree o the following:

The purchase price witl be $125,000.00 US (One Hundred Twenty Five Thousand Dollars and
O0/xx USY, Buyer will give Seller $75.000,00 US (Scventy Five Thousand Dotlars and 00/xx
U%) and simultancously exceute o Promissory Note in the amount ol $50,000 LS (Fifly

‘Thousand Dollars and 00/xx US) at the time of signing this Agreement, The Promissory Note

will not be due until 60 medical appeals clinies have been assigned and 30 medical

credentinling applications have been requested..

The following sre to be provided:

Medical Appeals: Setler will deliver, over the course of nine months from the date of
signing this Agreement. 60 medical practices, whose total annual ungollected receivables

will average a goat of $5 million dollars anoualiy.

Medical Credentinling: Setler will deliver, over the course ol nine months from the chate:
of signing this Agreement, 30 medicat offices who are seeking credentialing services.
Credentialing is defined as a service provided to a clinic. where the doctor is urrently

out-of-network with an insurance carrier and would like t become part of the network,

If Buyer does not reach $5 mitlion doltars in annual uncolleated reeeivables or i
medical offices who request eredentialing services. after all other contract terms are
satisfied, then the Sole Remedy will be as follows: Setler will provide a refuand, not to

exceed $435,000 for any reason under the following formulas:

Medical appeals refund:

[1 = ((total ancollected revense front the past 30 days*12) / 35,000,000)] *45.000 =

refurnd,

Page | of 9 EXHIBIT 3
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For clarity, if the total uncollected revenue for the past 30 daps, 9 months from the date
the Agreement is dually signed, is $250, 008, then the refund would be caleulated as
Jollows:

J1-((8250,00012) 7 $5,000,000)]*45,000 = an $18,000 refund,

Medical credentinfing refund;

{1 - (Number of ¢lients delivered / 30)] *#45,000 = refund

For clarity, if the number of clients delivered i 20, then the refund wonld be caleuwluted

as follows:

{1 — (20/30)] *45,000 = a 515,00 refund.

Af the signing of this contract, Buyer agrees to the following performance guidelines

inciuding but not lmited to:
Billing:

. Buyer agrees to begin servicing all olients within | business day of receipt and assighment ol
any transferred contract.

2. Buyer agrees to abide by all contract provisions of the assigned contracts and the medical
pragtices,

3. Buyer agrees not 1o illegally defer any money,

4. Buyer agrees Lo a high standard of customer service and to promptly return calls and atl
cotrespondence and contracts that were assigned to them,

5. Buyer agrees to aceepl all contracts assigned to them,

6. Buver agrees to be trained for all systems, intellcctual property and assets,

7. Buyer agrees 10 do all reguisite Tollow-up and keep in touch with the client on a minimum of 8
weekly basis to continue to generate new claims 10 appead and/or bill,

Credentialing:

. Buyer agrees to begin servicing all clients within 1 business day of receipt and assigrment of
any transferred request for credentialing,

Page 2 of Y
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2. Buyer agrees to abide by all contract provisions of the assigned contracts/work and the
medical practices,

3. Buyer agrees o promptly contact insuranee carriers to begin the credentialing process. Buyer
will conduct all requisite work and only ask the doctor to perform work that Buyer cannot legally
don

4, Buyer agrees (o 4 high standard of customer service and o promptly return calls and all
correspondence and contracts that were assigned to them,

5. Buyer agrees to accept 0lt credentialing work assigned to them.

Selier herchy represents and agrees:

L. Corporate Status: Setier has been duly created, validity exists, and is in good standing.

2. Title to Assets: Seller holds valid and marketable legal and beneficial tithe to the Assets
and the Modules, which are free and clear of all tions, claims, encumbrances and security
intgrests,

3. Litigation: There is no action, suit, proceedings.

4. Seller has the right and power to teansfer clients to Buyer as contemplated herein, Seller’s
contracts with Clients permit the assignment of those contracts to Buyer,

5. Medical billing software and a clearinghouse to process claims will be made available at

ne charge to the Buyer with a minimum of 10 simultancous users allowed 1o aceess the
system. The software will have a User D that is transterrable to Buyer. The User (D will
allow for Buyer 1o file medical bilking claims electronically at no charge.
6. No restrictions wilt be placed on Buyer 1o attract their owa clients through their own
matkcting methods including, but not imited to, Request for Proposals, refereals,
telesales, telemarketing, or personal sales, 1f any new clienls are acquired and a contract
is signed, Buyer may inform Seller, and Seller will remove that clinic from active
soliciation, }
Seller will not sell any other service o a clinic that is assigned © Buyer (exclusive). This
restriction includes, but is net timited to, medical transcription, medical colleetion,
medical billing, and answering services,

i~

Fermsy;

Buyer will provide a wire teansler or certitied cheek in the amount of $75,000.00 US (Seventy
Five Thousand Doltars and 00/xx US) atthe time of execution of this agreement, Buyer will give
equal monthly payments as per the Promissory Note, which calls for an amortization of 3 years

with & 3-year balloon. Debt service payments and interest on the debt serviee will bepin after

ind only when 60 medical o

ypeals clinies have been assigned and 30 medicsl eredentialing

. The Agreement including all exhibits. constitutes the entire

applications have been requested
pgreement between the Parties with respect o the subject matter hereol, and merges and
supersedes atl prior and contemporaneous agreements, understandings, negoliations, and

diseussions. Neither of the Parties will be bound by any conditions, detinitions, warranties,

Page 5 0f 9
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understandings, or representations with respect 1o the subject matter hereol other than as
expressly provided herein. No oral explanations or oral information by wither party hereto will
alter the meaning or interpretation of this Agreement, The terms and conditions ol this
Agreement wil prevail notwithstanding any different, conflicting or additionat terms ang
conditions that may appear on any letter, email or other communication or other writing not

expressly incorporated into this Agrecment.
Training and Transition:

At no ¢cost to the Buyer, the Sciler will teain and transition up 10 2 consecutive weeks for medical
bitling, If additional training beyond the 2 weeks 15 required, or requested, Seller will provide up
W 20 additional hours of training at no cost to the Buyer, These 20 additional hours may be
spread out over the course of one year. Training shall not exceed | year from the signing of this
agrecment for any reason. Buyer will make themselves available for this training and may not
reluse the training. H Buyer is not available for training or refuses trdning it wiltl be considered

as though they have been teained for the full period allotted.
Confidentinlity:

At all times, the Buyer will respect the confidentiality and the extensive work put into the
intelectual property, assels, and systems, Buyer will not attempt 1o reverse engincer the

marketing methodology for personal gain or publishing purposes,

Commereial Transaction:

This transaction is considered a commercial transaction,

Venue:

The ventk: is the State of Nevada and :thut Countly of Clark,

Governing Law:

Thix Agreement will be governed by the laws of Nevada and the County of Clark.

Defanit:
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I the Buyer defaults with regard to any of the paragraphs above, as well as the Promissory Note,
individually or collectively, the Buyer will immediately return all contracts, assets and systems
and inteHectust property that has been delivered and will refease. hold harmiess, and indemnify

the Seller,
Restrictive Covenant:

Uniless a default oceurs, the Seller will be prohibited, once the contract has been wansterred 1o
Buyer, from contacting or soliciting those clients, The one exception woultd be to verity the
reason of toss, Buyer will void this clause i Buyer chooses to use Sellers resources in order to
service Buyer's clients howsver, Seller witl not solicht Buyer's clients, Buyer will not solicit

Sciler's third party resources,

: g - G i e ——
dj’ /ﬁ.ﬁ"" g - y !)Ail; Muy 3, 20”5

Buver h'.,lhl s b L ; ! {Howr,
Y v 4 ul\'G I! et Seevaces, LLA (oo Dehabl ol wy ¢ntity o b formed latet)
" - I

Seller

Medasset Corporation
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Page L of |

OUTGOING WIRE TRANSFER Bank Name:  WINTRUST BANK

Wire Created by UserlD:  LDICKMANZ Date: H/3/2018 Time: 13:27:14
Braneh: 001 Name: DEFAULT BRANCH 380 Phone #;

Amount: 75,000.00 USD  WIRE FEE AMOUNT: [Refer to Foe Schedule]

ng 1na Cwrency. Exchange Rate!

Amaont: . [E— —

Account #: Redactad

Custemer Namea:  LIBERTY CONSULTING & MANAGEMENT SER Phone #;

Address 1 1000 SKOKIE 5LVD SUTTE 235 Address 20 WILMETTEIL 600911176

Address 3:

BANK INFORMATION

Pestination Bank Name: BEMEFICIAL BANK Bank AbA: 236075688 .
bestination Bank Address 1
Destination Bank Addrass 2.
Dogtination Bank Address 3.
Beneflclry Bavk Name: Bank ID:
Beneficlary Bank Addresg &
Beneficlacy Bank Address 2:

Intermediary Bank Name: Bank ID: .
CUSTOMER {BENGFICIARY) INFORMATION
Baneficlary Name to Credit: VISIONARY BUSINESS BROKERS
Account Mumber to Credit: Hedactad
Beneflciary Address 1t 141-1 ROUTE 130 SOUTH #343
Baneficiary Address 2 CINNAMINSON N1 08077
Beneflclary Address 3:
Other Information: 180503132411L.D1C
Bark to Bank Info:
DRG to BNF Info
Purpose of Whe:
»":f
Customer Slghature: (}-} 5 s Date: W\t)\\),( oy TLL@ '\ ((;
‘‘‘‘‘‘‘ “ ]

/‘”‘.I
e CUSTOMER AUTHORIZATION *%* BANK 1S HEREBY AUTHORIZED TO SEND THE ABCVE REFERENCED WIRE TAANSEFR AND
DERTT THE ACCOUNT INDICATED ABOVE FOR THE AMOUNT OF THE WIRE TRANSFER PLUS WIRE TRANSFER FEES PURSUANT
TO THE ACCOUNT AGREEMENT AND DISCLOSURE STATEMENT AND FEE SCHERULE, AS PREVIQUSLY PROVIDED OR MAY BE
REQUESTED FROM BANK AT ANY TIME AMD MAY BE CHANGED BY BANK FROM TIME TO TIME, Wire Transfer Disclosure
Informatian (International Wirgs) Dus to the nature and complexity of International banking ancl unless otherwlse skparataly
disclosed i writing: (1) It 15 imposslble for the Bank to make any delivery time or fee charge guarantees on any forelgn wire
bransfars and {2) thy Bank Iz not responsible for varances In forelgn exchange rates. Our feqs only cover our costs for sendlng
funds. Additional fees can be (and often are) incurred by necessary traclng, recall of funds, rate changes anct verlfications
roquired by forcign banks, Tt shautd be undeestoad any additional casts or fees are passed an to the custemer. As the originating
Bank, we rely on the customer for acsurate and complete Instructions for the recetverfbeneficiary hank specifications. Erroneous
mformation can (and often does) result In nonpayment ar delsy of funds and significant manetary Impact te the originiator,

EXHIBIT 4
14
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Investigation: Men accused of selling bogus businesses | fabe.coin Page | of 4

BREAKING NEWS Bay dies after being struck by SEPTA bus ib Wissinaming

57" L n

i Phikpialptia Paanaylvania  dlew Jersay Dl
- WATCH LIVI: v o Phllidedphia, 1A

AT

l. Pl The #1 Online Business Plan
LLIVEIFIAN  sonware 1s Now B0% Off!

BUSINESS
#e Investigation: Men accused of
mier gelling bogus businesses

SHARE

EMAIL

WEINSTEIN

CEMBED o/ || MOREVIDEDS |

Tnwestiation: Mon accused of setling bogus Disinesses. Chisd Bracdeifi reports durng
Actian News ol bpm an Juoe [, 2015

By Chad Pradelli

Frictay, Do (0] D018
CHERRY HILL, NI (WPVI) -- Two men are secused of selling
frawcdulent buginesses, and Action Nows identified move than a doxen RECOMMENDED

alleged victims avound the country during a year-long investigation. ; | Gave Hellol'rash A
Tasle. Hora's Why I'm
Nevor Going 8ack,

Siparmaricd { Popdual

Ag it turns out, one of the alleged con artists has been operiting eut of

Clrerry Hill, Now Jorsey.

[Gallary) Shag's Yach
Mabers the Tilanie: Look
Like a Dinghy

puerviernd | vkl Wikl

Steve Sami is an alteged vietim out of Flovida.

"They will take your monay, they will string you along. They have no

0

ad Vinage Fhotos;
morals and conscience and you will loge gvery penmy yon have.”

[*hotes far Mature
Audiances Onky

Siponvdor | History Koy
David Weinstein of Cherry Hill, Now Jersey and Jay Reddy of Michigan :

sy they sign medical practices up for billing, transeription, and/or iﬂa 1" TIMCIT M'i(-5_ ,
_ . iata Has the Engine it

collestion services and then sell those contracts to investors who want Lo Peserves

manage the businesses. Lpongured | Mazda

Rapublican San. Flaka
pushes datay on full
i Kavanaugh vote afler..

But some investors tell Action News those companies are bogus, and
that they've tost more than $1.3 million with one or Both of these men
sinee 2010,

Falher of missing
G-year-ald boy: |

Sami says, "T've made probably, in the whole process, a couple bundred I gt thoy

dollars.”
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Investigation: Men accused ol selling bogus businesses | 6abe.com

Weinstein's marketing materials say, "We do the havd part, We got the
toctors under contract for you." Buyers get what's called a Triple Play of
all three businesses for $125,000,

According Lo a sales brochures, buyers get "a clear and divect approach
to profitubility.” Steve Sami saya his contract with Jay Reddy promised
aoo medieal answering service contracts,

But in the twe years since, he says he's veceived just a fow, Sami and
others have filed complaints with their state attorneys general,

"Within o month I texted him and said something feels strange and the
cantracts aren't coming, and he basically sald he had a death in the
family and it's the holdays, He tobd me it will pick up."

Rut he says it never did and that when he threatened to exposc Reddy
after learning of other allegerd viethms, 2 man chaiming to be David
Weinstein called out of the bue and teft a profanity-laced voicemail,

Aclion News has learned at least three ableged victima have soed
Weinatein and or Reddy over the vears, Attorney John Ferrin
roprosented an alleged victim out of Michigan who sued Reddy in 2010,

"It was really Just an empty shell and there was nothing te it," Perrin
sidd.

He says Rodedy was constantly veselling the business but nevey
delivering contracts with physicians,

"Fhare were literally dozens of these entitios and when you looked
who createed then, it was coming back to either Vijay Reddy or David
Weinatein,”

Perrin won $200,000 in coutrt but says he's never been able to collect
and just last month Reddy filed for bankruptey.

Two Georgia men sued Weinstein in Federal court in 2012, In eourt
papers, Wainstein denied any wrongdoing. He and other defendants
tater agreed to » confidential settlement. Action News has alao learned
Weinstein was convieted of health insurance fead in 2009,

Sami says he wants his money back and Justice for himself and other
vietims,

"I helieve the FB3 should be involved, the IRS, Money should be
recouped and given back to the people who tost it,” Sami said,

Both Reddy and Weinstein refused our teguest for conmment. We
tracked down Weinatein to a Cherey Hill conda and he actually ealled
police on us, accusing us of haragsment,

Officially, tho FBI says it cannot confirm or deny they'te investigating,
But since our investigation began, several alieged victims tell us thoy've

been interviewed by agents.

Weinatain iz st selling the business model andd living in Las Vegas,

https://6abe.com/business/ investigation-men-accused-of-sclling-bogus-businesses/35494 54/
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UNITED STATES BANKRUPTCY COURT
FOR THE EASTERN DISTRICT OF MICHIGAN

SOQUTHERN DIVISION

In re: Case No. 18-43079-mlo
Vijay Reddy, Chapter 7
Debtor. / Flon. Maria L. Oxholm
Daniel M. McDermott,
United States Trustee, Adversary Case No.
Plaintiff,
v,
Vijay Reddy,
Defendant. /

COMPLAINT FOR REVOCATION OF DISCHARGE
UNDER 11 U.S.C. §§ 727(d)(1) and 727(2)(2), 3), (4) & (5)

Daniel M. McDermott, United States Trustee, complains of the Defendant,

Vijay Reddy, as follows:

COMMON ALLEGATIONS
I, The Defendant is an individual who at the time his chapter 7 petition
was originally filed, resided at 4269 Kingston, Milan, Michigan 48160,
2. The above-captioned proceeding was commenced by the filing of a

voluntary Chapter 7 petition on March 8, 2018.
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3. The Defendant were granted a discharge on August 24, 2018. This
action is therefore timely under 11 U.S.C. § 727(e)(1).

4, This is a core proceeding pursuant to 28 U.S.C. § 157(b)2X]), over
which this Court has jurisdiction pursuant to 28 U.S.C. § 1334,

5. Plaintift Daniel M. McDermott is the United States Trustee for
Region 9, comprised of the States of Michigan and Chio.

0. The Defendant submitted bankruptey schedules and a statement of
financial affairs, signed under penalty of perjury. The Detfendant also testified at has
341 Mecting of Creditors that his schedules and statement of financial affairs were
true and correct.

7. The United States Trustee came into information, after Mr. Reddy’s
discharge was entered on August 24, 2018, that the Defendant knowingly and
fraudulently failed to disclose required information in the course of his bankruptcy
proceedings, and that assets had dissipated that could have otherwise been used to
repay the Defendant’s creditors.

8. Specifically, the United States Trustee became aware of the facts and
subject matter giving rise to this canse of action on or after October 11, 2018 — the
date that a putative creditor described below, Mr. Eli Johnson, left an initial

telephone message for the U.S. Trustee trial attorney filing this complaint,

2
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9. As further explained below, the Defendant ran a fraud scam along
with several other individuals that duped unsuspecting investors into buying
worthless corporate opportunitics for significant sums of money. Those corporate
opportunities were designed by Mr. Reddy and his co-conspirators to fail for the
unsuspecting investors, and Mr. Reddy and his co-conspirators would abscond with
the victim’s investments — at teast §770,000 of which the United States Trustee
knows about as of the date of this filing. When Mr. Reddy filed his bankruptcy case,
he omitted thesc victims as creditors of his, and further failed to explain the
dissipation of the $770,000 or more of their investment money. Mr. Reddy also lied
on his bankruptcy schedules and at his 341 meeting of creditors — he testified he had
been unemployed since at least the year prior to his filing, when in fact he was stilk
working in the same capacity he had previously been during the fraud scheme, and
duped a new investor out of another $75,000 only days after Mr. Reddy’s meeting

of creditors. His discharge should be revoked as a result.

The Fraud Scheme to Sell Worthless Corporate Opportunities.

10. Three main individuals were involved in the fraudulent scheme
described in this complaint: David Weinstein, a resident of Nevada who has
business interests in New Jersey, Kevin Brown, a resident of New Jersey, and the

Defendant (collcctively, “the Co-Conspirators™).

3
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11. The Co-Conspirators controiled various real or fake corporate
entities described below, and would use those corporate entities to further the
fraudulent scheme.

12. Generally, cach victim known at this time by the United States
Trustee would respond to an advertisement purporting to sell corporate opportunitics
— in every casc known to the United States Trustee at this time, the corporate
opportunity was generally for the purchase of answering service rights for doctor’s
offices, or to support their medical billing for their practices.

13. For example, many victims described below were induced to
purchase answering-machine routing rights for medical offices, The victims
believed they were purchasing guarantecd contracts to handle after-hours messages
left at those offices, which they could charge between $60 and $70 monthly for those
services. In turn, they would serve as a middle-man routing those calls to an overseas
facility that would charge the victims roughly $30 to $40 monthly to handle each
office’s calls. In this way, the victims were induced to believe that money could be
made simply by routing the medical office’s calls overseas with very little etfort on
their own.

14, In most instances, the first individual that the victims would receive

communication from was either Mr. Weinstein, through a brokerage company he

4
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controlled called Tannenbaum & Milask, or Mr. Brown through ¢ither Tannenbaum
& Milask or another company called Visionary Business Brokers.

15, From there, conference calls were often set up with the Co-
Conspirators, and prospective materials about the business opportunitics were
transmitted to the victims outlining projected cash flow and likely retums on
investment — both the materials themselves and the statements by the Co-
Conspirators prior to the signing of purchase agreements were fraudulent
inducements to close the sales.

16. The purchase agreements varied, but generally the victims would be
buying a guaranteed number of medical offices that the Co-Conspirators were
contractually obligated to bring to the victims during a specific time period. For
example, one victim spent $240,000 1o purchase 1,200 client accounts for a 14-
month time frame — which at $60 per month per account, would net $1,008,000 for
the victim during that time. Factoring out $40 per month for the overseas call
center’s cost, the victim would still expect to make $336,000 during those 14 months
on his original $240,000 investment.

17. Generally, a purchase agreement would be signed between the victim
and Mr. Reddy as the owner or operator of a third-party cntity, and funds would

change hands from the victims to the Co-Conspirators,

5
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18. After consummating the deal, the Co-Conspirators would send only
minimal medical office leads to the victims to be serviced, and when the victims
complained about the lack of such medical offices being sent to them, the Co-
Conspirators would generally blame the victims and accuse them of somehow
breaching their agreement. The Co-Conspirators would eventually cease
communication with the victims, and abscond with the funds received from the
victims.

The Pre-Petition Fraud Victims.

Camille Batiste
19. Camille Batiste (“Batiste™) is a resident of the state of Iilinos,

residing at 600 Southbrooke Drive, Decatur, llinois 62521,

20. In late 2016, Batiste invested $75,000 in the Co-Conspirators’ fraud
scheme.
21. Fmails between Mr. Brown at Tannenbaum & Milask, and Batiste

began on Qctober 11, 2016, when Mr. Brown sent Batiste a non-disclosure
agreement for a medical business opportunity.

22. Business prospectus materials were sent to Batiste with the
Tannenbaum & Milask logo as well as an entity called Revenue Asset Services.

Those materials outlined how, for $75,000 down and an additional $50,000 due over

6
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three years, Batiste could expect to recoup net profits of $135,600 per year over six
years.

23, On December 13, 2016, a corporate entity Batiste controlled signhed
a purchase agreement with American Medical Answering Services, LLC, Mr.
Reddy signed and initialed the purchase agreement on behalf of the selling corporate
entity.

24. In that purchase agreement, the seller agreed to deliver 300 medical
answering service contracts at a minimum charge of $69 per office per month. For
this, Batiste paid $75,000 immediately, and pledged an additional $50,000 from a
promissory note.

25. In total, Batiste received only 12 such accounts, not the 300
contracted for.

26. When Batiste contacted the Co-Conspirators about their fallure to
perform, she received excuses originally and then later silence. They refused to
return her money, and eventually stopped responding to her communications aftet a
few months.

Nadeem Fatmi
27. Nadeem Fatmi (“Fatmi™) is a resident of the state of Georgia,

residing at 1225 Kincaid Road, Marietta, Georgia 300606,

7
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28. In 2016, Fatmi invested $75,000 in the Co-Conspirators’ fraud
scheme.

29. In late December 2016, Fatmi saw an advertisement on the internet
for an opportunity to purchase after-hours call support for medical offices, through
Mr. Brown as a broker with Tannenbaum & Milask.

30. On November 29, 2016, a corporate entity Fatmi controlled signed a
purchasc agreement with American Medical Answering Service, LLC. Mr. Reddy
signed and initiated the purchasc agreement on behalf of the selling entity.

31. In that purchase agreement, the seller agreed to deliver 300 medical
answering service contracts at a minimum charge of $69 per office per month. For
this, Fatmi paid $75,000 immediately, and pledged an additional $30,000 from a
promissory note.

32. In total, Fatmi received only 8 such accounts in the 3.5 months after
the purchase agreement was signed, not the 300 contracted for.

33, When Fatmi contacted the Co-Conspirators about their failure to
perform, she received excuses originally and then later silence. They refused to
return her money, and eventually stopped responding to her communications after a

few months,

8
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Steven Sami

34, Steven Sami (“Sami”) is a resident of the state of Florida, residing at
2502 Delaney Avenue, Orlando, Florida 32806,

35, In 2016, Faimi invested $75,000 in the Co-Conspirators’ fraud
scheme,

36. On November 1, 2016, Sami signed a purchase agreement with
American Medical Answering Service, LLC. Mr. Reddy signed and initialed the
purchase agreement on behalf of the selling entity, but the signature line shows he is
signing for an entity known as Revenue Asset Services, not American Medical
Angwering Service, LLC.

37. In that purchase agreement, the seller agreed to deliver 300 medical
answering service contracts at a minimum charge of $69 per office per month. For
this, Sami paid $75,000 immediately, and pledged an additional $50,000 from a
promissory note.

38. In total, Sami received only 12 such accounts in the months after the
purchase agreement was signed, not the 300 contracted for.

39. When Sami contacted the Co-Conspirators about their failure to
petform, he received excuses originally and then later silence, They refused to return
Sami’s money, and eventually stopped responding to Sami’s communications after

a few months.

9
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Gerson Benoit & Desiree Cortes

40). Gerson Benoit (“Benoit”) and Desiree Cortes (“Cortes”) are a
married couple and residents of the State of Pennsylvama, residing at 965
Brookwood Drive, Potistown, Pennsylvania 19464,

41. In 2016, Benoit and Cortes invested $45,000 in the Co-Conspirators’
fraud scheme.

42, On November 1, 2016, Benoit signed a purchase agreement with an
entity known as Revenue Asset Services. Mr. Reddy signed and initialed the
purchase agreement on behalf of the selling entity.

43, In that purchase agreement, the seller agreed to deliver 100 medical
answering service contracts at a2 minimum charge of $69 per office per month. For
this, Benoit paid $45,000 immediately, and pledged an additional $10,000 from a
promissory note. The funds were wired from an account i Cortes’ name.

44. In total, Benoit received only 10 such accounts in the months after
the purchase agreement was signed, not the 100 contracted for.

45. When Benoit and Cortes contacted the Co-Conspirators about their
failure to perform, they received excuscs originally and then later silence. They
refused to return Benoit and Cortes’ money, and eventually stopped responding to

their communications after a few months.

10
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Paul Volen

46. Paul Volen (“Volen”) is a resident of the state of Florida, residing at
215 Pablo Road, Pontc Vedra Beach, Florida 32082.

47. In 2016, Volen invested $75,000 in the Co-Conspirators’ fraud
scheme.

48. On August 19, 2016, Volen signed a purchase agreement with
Revenue Asset Services, LLC. Mr. Reddy signed and initialed the purchase
agreement on behalf of the selling entity.

49, In that purchase agreement, the seller agreed to deliver 300 medical
collection contracts whose total annual uncollected receivables will average
$3.000,000. For this, Volen paid $75,000 immediately, and pledged an additional
$50,000 from a promissory note.

50. In total, Volen received only 10 such accounts in the months after
the purchase agreement was signed, not the 300 contracted for.

51. When Volen contacted the Co-Conspirators about their failure to
perform, he received excuses originally and then later silence, They refused to return
Volen’s money, and eventually stopped responding to Volen’s communications after

a few months,

i1
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Michael Bradley

52, Michael Bradley (“Bradley™) is a resident of the state of Hlinois,
though his exact address is not known to the U.S. Trustee at the time of the filing of
this complaint,

53. In 2016, Bradley invested $240,000 in the Co-Conspirators’ fraud
scheme,

54, On October 13, 2016, Bradley signed a purchase agreement with
Revenue Asset Services, LLC. Mr. Reddy signed and initialed the purchase
agreement on behalf of the selling entity.

55. In that purchase agreement, the seller agreed to deliver 1200 medical
answering service contracts at a minimum charge of $69 per office per month. For
this, Bradley paid $240,000 immediately, which he paid for by taking out a bank
loan.

56. In total, Bradley received only 35 such accounts in the months after
the purchase agreement was signed, not the 1200 contracted for.

57. When Bradley contacted the Co-Conspirators about their failure to
perform, he received excuses originally and then later silence. They refused to return
Bradley’s money, and eventually stopped responding to Bradley’s communications

after a few months.

12
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Craig Sylverston

58, Craig Sylverston (“Sylverston”) is a resident of the state of Florida,
residing at 12366 Sunchase Drive, Jacksonville, Florida 32246,

59, In 2015, Sylverston invested $30,000 in the Co-Conspirators’ fraud
scheme.

60. On October 15, 2015, Sylverston signed a purchase agreement with
MedAsset Management Company, LLC. Mr. Wemnstein signed and initialed the
purchase agreement on behalf of the selhing entity,

61, In that purchasc agreement, the seller agreed to deliver 100 medical
debt accounts with total average uncollected receivables of $1.5 million. For this,
Sylverston paid $30,000 immediately, and pledged an additional $25,000 from a
promissory note,

62, In total, Sylverston received only 43 such accounts in the months
after the purchase agreement was signed, not the 300 contracted for.

63. When Sylverston contacted the Co-Conspirators about their failure
to perform, he received excuses originally and then later silence. They refused to
return Sylverston’s money, and eventually stopped responding to Sylverston’s
communications after a fow months.

Kaplana Dugar

13
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64. Kaplana Dugar (“Dugar”) is a resident of the state of Pennsylvania,
residing at 9004 Pembroke Court, Pittsburgh, Pennsylvania 15237,

635, In 2016, Dugar invested $155,000 in the Co-Conspirators’ fraud
scheme.

66. On November 16, 2016, Dugar signed a purchase agrecement with
American Medical Answering Service, LLC. Mr. Reddy signed and nitialed the
purchase agreement on behalf of the selling entity.

67. In that purchase agreement, the seller agreed to deliver 1000 medical
answering service contracts at a minimum charge of $69 per office per month. For
this, Dugar paid $155,000 immediately, and pledged an additional $75,000 from a
promissory note.

68, In iotal, Dugar received only 11 such accounts in the months after
the purchase agreement was signed, not the 1,000 contracted for.

69. When Dugar contacted the Co-Conspirators about their fatlure to
perform, he received excuses originally and then later silence. They refused to return
Dugat’s money, and eventually stopped responding to Dugar’s communications
after a few months.

Mr. Reddy and the Other Co-Conspirators Defrauded the Victims.

70. Mr. Reddy, Mr. Weinstein and Mr. Brown, through the entities they

either directly controlled or were associated with as described above, fraudulently

14
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induced the above-described victims to give them signiticant sums in exchange for
business opportunities the Co-Conspirators had no intention of ever making good
on.

71. Each of the above-described victims has a “‘claim” against Mr.
Reddy’s bankruptcy estate, as that term is defined m 11 U.S.C. § 101(5)(A). There
are likely more such victims not known to the United States Trustee as of the filing
of this complaint.

72, On information and belief, based on his communications with the
victims and his responses to their demands for return of their moncy, Mr. Reddy is
aware of the claims held by the victims described above.

73. None of the victims described above are listed as creditors in Mr.
Reddy’s bankruptcy documents — despite what Mr. Reddy may argue is the
unliquidated and/or disputed nature of those claims. Mr. Reddy’s failure to disclose
these creditor claims constitute false oaths for each such victim.

74. The victims described above gave at least $770,000 to Mr. Reddy
and his co-conspirators in the years leading up to Mr. Reddy’s bankruptcy filing, as

can be seen from the chart below summarizing the relevant paragraphs above:

Batiste: $75,000
Fatmi: $75,000
Sami: $75,000
Benoit & Cortes:  $45,000
Volen: $£75,000

15
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Bradley: $240,000

Sylverston: $30,000
Dugar: +$155.000
Total: $770,000

75. The $770,000 received by Mr. Reddy and the Co-Conspirators, 1if
still available, could otherwise have paid a significant portion of Mr. Reddy’s
creditor claims in this bankruptcy case.

76. To date, Mr. Reddy has offercd no explanation, let alone a
satisfactory explaination, for the dissipation of those funds,

77. To date, Mr. Reddy has provided no documents to explain the
business transactions evidencing the dissipation of those funds.

Mr. Reddy’s Bankruptcy Filing and 341 Meeting.

78. Mr. Reddy filed his bankruptcy petition on March 8, 2018,

79. Mr. Reddy filed his schedules and statement of financial affairs on
ot about March 21, 2018 [see Doc. No. 9]. All of those documents were signed by

Mr. Reddy under penalty of perjury.

80, Mr. Reddy does not disclose the victims described above anywhere
in his bankruptcy documents - most notably, they are omitted from his Schedule E/F

list of unsecured creditors.
81. Mr. Reddy also docs not disclose the $770,000 as historical income

in hig Statement of Financial Affairs, which required disclosure of all income
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received within the two years prior to the bankruptey filing on Questions 4 and 5 of

that document,

82, Mr. Reddy’s Schedule 1 also discloses that he is unemployed.
83. Mz, Reddy appeared and testified under oath at his 341 meeting of

creditors on April 18, 2018,

84, At that meeting of creditors, Mr. Reddy testified under oath that he
has not worked since 2016, As described below, this was also false — Mr. Reddy
continued to be involved in the fraud scam described above after that time, and
defrauded at least onc additional investor post-petition as described below. His 341
testimony about his employment was also false.

The Co~-Conspirators Defraud Another Victim Post-Petition.

83, Seth Johnson is the Chief Operating Officer of an entity known as
Liberty Consulting & Management Services, LLC.

86, In early 2018, while Mr. Reddy s bankruptcy case was pending, Mr.
Johnson invested $75,000 in the Co-Conspirators’ fraud scheme.

87. On May 3, 2018 -~ less than three weeks after Mr. Reddy testified he
had been unemployed since at least 2016, Mr. Johnson signed a purchase agreement
with MedAsset Corporation. Mr, Weinstein signed the contract on behalf of the

selling entity.
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g8. In that purchase agreement, the scller agreed to deliver 60 medical
practice accounts with outstanding average annual receivables of $5,000,000. For
this, Mr. Johnson’s company paid $75,000 immediately, and signed a promissory
note for an additional $50,000,

89. Within days of Mr. Johnson signing the purchase agreement, Mr,
Reddy ran the on-boarding meeting with Mr. Johnson to begin to implement the
business asset transition — which, of course, was a scam just like the other victims
described above were subjected to.

90. Mr. Reddy continued to communicate directly with Mr. Johnson on
behalf of the Co-Conspirators until August 2018, when they ceased communications
with Mr. Johnson.

91. In total, Mr. Johnson received only 3 such accounts in the months
after the purchase agreement was signed, not the 60 contracted for,

92. When Mr. Johnson contacted the Co-Conspirators about their fallure
to perform, he reccived excuses originally and then later sitence, They refused to
return Mr. Johnson’s money, and eventually stopped responding to Mr. Johnson’s
communications after a few months.

93, It therefore appears that Mr. Reddy’s involvement with the fraud

scam, and his likely derivation of income from that fraud scam, continued through
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2017 and into 2018. Mr. Reddy’s testimony at his meeting of creditors that he had
no income sources and had not been employed since 2016 was therefore false.

94, To date, Mr. Reddy has not explaincd what became of the $75,000
Mr. Johnson paid to the Co-Conspirators, nor has he provided any documentation to
explain the dissipation of those assets.

95, The United States Trustee had no knowledge of the information

inctuded above until after the Court entered the Order Discharging Debtor on August

24, 2018,
COUNTI
REVOCATION OF DISCHARGE PURSUANT
TO 11 U.S.C. § 727(d)(1) and 11 U.S.C. § 727(a)(2)
96. Plaintiff hereby incorporates and restates paragraphs 1 through 95 as

if fully stated herein.

97. In accordance with 11 U.8.C. § 727(d), on request of the trustee, a
creditor, or the United States Trustec, and after notice and a hearing, the court shall
revoke a discharge granted under subsection (a) of this section if “such discharge
was obtained through fraud of the debtor, and the requesting party did not know of

such fraud until after the granting of such discharge.” 11 U.S.C. § 727(d)(1).
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98, The Defendant’s discharge was obtained through fraud by
comrmitting acts proscribed by 11 U.S.C. § 727(a)(2) that were not known by the
United States Trustee before the Court granted the discharge on August 24, 2018,

99. In accordance with 11 U.S.C. § 727(2)(2), the Court shall grant the
Debtor a discharge unless ~ -

the debtor, with the intent to hinder, delay, or defraud a creditor or an

officer of the estate charged with custody of property under this title,

has transferred, removed, destroyed, mutilated or concealed, or has

permitted to be transferred, removed, destroyed, mutilated, or
concealed - -

(A) property of the debtor, within one year before the
date of the filing of the petition; or

(B) property of the estate, after the date of the filing of
the petition.

100. As set forth above, the Defendant, with the intent to hinder, delay or
defraud a creditor, has transferred, removed, destroyed, mutilated or concealed
property, before and after the filing of the Petition, and has continued to conceal his
financial transactions and dealings after the filing of the Petition with the intent to
further hinder, delay or defraud his creditors and their collection efforts,

101.  The Defendant’s failure to disclose and to contintue to conceal the
existence, transfer or disposition of assets as set forth above constitutes an intent to
hinder, delay, or defraud a creditor or an officer of the estate, pursuant to 11 U.S.C.

§ 727(a)(2).
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102. The United States Trustee did not know of the Defendant’s
fraudulent conduct described above until after the Court granted the Defendant’s
discharge on August 24, 2018.

WHEREFORE, Plaintiff Daniel M. McDermott, United States Trustee,
respectfully requests that this Honorable Court revoke Defendant’s discharge under

11 U.S.C. §§ 727(d)1) and 727(a)(2).

COUNT II
REVOCATION OF DISCHRGE PURSUANT TO
11 U.S.C. § 727(d)(1) and 11 U.S.C. § 727(2)(3)

103. Plaintiff hereby incorporates and restates paragraphs 1 through 102
as if fully stated herein.

104. In accordance with 11 U.S.C. § 727(d), on request of the trustee, a
creditor, or the United States Trustee, and after notice and a hearing, the court shall
revoke a discharge granted under subsection (a) of this section if “such discharge
was obtained through fraud of the debtor, and the requesting party did not know of
such fraud until after the granting of such discharge.” 11 U.8.C. § 727(d)(1).

105. The Defendant’s discharge was obtained through fraud by
committing acts proscribed by 11 U.S.C. § 727(a)(3) that were not known by the

United States Trustee before the Court granted the discharge on August 24, 2018,
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106. In accordance with 11 U.S.C. § 727(a)(3), the Court shall grant the
Debtor a discharge unless - -

the debtor has concealed, destroyed, mutilated, falsified, or failed to

kecp or preserve any recorded information, including books,

documents, records, and papers, from which the debtor’s financial

condition or business transactions might be ascertained, unless such act

ot failure to act was justificd under all of the circumstances of the
case[.

107.  As set forth above, the Defendant has failed to provide, and thus either
concealed, destroyed, falsified, or failed to keep information, including books,
documents, records and papers from which his financial condition or business
transactions might be ascertained for himself personally.

108. The Defendant’s actions and/or failure to act as described herein do not
appear justified under all of the circumstances of this case.

109. The United States Trustee did not know of the Defendant’s
fraudulent conduct described above until after the Court granted the Defendant’s
discharge on August 24, 2013,

WHEREFORE, Plaintiff, Daniel M. McDermott, United States Trustee,
regpectfully requests that this Honorable Court revoke Defendant’s discharge under

11 U.S.C. §§ 727(d)(1) and 727(a)(3).
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COUNT I
REVOCATION OF DISCHARGE PURSUANT TO
11 US.C. § 727(d)(1) and 11 U.S.C. § 727(a)(4)

110. Plaintiff hereby incorporates and restates paragraphs 1 through 109
as if fully stated herein.

111, In accordance with 11 U.8.C. § 727(d), on request of the trustee, a
creditor, or the United States Trustee, and after notice and a hearing, the court shall
revoke a discharge granted under subsection (a) of this section if “such discharge
was obtained through fraud of the debtor, and the requesting party did not know of
such fraud until after the granting of such discharge.” 11 U.8.C. § 727(d)(1).

112. The Defendant’s discharge was obtained through fraud by
committing acts proscribed by 11 U.S.C. § 727(a)(4) that were not known by the
United States Trustee before the Court granted the discharge on August 2, 2017.

113. In accordance with 11 U.8.C. § 727(a)4), the Court shall grant the
Debtors a discharge unless - -

the debtor knowingly and fraudulently, in or in connection with the case

(A) made a false oath or account;
(B) presented or used a false claim;
(C) gave, offered, received, or atiempted to obtain

money, property, or advantage or a promuse of money,
property or advantage, for acting or forbearing to act; or
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(D) withheld from an officer of the estate entitled to
possession under this title, any recorded information,
including books, documents, records and papers relating
to the debtor's property or financial affairs.

114, As set forth above, it appears that the Debtor has not fully and
accurately described his asscts, financial dealings, creditors, employment history,
and transfers of asscts, and thus has made numerous false oaths 1n his written and
oral statements under oath in violation of 11 U.8.C. § 727(a)}(4}A).

115. The United States Trustee did not know of the Defendant’s
fraudulent conduct described above until after the Court granted the Defendant’s
discharge on August 24, 2018.

WHEREFORE, Plaintiff Danicl M. McDermott, United States Trustee,
respectfully requests that this Honorable Court revoke Defendant’s discharge under
11 U.S.C. §§ 727(d)(1) 727(a)(4).

COUNT I
REVOCATION OF DISCHARGE PURSUANT TO
11 U.S.C. § 727(d)(1) and 11 U.5.C. § 727(a)(3)

116. Plaintiff hereby incorporates and restates paragraphs 1 through 115
as if fully stated herein,

117. In accordance with 11 U.8.C. § 727(d), on request of the trustee, a
creditor, or the United States Trustee, and after notice and a hearing, the court shall

revoke a discharge granted under subsection (a) of this section if “such discharge
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was obtained through fraud of the debtor, and the requesting party did not know of
such fraud until after the granting of such discharge.” 11 U.8.C. § 727(d)(1).

118. The Defendant’s discharge was obtained through fraud by
committing acts proscribed by 11 U.S.C. § 727(a)(4) that were not known by the
United States Trustee before the Court granted the discharge on August 24, 2018.

119. In accordance with 11 U.8.C. § 727(a)(5), the Court shall grant the
Debtor a discharge unless - -

the debtor has failed to explain satisfactorily, before determination of

denial of discharge under this paragraph, any loss of assets or

deficiency of assets to mect the debtor's liabilities]. ]

120. As set forth above, the Defendant has failed to explain satisfactorily the
loss of deficiency of assets to mect his liabilities, including but not limited to the
dissipation of the $770,000 in pre-petition funds and the $75,000 in post-petition
funds from the fraud scheme described above.

121, The United States Trustee did not know of the Defendant’s
fraudutent conduct described above until after the Court granted the Defendant’s
discharge on August 24, 2018,

WHEREFORE, Plaintiff Daniel M. McDermott, United States Trustee,
respectfully requests that this Honorable Court revoke Defendant’s discharge under

11 U.S.C. §8 727¢d)(1) 727(2)(5).
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Respectfully submitted,

DANIEL M. McDERMOTT
UNITED STATES TRUSTEE
Region 9

By  /s/ Sean M, Cowley
Trial Attorne
Office of the {I.S. Trustee
211 West Fort St - Suite 700
Detroit, Michi%an 48226

313) 226-343.

sean.Cowley@usdoj. gov
[P72511]

Dated: November 15, 2018
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UNITED STATES BANKRUPTCY COURT
EASTERN DISTRICT OF MICHIGAN
SOUTHERN DIVISION

In the Matler of:

VIJAY REDDY, Case No. 18-43079%9-mlo
Chapter 7
Deblor. Hon. Maria L. Oxholm

The Examination of VIJAY REDDY, taken
before me, Glenn G. Miller, Notary Public within and for
the County of Qakland, State of Michigan, at 645
Griswold, Suite 1300, Detroit, Michigan, on Wednesday,

June 27, 2018.

APPEARANCES :

CLAYSON, SCHNEIDER & MILLER, PC
645 Criswold, Suite 3900
Daetroit, Michigan 48226

(By David P. Miller, Esg.)

Appearing on behalf of Trustee.

ALSC PRESENT: Brittany Byrnes
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Letroit, Michigan
Wednesday, June 27, 2018

At about 1:00 p.m.

vVIJAY REDRDDY
was thereupon called as a witness herein, and after
having been duly sworn to bell the truth, Lhe whole
truth and nothing but the truth, was examined and
testified as follows:

MR, MILLER: Today is the date and time
set for the 2004 Examination of Vijay Reddy, c¢ase number
18-43079-mle. My name is bavid Miller. 'm appearing
on behalt of Trusztee Timothy J. Miller.

EXAMINATION
MILLER:
Mr, Reddy, would you state your name for the record.
Vijay Reddy.
You're the debtor in the case?
Correct.
Today is golng to be a guestion and answer session.
Tl ask the questions and you give the answers. It is
being reccrded, so please allow me to finish my
gquestions before you begin answering bLhem so we can gel
an accurate recgord and I'll do the same gourtesy for

you. S0 the guestions 1'l1 be asking you, if you don't

Luzod Reporting Service, Ing.
313~962~1176
648
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understand them please ask me Lo explain. Otherwise,
I'1l assume you understood the questions.

And is there any reason Lhat anything
you say today would not be btruthful and accurate? Are
yvou under the influence of any sort of substances or any
medications?

No medications, no substances or anything else.

Where do you live, Mr., Reddy, what is your address?

4269 Kingston Drive, Milan, Michigan, 48180,

What do you do, what is your job?

Currently I'm nol employed.

What is your education, your background?

1 got my hachelor's degree from Michigan State
University in psychology, 1've gob a master's degree
from Indiana University of Pennsylvania in clinical
psychology and T've got an MBA from Cleary University,
Are you currently looking for employment?

I have something that may be offered to me in the coming
months but it's a positicn with my uncles. They want me
to work for them in Africa, bub I need to be going out
there, which I didn'l want to do before the bhankruptcy
was over becausge it would look weird Lo do international
travel in the middle of this. 5S¢ I haven't gone to
complete the investigation ¢f what I would be doing.

Do you know what you would be doing in general?

Luzod Reporting Service, Inc.
313-962-1176
649
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My unc¢les have a mine I believe in it's Ghana. They
want me to essentlially oversee some of the operations,
making sure the people are showing up to work and doing
aperational things.
Like a2 managewent position?
Yeah.
What abecut your previgus occupations in the past, what
sort of work have you done?
AfFter finlshing graduate scheol in 2¢linical psychology,
I worked as a psychologist at Henry Ford Hospital.
Technically, I worked in the Human Resources Cepartment,
but it doesn't make a difference. After thatbt | went
into business for myself deoing medical billing and
madical transcription., Thalt was a position that my
uncle essentially owned that business that he asked me
to run il and take care of it for him, After that,
through word of mouth, I was told about a position in
Philadelphia working for Blue Cross, so they recruited
me to go work for them there., That lasted about five or
six months.

After that | was vecruited for a
poaition in Texas working for the VA based on my work T
had done in Philadelphia, it was word of mouth, so 1
worked for bthem for four month. T don't recall the

exact time frame. That was several years ago. And then

Luzod Reporting Service, Inc,
313-962-1176
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T came back to Michigan full time., From there I worked
with David Weinstein doing odd jebs for his medical
killing Lranscription businesses.
We'll get into a little bit of that later. The uncle
you mentioned, is it the same uncle who you have a
potential job offer for the mines in Africa or is that a
different uncle?
Tt's a different uncle that offered me the position, but
they're all brothers.
What are thelr names?
The one who owned the medical billing transcription
company from 12 years ago, his name is Siva, 3-i-v-a,
and his lasat name is T-h-a-l-m-a-xr=-l-a. The other uncle
that you've been referencing is Mcohan. His flrst name
is spelled M-o-h-a-n, and then Thalmarla is his last
natme .
And Monan Thalmarla is the same ungle who holds the
noles securing your current residence; 1s that correct?
With my wilfe, correct,
Okay. Then you live in that home that you menticned,
the Kingston Drive home, with your wife. Correct?
Correct.
and two kids, I believe?
One kid iz 25, grown and out of the house; the other one

is 14.

Luzod Reporting Service, Inc.
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1 want vou Lo look in this booklel Lhat I've provided to
you. On the left-hand side in that pocket there is an
order. You can pull it out and take a look. The title
is Order Directing Debltor to Produce Certain Records and
Appear for Examination Pursuant to Federal Rule
Bankruptcy Procedure 2004. Have you seen this document
belfore?
Yes.
and you understand that it's an order in your bankruptcy
case requiring you to appear today and produce several
documents?
Corrvecl.
I'm going ko have this marked as Exhibib A,

(Deposition Exhibit A was
marvked for Identification.)

MILLER:
56 that very same order, now marked as Exhibit A,
requires you Lo produce, to the extent not already
produced and to the extent in your possession, several
documents, an itemized list of 1 through 28. Do you see
that?
Yes.
Ancd these documents, the document lists 1 through 28,
those are essentially copled from my letters that I sent

to you requesting documents in this case, Correct?

Luzod Reperting Service, Inc.
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Correct.
50 you received those requests and provided several
documents in response to those requests?
Correct.
1f you lock in that booklet in front of you, I'm going
te have you flip to the tab that says document reguests
and response.

(Deposition Sxhibkit B was

marked for ldenfification.)
MITLLER:
We marked that as Exhibit B,  See thalt first page there
is a letter from you to the bankruptey trustee, Timothy
Miller, sent in advance of your 341 Hearing. Do you
recognize that document?
Yes.
That's yvour signature at the bottom there?
Yes.
And the next page of that same Exhibit B is titled

Evidence of Income/Statement of Support., Is that your

signature on that document as well?
Yas,

And you've seen Lhat before and that's something you

preparead?
Yes.

And the next page in that same exhibit is a letter sent

Luzod Reporting Service, Inc.
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from me Lo you. June 8, 2018 is the date on il. This
is my first document request that I sent to you. You've
seen this request. This is the one we just referred to.
Correct?

Yas,

If you flip four pages, there's a letter from you dated
June 11, 2018 to me. It's a response Lo that first
document reduest., That's something vou prepared?

rtes.

And the signature at the end of that letter, is that
your signature?

Yes.

The next letter in that same Exhibit B is dated June
12th, a letter from me te you, a follow=-up document
request, You've seen this follow-up request befora?
Yes.

and the last latter in bhis Exhibit B, it's actually an
abtachment pulled from your e-mail Lhat you sent to me
in response to that second document request. Correct?
Yes.

So that itemized list on that last portieon of it, 1
through 12, that's something you prepared as well.
Correct?

Yas,

So the first document request asked for records and

Luzod Reporting Service, Inc.
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documents [rom current and prior businesses including
formation documents, etcetera, for 2014, 2017, 2018 for
Revenue Asset Services, LLO Nevada, American Medical
Answering Services, LLC and Revenue Asset Services, LLC
Mighigan,

Yes.,

And the doguments you produced, you believe that's
everything you have on that?

Yes.

Tell me about Revenue Asset Services, LLO Nevads,

30 I had a Revenue Assel Serviges of Michigan, which I
sold Lo a guy named Joseph Bernardo. Once § sold chat
to him and he defaulted on our agreement, a few months
later I decided I might go back inte this business that
I zold to him again, but I haven't done anything with it
vet.

S0 the intent was to build uvp and create a company
similar to the Revenue Asset Services, LLOC of Michigan?
Or at least have the opbion to if I wanted to get back
into it, but I've not done anything yet.

30 there's no assets of that business at all?

Correct.

Have you done any work te sort of bulld a portfolio?
There's no bank account, there's no infrastructure.

Other than like intellectual property, I'm not sure what

Luzod Reporting Service, Inc.

313-962-1176
655




a0
11
12
13
14
15
la

17

19
20
21
22
23

24

6/27/2018

Page 11
elase to consider Lhere,
What do you mean intellectual propenty?
Marketing, how to atbracht clients, how to set up Lhe
infrastructure, how to talk to doctors, how to do the
things necesasary to build thabt business.
So you mean you have Lhal knowledge?
Yaah, it's in my head.
Are there any patents or trademarks or anything owned by
Revenue Asset Services, LLC Nevada®?
No patents, no trademarks, no copyrights, anvthing along
those lines.
It's never filed a tax return or anything like that?
No .
Is that the same for American Medical Answering Service?
Correct.
In Exhibit B, your response dated June 11, item number 1
¢, you reference that Mr., Bernardo would have any
balance sheets, profit less statements, ledgers,
Farmation documents, etcetera. Correct?
Correct. What [ aid, 1f I can expound, Lhe last time I
met with him in person I put everything inteo a little
grzen thumb drive that had bank statements, how Lo run
the company, what to do to attract the doctors,
fregquenltly asked gquestions the doctors might have of

vou, anything [ could possibly think of that was in

Luzod Reporting Service, Inc.
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written form that could be put inko this little green
thumh drive. All the glients, all the vendors I used,
anything else 1 put into a little green thumb drive and
handed 4t fo him. T sald when you confirm this is
everything, 1'1l1 destroy everything on mine, which he
confirmed For me the next day, maybe a couple hours
later, 8o I went ahead and destroyed everything on my
end because thall wag part of the company’'s belongings.
The next documenl request asked for financial records on
documnentation relating to the transfer of Revenue Asset
Services, LLO Michigan. You produced several documents
in response to that request, Correct?

Yes.

If you want to take a look alb those doguments before |
ask about the documents themselves, what were Lhe assets
of Revenue Assel Services, LLC Michigan?

You mean how was the company run, what was it doing?

I'm not sure I understand the guestion.

Sure. You can tell me that. Wha! waz the company
deoing, what was going on with the company?

The company was very uhigue. It was a very niche
business. Tt would go out, atbract doctors, whether
pediatricians or pain doctors, and say basically we will
do your medical billing for $2.99 for every claim we

process on your behalf. Genevally, one patient visit

Luzod Reporting Service, Inc.
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translates Lo one claim. We would do it essentially for
$3.00 a ¢laim.

I did medical bhilling many vears ago
when I bought it from David., I don't want to ever do
that again. 1t's a very tedious process and I wasn't
interested in doing the day-to-day work. What I would
do is get these doctors under contract and T would put
in all those contracts this contract is assignable in
its entirety. 2o then you take Lhat contract and Lhe
sell it Lo someone else who actually wanted to run or
own or expand, or whatever, theitr own medical billing
business,

People would come Lo me and say I don’'t

have any skills in sales and marketing but [ really want
to run a medical billing business. Please help me get

clients. So I would get the clients onboard, assign
them over Lo them and thal person was supposed to take
care of it. If they didn't know how Lo do medical
billing, I would give them training, software that they
would need, ongoing support so they could be successful
and my job was to bring the doctors onboard.

Essentially be the sales arm for olher
people's medical billing operation. Medical billing was
one thing, medical collection, bring dogltors onbhoard

that needed medical collection services and then hand it

Luzod Reporting Service, Ing,
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Page 14
off to other people who wanted to do medical ceollection.
That was the way Lhe business was run.

30 this Revenue Asset Serviges, LLC of Michigan, did it
already have contraclts with doctors to do billing for
them when you sold it to Mr. Bernardo?

No. We considered doctors that would come onboard
inventory. We try to keep inventory as close to zero as
possible. 1f a dector came onboard we would
immediately, within an hour, the szame day usualily,
assign it to someone else whe needed to get another
contract to fill their contract., I call them block
OWners.

If a block owner said give me 10
medical billing doctors, I would f£ill them under an
ongoing basis as quickly as they could ahsorb it. |
would keep deoing marketing unbil they got to 15 dogtors
or howsver many doctors they needed to gel to. 3o we
didn't keep inventory in-house unless it was absolutely
necessary. Al the time that I ran the company it was
never necessary. There was always another block owner
who zaid, okay, I'm ready for ancther client, send one
on over.

What was it that was sold if not contracts to Mr.
RBernardo, was it the ability to be a block owner? I'm

confused.
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I had a couple block owners. 1 sold all those block
owners to Mr. Bernardo and said when this person gets
eight contracts, or whatever the number is, they're
going to pay a benchmark payment of $10,000 or whatever
it is. When they get to some number of clients, they're
going to make you a monthly payment of whatever it is,
depending what the block owner's contract says.

S50 the contract with the block ownern
was sold to My, Bernardo as part of Revenue Assel
Services because Revenue Asset Services owned that
contract. IL'm not sure if I'm making gsense. 1 can
clarify ib more if 1 need Lo.

[*'m not familiar with medical billing at all.

Okay.

S0 try and break it down for me easily. Let's say A is
doctors or a doctor, B is Revenue Assel Sgrvices
Michigan, C iz your block cowners, Clarify what does a
block owner mean?

They would get a block of contracts. Like 15 doctors
offices would be assigned Lo them and that would f£ill
thelr blogk.

So they were the ones processing the ¢laims?

on a day~to-day basis, correct, They were nol my
employees. They were just people thal came to me and

said I will pay you X amount of dellars if you give me Y

Luzod Reporting Service, Inc,
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Page 16
number of doctors, to break it down in very simple
terms.

So you would recruit the dectors and then plug them into
a block ownex?

Yes.

How much did they pay you for that?

It depengded on the contract. Some people went very
small and said I don't know you, I've never heard of you
so ['m just going to put up $5,000 or whatever the
number is and we'll see how it goes. Az clients would
come in, like every third client they would pay me
another 85,000, Others said I'm not a small fish, I'm a
bigger fish in the sea, ! want to do a 335,000 contract,
so T will pay you 535,000 up front and when I get eight
doctors I1'11 pay you ancther 515,000, when I get 15
doctors I'11 pay you the firal $15,000, and if T still
like it after we do that then the next contract I'll put
up 575,000, T never got to a $75,000 contract with the
maedical billing, but that was the intent, to keep going
For people that were still interested and wanted to
become & repealt buyer.

Then these doctors are locked in on the contract to stay
with the block owner since you have Lhe ability to
transfer ib?

The doctor could exilk their contract with 30 days

Luzod Reporting Service, Inc.
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notice, that was also written inteo Lheir contract, and
rhat was fully disclosed to all the block owners.
Genarally speaking, if you're doing a good job and
everything is going smgothly, why would they leave you
Lype of thing. If you're doing a bad job, you're
essentially going Lo kill the doctor's revenue and if
they're locked into you for one year or five years or
whatever, the doctor is golng to go bankrupt before the
one year is over, so that's not a good business
practice.

Tell me how Revenue Aszel Services fits into this
equation of you getting doctors and then tying them up
with the block owners.

S0 there are two sides to the business, One 1s with the
doctors and one i3 with the block owners. Revenue Azset
Services would go out and de marketing and sales work by
phone, fax, telemarketing. Eventually out of a thousand
doctors, or whatever, some perncentage of those doctors
are going Lo sign up throughout the sales ¢ycle, wheabther
you call them and explain what we do and how we do what
we do. We sell them on all the aspects of what we do.
Anyway, some number of those doctors are going to sign
up. When they sign up, they're immediately assigned out
Lo a block owner.

That doesn't tell me what Revenue Asset Services

luzod Reporting Service, Inc.
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Michigan has done,
We would do the marketing, which is -- 80 percent of the

job is just doing marketing and contrelling the
marketing and making sure there's not too much out there
or too little, When a block owner says give me ¢lients
more aggressively, we increase the markeling. Doing the
marketing is really 80 percent of the Jjobk, convincing
them to sign a contract with us. To let us handle their
medical billing is a big undertaking. Thal's 80 percenk
of the jobk. The other 20 percent is managing the block
owners, making sure they have the resources that they
need, making sure if they have a question, like if Lnls
iz & workmen's comp claim, it's welrd, which is true,
then I weould go and say here's the stuff you need to go
through, call workmen's comp, you're going to need X, ¥,
% before you can file Lthe ¢laim because workmen's comp
vequires medical justifications, on and on and on.

You were bLhe party doing that for Revenue Asset
Services?

T was helping, ongoing training with the block owners to
make sure they could do their iob, but, yeah, I was the
one controlling that.

And doing the marketing?

T did it in conjunction with David.

David Weinstein?

Luzod Reporting Service, Inc.
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Page 19
Weinstein,
Iz there any other employees of Revenue Asgset Services,
Michigan®?
No.
Was there?
No.
So you and David were the only employees?
He was not my employee. Be was more like my independent
contractor. I guess independent conbractor is Lhe
correct word.
So you were doing the marketing and managing the block
owners, What was David doing?
He was helping with marketing. Marketing 1s a huge
thing. There's no way one person can do it all, He
would help with sales calls as they came in. You have
to get to these calls in real time. No doctor wanbts Lo
deal with a billing company that can't answer their
sales line. That was his primary jeb. He alsc helped
me with the telemarketing side of it. He has a
telemarketing firm, I don't know if they're his personal
employees or not, but he has a team of people that does
that.

He would coordinate with the list

brokers to identify doctors that would bhe part of our

group of people that -- like doctors thal work at
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hospitals we can't do. We can't do hospital billing.
The hospital has thelr own billers. Even if we did get
a hospital, T don't know how many thousands of claims
they process a day, but that would be ridiculous to glve
to anyone. He would help me identify who would be part
of the appropriate target group. We didn't do dentists
bacause dental billing is a whole different animal, He
would identify outpatient private practice doctors that
fits certain criteria and then go identify them as pant
of a liat.

And zo how was Uthe gompensation of you and David decided
for Revenue Asset Services Michigan?

The way I would do it is when a person signed up all
their up~front money would be used strictly for
markelting to get them through as much of their contract
until they defaulted on us, they guit, or said I've had
enough, thisz is not the businsss for me.

When you say a person who signed up, you mean a
potential block owner?

Block owner, They would pubt up some up-front money.
That was designed astrilctly for the marketing. And then
we go through their contract and when we came to the end
of thelr contract and whatever was left over was Che
profit of the business and we would split that egually.

You andg David would split that equally?

Luzod Reporting Service, ILnc.
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Yes. If the down payment was big enough, we would take
part of the money up front, but thalb wasn't the way I
wanted to do business.
When Mr. Bernardo buys this company, is he expected to
take over operations as far as doing the work that you
were doing and/ot David?
e was expected to replace me. David ofifered to keep
working with them and be his ongoing independent
g¢ontractor. I'm nobt a lawyer, I don't know the right
word Fov it, David offered to say T will stay onboard
and we'll split up bthe duties, what you're good at and
what I'm good at.
So in your 2016 tax return, {f you flip backwards and
find that. I'm looking at the 2016 Form 1040 U.5.
Individual Tax Return for Viiayakumar Reddy as well as
Lhe Michigan tax return for thalt same year, same parson,
Yes.
Is this a document that you've seen before?
Yeah.
That's your tax returns?
Correct,

(Depositicn Exhibit C was

marked for Identification.)
MILLER:

If you lock at the federal return, the first one,

Luzod Reporting Service, Inc.
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Schedule ¢, which is profit or loss from business. It's
aboul the fourth page of the document. There it 1is,
You see that on top, Profit or Loss from a Business, and
that's Ffor medical consulting sales and marketing is the
principal type of business?
Yes.
And the business name of Revenue Assel Services?
Yes,
Iz that one in Lhe same, Revenue Asset Services of
Michigan, LLC, that we've been discussing?
Correct.
And so the gross receipt or sales of $81,000, is that
what. you and David split or is that your split already?
Let me clarify. You menticned you and David would split
the income from the business. ‘That $81,000, dees that
represent the total gross zales of the business or just
your portion of it?
I don't recall. I'm inclined to say that's my part of
it. I think that's my part of it.
Let me ask 40 another way. Look down at line 31 on that
same page. You see thalb was the net profit after all
the business expenses and all that, that number 536, 244.

I

i}

that what you regeived after splitting with David or
ig that the total income for 2016, total net income for

2016 of Revenue Asset Services, LLC Michigan?
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I don't recall hew -- 1 know he had expenses that are
not recorded here because he had the telemarketing team,
g0 I'm inclined to =zay that 381,000 was my part of what
I had to pay off and the 536,944 is what was left over
after I covered my expenses for building brochures,
phone, fax, Internet, cell phone, gas.
Nid Revenue Asset Services, LLC Michigan ever file its
own kax return?
Ne, It was a pass-through.
Do you know if it was listed on My, Weinstein's tax
return in the =zame way, on a Schedule C7
I have no idea how he did his raxes,
Understood, The money that was paid to you, how was it
pald to you?
What deo you mean?
Did it come in the form of checks, was it cash payments,
wags it direct deposit?
The block ownhers would pay the brokevage firm, which in
this case was Tannenbaum & Milask. Tannenbaum & Milask
would take ten percent of whatever Lthe conbtract value
was and give it to whoever the broker was for that
particular transaction that brought the block owner to
us and then —-- yeah, whatever is left over -- how did we
split it, though? Sowe portion of the profit was Jjust

sent to me az a check from Tannenbaum & Milask.

luzod Reporting Service, Inc.
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So checks you raceived were isszsued by Tannenbaum &
Milask?
Yes,
Did they issue you a 109897
No, T don't think so, although =~ it was a couple years
ago and I'm trying to recall the information. I have
some recollection some of these people might have
written a check to me directly and I took ten percent
of f and paid Tannenbaum, who eventually paid off the
broker. I'm sorry. I'm trying to be as complete as
possible but I just don't recall how i1t was done.
Expenses you lisk on the same sheet. LE you look al
line number 92, you have car and Lruck expenses. Do you
recall what those expenses were for?
Mostly maintenance of my car that I had to diive around
to some of these doctor cffices. Anywhere in the
Midwest area, iFf I could, and they were a large enough
contract, ['d go meet the doctoers personally. T spent a
lot of time on the road betwesn the car, the
maintenance, the Lolls because I'd go to Pennsylvania as
waell, and it added up to 54,967.
What kind of car was it?
Toyota RAV4E.
That's the same Toyota RAV4 that you still have?

Yes.

Luzod Reporting Service, Inc.
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Do you drive il stiil, is theat how you got here today?
Yes,
Commission and fees, line number 10, 512,500, is that
the portion Lhat was pald to Tannenbaum & Milask?
Nal necessarily. Tannenbaum & Milask was one of the
bhroker=s that made themselves available. There was
another broker in Florida, John —- I can't think of hi=
company. He had a Florida brokerage firm, I can't
recall the name of thal company, but he brought in
people as well. I believe that he was some part of that
512,500, It's not stxichly 312,500 all went to
Tannenbaum, Some portion of that would have went
straight to Jchn.
I'm confuaed,. If the income was $81,000 and you're only
keeping ben percent, why would the commissions and fees
be 2o much less?
Because the commissions and fees are based on the Lotal
amount of the gontract. If someone sald I'11 put up
510,000 now but the total wvalue of their contract when
it all was paid off, let's say it's 555,000, then the
commission would be 55,500. S0 it tLhrows off the
numbers. I can ses where the gonfusion would come in,
it's skewed a little bit, so the brokers are making more
than their ten percent because 1f the block owner never

completes their contract because they quit the business,
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they never pay the rest of what's owed then I'm ocut the
money, But the broker made their ten percent aff Che
full amount, whatever the contract amount would have
been.
¥You have an expense for supplies. What sort of
supplies? Is that just paper, marketing materials?
Brochure material, marketing material, ink cartridges
tor a very expensive printer. The printer itself was
like 31,200 but the cartridgesz for that is really
expensive and we run through them very quickly hbecause
we send out =o many brochures,
¥You have expenses under line 25 for utilities. Doas
Revenue Asset Services have or did it have an office?

It did at ene point., We shut it down in 2016 because it
just didn't make sense to keep an expense that big, but,
yeah, I think it was early in the year, T don't recall
what time of bLhe year it was, but it just didn't make
sense Lo maintain it.

You shut it down before the sale Lo Bernardo?

Yes.

Do vou remember where it was located?

You want the address? I know how to get there. I can't
recall the name of the road. Packard Reoad in Ann Arbor.
Michigan?

Michigan.
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So if you go to thalb same tab of Revenue Asset
Managemenl, it should be afler the taxes.
My page starts with 2 of 3. I don't know what happened
to 1 of 3. Oh, here it is. My [laulit.
You see ah Qffer to Purchase?
Yeas,
Iz that somebthing you prepared?
I think it was jointly prepared between me and Joseph.
So you've seen this document before?
Yes.
And that page 3 of 3, that's your signature there?
Yas.
(Deposition Exhibib D was
marked for ldentification.)
MR, MILLER: Let the record reflect I had
that marked as Exhibit D,
I think the exhibits are missing from this document,
though. Ih's only three pages long.
MILLER:
Number 1 on that Qffer to Purchase describes websites,
eguipment, trade fixtures, inventory, supplies,
trademarks, tracde namesz, phone numbers, contracts and
all other tangible and intangible assets used in the
business known as Revenue Asset Services.

Correct.

Luzod Reporting Serwvice, Inc.
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What is the website?
I think the website at that bime was
revenueasgsetservices., com or .net.
Does it still exisb?
i'm not paying for it. I never tried to go to 1t again.
I'm nolb sure.
The equipment. of the business, what was that?
It would have bheen any brochure supplies that I had in
my possession.
Equipment is nol necessarily supplies, though. Later on
it asks for supplies. What is the eguipment, printers?
No, I didn't give him a printer. 1 btold him he needed
to buy a printer and gave him the model number for my
printer and said you should get an equivalent one, but
mine was sevepn or elght years old., I teld him to gel an
equivalent one of that model. I don't know LI they
atill manufactured it or not. I think the word was pul
in there to be sure we were Lhorvough.
S0 there was no equipment then?
I guess not, no. I don't know the legal terminology of
it, hut no.
What about trade fixtures?
I'm not even sure what that is. He ingsisted we put that
in there. T don't know the legal significance of that.

I guess a fixture is something that's physical, but I
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don't know what else he got thal was physical other than
whalt was on my thumb drive,
it references trademarks as well.

There was no trademarks but [ threw it in there because
he wanted to be thorough.

Did Revenue Asset Serviges have a phone number?

Yes, it had 800 nuwwbers, which I transfexred to him.
And you had mentioned eariier that there were no
contracts at the time of the sale?

Tharve were contracts with block owners put with doctors
T had already assigned everything. So inventory was
zero wilh doctors.

The contraclts with the block owners were 1 send you a
doctor and you pay me ten percenl?

Right. That was Exhibit something that is not here.
You might have put it somewhere else.

If you flip through a little bit --

(Interposing) If it's in there, that's fine.

w— you'll come upon an acquisition agreement. [ beliave
that's the one you've referring to that would have the

exhiblits.

Yeah.
(Deposition Exhibit I was
marked for Ildentification.)
MILLER:
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What we're leooking at is an Acguisition Agreement as
wall as exhibilts attached to that that I've had marked
as Exhibit E. Do you recognize these documents as well?
Yes. I jointly prepared them with Mr. RBernardo.
and on Page 4 of that Acquigition Agreement your
signature appears there above your name"?
Correct.
And Mr. Bernarde —— is it Bernard or Bernardo?
He's given it to me both ways. He told me Bernardo was
his family name but Bernard is what he used wilh his
contracts., I just took his word for it.
But thalb's his signature on FPage 47
Yeah. What happened was he signed it, if you look after
Page 7, you'll see his signature again. That was his
attempt to do a digital signature. He did that around
Ootober 27th or 28t. I wasn't satisfied with it so [
physical drove down to Chicago and we signed it again
and that's whete his signature is from November lst.
Cn page 47
on page 4. The pages after page 4, I don't know i¥f that
was binding or not. His personal banker also signed it,
which is page 9, nol marked.
Do you know what that name 1s7?
Sumitra Parikh,

Can you spell that?

Luzod Reporting Service, Inc.
313-962-1176




10
11
12
13
1.4
15
16
17
18
19
20

21

6/27/2018

Page 31
Lext. me find it for you., It's on page 7.
So Sumitra Parikh was Mr. Bernard's personal banker?
Correct.
8o il mentions in the regitals on the first page you're
the hundred percent owner of the membership interest in
Revenue Asgel Services?
Correct.
How doss Mr, Weinstein come into play there?
He's nob an egquity owner, He's my independant
contractor that helps me with stuff, I don't know the
legal terminology. 1§ guess that's the best way to
descaribe him. The reason he's nolb part of the company
iz because we don't agree on how to run companies and
we're better off being I'm the one who owns the company
and I'1l make the decisions about how to do things and
you just do whatever it is thal you do.
Do you still work with him?
I assist him but he deoesn't pay me for the work L['m
doing. T don't spend more than two hours a week maybe
doing various things for him because he asks for it.
It's more of a professional courtesy and at some polnt
in the future I might need him. It's partly an
investment of my time knowing he'll return the favor
later. It's not like we have a finangial arrangement.,

What kind of things will you do for him?
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If he says could you read this document, because he's
poor at spelling and grammar, and I'1ll fix it for him.
Like on the website if he says I don't know how Lo do an
SEO for this search term, can you help me, it will take
me a few minutes' time. 1 talk to him mere than I work
for him. [ talk to him a ¢ouple hours a week. He's a
good friend of mine., I've known him for like 12 years.
You said on the website. What website?
He hasz a website, medasselmanagement.com, .net.
You sald Med Assel Management?
M-e-d management.com, [ Lthink. It's atill a work in
progress, The website i1z not complete.
On that first page of the Acquisition Agreement marked
as Exhibit E you see item 1.2, the purchase price fox
5500,0007
Yes.
Did you receive any of that purchase price?
None. There was no down payment because he essentially
admitted he lisd when he ~—- he sent a form te Tannenbaum
& Milask saying he had a hundred thousand dellars
available for funds purchase, but he admitted to me when
I met him in person he didn't have the hundred thousand
dollars, He really wanted to gel out of his current
industry and he begged me and said I really, really want

to do this =0 can we work out an arrangement when money
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gomes in you'll get a certain percentage of 1t until a
hundred thousand dollars is paid off? As more money
comes in, you'll get 80 percent for the first hundred
thousand, 60 percent when we cross that threshold, then
40 percent when we cross 200,000 and 30 on, but he gquit
the business after about ten davs is my recollection.
There were people ready to sign up but he refused to do
whal needed to he done to gel bhem to sign up.
What do you mean people ready Lo sign up?
The brokers had lined up, Ray something or other,
anyway, Ray said I wanl bto do a deal for 535,000 to
start and we'll see how it goes. He was ready, okay,
give me the contract, let me pul my signature down, but
Joseph refused to do anything.
The block owners Wekre ready?
Yes, I think it's referenced in the lster e-mails.
The second page of that document, item 2.6, it says the
broker record of this transaction is Tannenbaum &
Milask. That's the one you've been referring to.
Correct?
Correct,
It references a broker listing agreement. Is that
something you are in pessession of?
Where do you zee that?

In item 2.6, that second sentence says both parties
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1 acknowledgs seller will pay any commissions or fees

z required by Tannenbaum & Milask, Inc. as part of their
3 broker listing agreement.

4 A. I never signed one with Tannenbaum & Milask. I think

5 that was something Joseph put in there, that whele

6 saction., It didn't seem to matbter that much to me. |
7 think the last sentence was the operative senltence,

8 buyer iz not responsible for any fees or comnissions

9 payable Lo Lhe brokers because he didn't want to be

10 paying out anything at ¢losing.

11 Q. So on page 4 of 7 of that same document, the 3chedule A
12 - Contingent Assets, CJPS Services, two collection

13 blocks, one billing block. 1s that what you've been

14 raeferrving te as a block owner?

15 A. Correct, and there's six of them here.

16 o, Who owns CJPS Services?

17 A. I ocdon't recall, actually, Tt was a corpeoraticon, a C

18 Corp, and that's all I remember about those people.

14 They were kind of miserable to deal with, as I remember,
20 but I don't recall the owner's name. I think it was a
21 man who was the miserable one but I don't recall his

22 name .

23 0. And Cindy Tyler, is thal an individual?

24 A, Yag. She's in Michigan, Minnesoba, Michigan, I'm

25 pretty sure it's Michigan.

Luzod Reporting Service, Inc.
313-262~1176
679



10
11
12
13
14
15
ile
7
18
19
20

21

25

6/27/2018

-

OO

Page 35
Do you sbkill work with herx?
I've not heard from her since a little bit afteyr the
sale. She called me to complain that Joseph Bernardo
wasn't answering her calls.
hAnd Gary Tucker, is that an individual?
Yes,
And do you know where he is?
Somewhere down soulth but I don't remember which state.
Have vyou talked to him recently?
Not since the sale went south, He called to complain
als0 about Joseph wouldn't return his calls,
What about IBN Corporation?
They're an Indian company and same thing. They called
me to complain Joseph wasn't responding and they wanted
advice what they need Lo do next, Each ¢f these people
were pretty close to hitting a benchmark or completing a
contract or whatever it was. If he had deone a little
bit of work, he could have made a little bit of money.
raul VvV, is that an individual as well?
Yes. I'm blanking on his last name, I think he's in
the same state as Gary, is my recollection, and they're
somewhere down south because they had & southern accent.
Whal about DRC Systems USA?
My regollection is Lhey're an Indian company.

What happened to these companies aflter you sold the
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business as far as receliving clients? Did they continue
Lo regeilve clients or did anyone pick up the reigns for
Mr. Bernardo?

The clients ~—- the doctors you mean?

Well, the job of Revenue Assel Services, LLO was to pull
in these doctors and plug them into these blocks.
Correct?

Yeag,

And so what happened with these hlock owners once Mr.
Bernardo stopped or when you sold the business and they
stopped getting new c¢lienlts, new doctors?

I got a lob of angry phone calls. I think most of Lhese
people were far enough along that they got the value of
what they already pald for. If they put up 10,000 ox
20,000 or whatever it was, then they got at leasb that
number of clients, plus the training and other things.
This is strictly my conjecture and assumptions. I Uhey
were thinking of sulng me or Joseph, they went fo an
attorney and the attorney said they're going to go
through all this and we're going teo go through
mitigation and whatever, how much is your actual damages
based on what you paid? I think the answer for probably
most or all these people is pretty much almost nothing
and is it worth it to litigate forx 2,000 ox 3,000 hased

on what they had received up to that point.

Luzod Reporting Service, Inc.
313-5962-1176
681




10
11
12
13
14
15
16

17

6/27/2018

Page 37

IF you broke down the value ¢f each
client plus the training they got and the ongoing
support, it came up to some number valua, which they got
from me with no problems at all. T told them they
should do whatever they felt they needed to do, whether
it was to sue me op sue Joseph, but I didn't feel it was
legal for me to take back a business lrom him without
filing a lawsuit. Maybe I'm wrong about that, I didn't
consult with an attorney, but it seemed like he could
have sued me if I tried to take pback clients that
technically belonged Lo him or the company. [ was kind
of paralyzed for a few weeks, a monkth, whalbever, and
then eventually the phone calls Just stopped and 1 wasg
sort of stunned and didn't do anything for all of 2017.
My question after that is, if each of Lhese had gotten
moslt of what they were to receive and there was only a
couple thousand left, where is the wvalus that's going to
Mr. Bernardo?
Well, let's say like CJP3, their receivables was
475,000, Let's say he got nine clients, I have no idea
where he wag at when he got to the point where he was
at, if he was at nine clients then all he needed was one
more client then he would have put up 55,000, There was
value there, I think clients did come in because the

marketing didn't stop abruptly. Even if I put a bunch
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of stuff oul there today, I just can't stop il once ibk's
out there. °rPeople will call and pecople will send in
theiy contracts,

Would these companies then be obligated to keep
accepting or, I guess, bthey would want to keep accepting
doctors from My, Bernardo?

I would assume logically that he would want to sign the
contract, hand it over, take Their money, but he chose
nokt to, He chose nol to sign anything at all, evaen bhe
doctors that were coming in. 5o bthere was a Lot of
value 1f he had just -- if he literally had done nothing
but signed contracts for doctors and handed them oul to
people but he refused to do anything.

How much do you think he would have made?

He could have made a lot based on the receivable that
were out there. 8o 1f veu just added the receivablas,
il ocomes out to about $250,000 overall. There's still
money from the 250 that would go to expenses, 3¢ I don't
want to say it was all profit. It was not.

50 there's 5200,000 out there to be gained, you sell it
to Mr. Bernardo for supposedly $500,0007

That was Lhe asking price, I think that was the
acquizition price.

And he pays you nothing?

Correct.,
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Why didn't you see an alttorney?
I was told that he had nothing., He told me when I first
melt with him that he lied about how much -~ hé didn't
have a hundraed thousand dollars available for making an
acquisition, He told me about his import-exporl wine
company was deing badly for various economic reasonsg
rhat T couldn't really follew. He begged me to let him
do this and he was a hard worker and he sold me on it,
=0 [ went forward with ib. I guess it was sort of I've
seen this before, like if somecone has no mongy and you
go sue them, what is the point on spending $10,000 on an
atLorney to get nothing.
I don'lt mean seeing an attorney to sue him for the
purchase price, I mean Lo veld the gontract 50 you can
pick up where you left off and recover these 250,
5200, 000 of recelvables.
I didn't even know that was possible. It didn't occur
to me, actually.
Weren't you upsel when My, Bernarde didn't pay you
anything for this and you did all this hard work and it
was left on the table?
Yes., I was extremsly upset. I probably wasn't thinking
clearly. Between them and getting all these people
complaining to me that I'm going to come after you and

him, I was mostly bracing for the ldea that I'm going to
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1 get hit with all these lawsulits and there's nothing I

2 can do about it. It digdn't ccecur to me ho pick up the

3 reigns. I would assume it would take years to go

4 through litigation that way. Maybe I'm wrong. T did

5 noll gonsult an attorney.

é Q. Did you ask DRavid Weinstein aboul that?

1 A, No. He felt sorry for me, you know, he said il there's
8 anything I can do for you let me know. He's not an

9 attorney either.

10 Q. But. you do have a lot of schooling, so you understand

11 busziness clearly and understand medical billing clearly.
12 A. Yeah, bubt the law is a little bit outside my wheslhouse.
13 Q. Page 5 of 7, the first two contingent liabilities. What
14 is the difference there between 3chedule A and Schedule
15 B? It looks like a copy and paste.

16| A. That was something Joseph put together, He said

1t basically, mavbe he's wrong, but he said basically when
18 vou make a stock purchase that the clients, under this
19 scenario, the clients that are being sold are both

20 assets angd liabilities, assets because they have

21 receivables that you'll eventually get, but those assets
e are alse liabilities because it takes money to do the

23 things that need to get done so you can collect those

24 receivables. It sounded like circular logic to me, but
25 it seemed important to him so T said ckay.
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S0 page 7 of 7 there, is thal Mr., Bernard's signalure as
well, Joseph M. Bernard, who we also have been referring
to as Mr. Bernardo?
Correct,
And Mr. Bernardo lives at 3457 West Irxving Park Road,
Chicago, IlLlinels, &061B7
T ehink that's his storage unit he has. 1 think he
lived at the obher address, 1313 something Lundergan
Avenue,
Ts that on the --
(Interposing) I think it's in the e-mailg I turned over.
Okay. If you need to take a break at any time, just let
me know.
No, it's just thisz cough.
To your knowledge, 1s Revenue Asset Services, LLC
continuing any businecs cperationst
Revenue Asset Sarvices of Michigan?
Yes,
My understanding is he just abandoned it and left it.
He didn't even contact the State of Michigan to do
whatever transfer paperwork was necessary. I sent him
the link but he even refused bto do that.
¥You understand you could have sued Mr. Bernardoe.
Correqt?

¥Yeah. T mean, I know I could have sued him, you can sue
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anyone for any reason, bul my concern was how much am I
going to get back from him, which I think Che answer was
Z2ro.
s that why you didn't put it on your bankruptcy
schedules as far as an asset of yours?
Yeah. It didn't occur to me it was an asset. If I need
to amend my bankruptcy papers, ['m happy teo do that, but
I don't think it will change anything.
To your knowledge, has Mr. Weinstein sued Mr. Bernardo
at allvz
No. Well, I think he would have told me but I think the
answer is no. I don'l know what his grounds would be
for suing him.
You had mentioned some e-mails you turned over. I did
pull some excerpts from them. ‘they're in the front
pocket of the binder you have in front of you.
(Deposition Exhibit ' was
marked for Identification.)

MR, MILLER: Those are marked as Exhibit
B,
MILLER:
Have you seen thess documents before?
¥Yeoas, I turned them over Lo you.
That first page looks like an e-mail from you to Joseph,

Mr. Bernarde. Correct?
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Correcl.
Ang quoting you, you say "Specifically T need to close
my bank account befere I sign." What bank account are
you referring Lo?
There is a bank account at TCEF Bank that I used for
Revenue Asset Services. I think it had a few thousand
dotlars in it when I «<losed it.
When did you close 1it?
It would have been around the end of Qctober 2016 before
the sale was complele,
This e-~mail is dated 10-29-16.
Then it would have been like 10-30, 10-29 possgibly. It
was done in the afterncon.
Is that a business checking account then?
Yes, I used to pay for, like, the website malntenance,
the 800 numbers, other things for the business.
Was 1t in your name or the business' name?
The business' name.
But you were a signatory ¢nh it?
Right.
Waz anyong else signed on the account?
No .
My June Bth record request letter had requested coples
of all monthly statements, check registers, canceled

checks for all checking, savings, investment, credit and
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obher financial accounts in which you had an interest
for March 1, 2016 to present including all accounts held
in your name, held jointly or any accounts you merely
vaed or had access to including closed accounts. 5o
this account would fall undsr that reguest. Correct?

! don't think so because the account doesn't beleong to
me. It belongs to the company and the company belongs
to Joseph. I didn't think I was permitted to get that
and I don't have any bank statements from that Lime
anyways. I put everything on a little green thumb drive,
they're all PDF bank statements and whatnot, and I
handed it over to him and I destroyed everylhing that
was in my possession. So if there's a way to get 1t,
['1%1 be happy to turn it over, but I don't think they'll
give it to we anymore.

The end part of that regquest says any accounts that
debtor merely used or had access. You understand that
means accounts that you were a signaltory on?

Correct, but -- with no malicious intent, I didn'lt think
it was appropriate to turn over an account for something
I didn't own anymoré.

You understand that now though. Right?

If you're telling me the truth, I'1l take your word for
ig.

Is there any other accounts you were a signatory on for
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March 1, 2016 to present?
Nao.
You're not a signatory on any other bank accounts?
No, just the ones I turned over to you.
The People's Driven Credit Union is what you're
referving teo?
Right.
Other than the People's Driven Credit Union account
statements you bturned over and the TCF business checking
account in Revenue Asset Services, LLC of Michigan's
name, there were ho other accounts you were signatory to
From March 1, 2016 to present?
Mot that I can recall, no. 1'm pretty sure the answer
ils a complete na.
The third page of the e-mail excerpts Lhat have been
marked as Exhibit F, the second e-mail on that page from
you to Joseph Bernardo, in your third paragraph you
refarence signing power of attorney paperwork so0 you can
sign documents on the company's behalf?
Correct.
Were bthose documenlts executed?
N,
What was going to be the purpose of thal?
I showed him an app on my phone called Sign Now. You

can digitally sign documents, So when I would get like
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a contract from a doctor's effice thal says I want
medical billing, they would fax in their contracl, the
fax would go to my 800 number and it would convert it to
a PDF and send it to me, I could pull it up from my
phone, sign it digitally from my phone and forward it to
whoever the next block owner was. It was very
convenient. When T could do it on my phone, everything
was much easier. I showed him the app on my phone and
said this is what you should download on your phone. He
saic that's great but his phone was acting up. IU was
overheating. He was going to get a new one., I told him
when you get your new phone we'll be golden, just
download the app.

In the meantime 1 said you'll have to
get bhese contracts, print them at your computer, aign
them, scan them, organize them and then e-mail them to
the next block owner. It's going to be a little extra
work than pushing a button and sending it bubt that's
what happens when you don't have a working phone. He
suggested to me why don't we just do it where you sign
everything, T'll give you power of attorney and it will
be easy to do just until this was done, s¢ we'll make it
a limited power of attorney. 1 think we had a certaln
number of days selt aside.

I never drew up the paperwork and as
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far as I know I don't think he did either. I would have
insisted that we sign the documents together in front of
a notary so that no one could come back at us later, but

he never signed -- he never produced the documents.

think by the time we gol around to the point we'll do it
on this date he stopped talking Lo me.

Did you ever meet him in person?

Two or three times, actually. He's in Chicago,

Do you know about what age he was?

Early to mid 30s.

Do you know his educational background at all?

I probably knew it back then, I don't know it now.

Do you think he went to college?

He has maybe an associate's degree but college might be
pushing it.

On the next page of that e-mail excerpt, Exhibilt F, the
last e-mail on that page is from you to Joseph and
references a wire to Tannenkaum. What was that fox?
When a block owner signs their initial contract, they
either send a check to Tannenbaum or wire to Tannenbaum
and the broker works that out with them. They prefer it
wired because it's instantaneous and the broker
commizsion gets paid oul right away and so¢ forth.

So this Ray Gillani was one of the block owners?

I don't bhink he ever signed up, I could be wrong aboul
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that. He definitely didn't sign up with Revenue Asset.
I don't remember talking Lo the guy ever.

But he was a polential hlock owner?

He was a poltential. I may have spoken with -- I can't
remember.

Is this Lthe Ray vou referenced earliex?

Yeah, vyes,

You had mentioned a Ray but you couldn't remember his
last name,

Yeah,

The last page of that Exhibit F, the front side of it,
the first e-mail is an e-mail from you Lo Joseph,
November bth, 2016. It talks about "Between you and
David you should be able to handle most of it. I'll
keep doing the trainings," etcetera. 5o, really, he was
replacing you in the business?

That was the intent, yes.

How long had this business been in existence?

BAbout six months before I zold it to him is my
recollection, but I'm pretty sure T formed it that year.
I got —- we have the formation documents here someawhere.
You think it was 201672

T'm sorry, it was 2014. I don't think I did anything
with it right away. T think it was late 2015, early

2016 T started doing stuff with it.
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You began coperations?
Yeah, I began started doing stutf.
So it took you almest a yesar then to sort of build up
this block of business, these block owners, and that's
what you were planning on selling to Mr. Bernardo?
Right.
Did you make any income from it in 20157
2015 I don't think so. I'm inclined to say no, Did I
have any clients in 20152 2015 1 was working for a guy
named Avner (ph), who was in the medical billing
business. [ basically took care of his clients for him.
T can't recall if I had him pay me directly or if he
paid my company, but I made a little bit of money off
him in 2015. It might have been 20314, I don't think I
had any active block owners Lhalt early is my
recollection but I can't recall.
In the backside of that very last page there's a screen
shot of an e-mail from you to Joseph on November 9,
2016. Have you aseen this bhefore?
Yes. 1 wrote that e-mail to him,
So it looks like you were at that point threatening a
lawsuit against him?
No, I wash't threatening a lawsuit against him. I was
informing him that all the block owners were probably

going to file & lawsuit against him., And I didn't say
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this but I expected they were going teo file against both
of us because I think that's what people do. When they
file lawsuits, they file against everyone. No, I wasn't
threatening him with anything.

In this e-mail you say, "If you continue this course of
action, it will not prevent lawsults against you."

Yes. I was referencing everyone else thalt was probably
going to sue him. The previous e-mall to this one |
sent he said something to the effect of this is hard or
I can't do this or this isn't my personality to run this
kind of business. And this e-mail here is dated
November 9th, so it was nine or ten days afber he bought
the business that he decided he didn't want it.

You reference here his personal bank account, savings,
401 {k) and wine import-export business. Do yeu have
knowledge of those items?

No. I just threw out stuff because I was trying to get
him to come back to the table and he was clearly on his
way out.

The wine import-export business is oddly specific. Had
he mentioned something like that before?

Yeah, He said he was in the wine import-export business
when | met him, but he said it was going downhill for
various international -- I don't knew about the wine

impaort-export business, but someone else was flooding

¢
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Lhe market or something and that's why he wanted to exit
that business and go into a profitable business in the
health care sector because it was recession proof.
Did he mention any names of any businesses or anything
like thalL?
Not that I recall. Unless it's listed in the e-mail, T
don't think he did. He may have during one of our
conversaltions but [ can'lt recall from Lwo years ago.
The Pegple's Choice Credit Union account statement we
referenced sarlier that was turned over, there wasn't
much going on in that agcount at all. Correct?
Correct.
The statements that you turned over were [rom March
31, 2016 to current. Correct?
I think it goes before that but let me take a look here.
I'm sorry, March lst,
I believe that's the times you requested it for.
You see this is Jjust an excerpt of what you senl me but
it's that first statement and then the last statement as
well as the balance details.
Yeah.
That vou screen-shotted and then it loocks like you
printed a PDF from the web page for that last page.

Yoah, whalever.
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(beposilkion Exhibit G was
marked for Identification.)
MR, MILLER: Let the record reflect I've
marked these bank account staltements as Exhibit G.
MILLER:
You had stated you were making income in 2016 from
Bevenue Aszset Services., Correct?
Yes.
That you would either receive payments directly from Lhe
block owners or indirectly through Tannenbaum & Milask?
Correct.
What did you do with thalk money?
I would have deposited it. I think I deposited it to my
wife's aceount, In 2016 1 don'lk bthink I actually made
too tervibly much. I think I would have kept some of it
in the Revenue Asset Service's account. The real profit
would have come from the end when these contracts were
fulfilled, I don't think I took much.
T saw in your 201% tax return there was 580,000 of
income.
I think I had them write it to my wife's account because
it was easler to get cne big check instead of two small
checks because my wife was working for David separvately
from anything I was doing for him.

Thiz is money that you earned then and it's being pald
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out, not operaticnal costs. Correcl?

Could you restate that?

So you had mentioned that you had a business bank
account?

Um-hmm, vyeas.

But. then that you also had some profit from Che
business.

Thal.'s reflected on the tax return.

Correct. Now, the money that came in and then was paid
out for your expenses, like we discussed, did that
happen in your business bank account?

For the website, the 800 numbers and so forth, right,
that would have came out of Lhe busingss bank account.
50 I think I refreshed that enough to make sure there
was enough thete to take care of all the monthly
expenses that might have been incurred. 1 think the
vest of the profit I just told David just write me a
check, my wife a check, rather than sending us two
separate checks.

What do you mean rather Lhan sending us two separabe
checka?

He would mail her a check for the work she had done and
he would mail me a separate check,

She was doing the same thing?

She was working with David on David's projects. David
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had been doing other things with medical billing,
medical collection, medical transcription, electronic
medical record services, a bunch of Lhings ['m not into.
But those payments to her were separate from Lhe
payments to you for the Revenue Asset Services?

Right. &he made her own money Ifrom hiim doing stuff she
was doing for him.

But your mongy then was issued on a separate check bhut
still deposited in your wile's account?

Yas,

S0 if you look at those bank statements, would you jat

able to tell which cnes were yours or which ones were

Only because of my tax returns. I could -- well,
individual checks? I don't know. I probably could have
if I had all the statements and things I gave to Joseph
Bernardo. I could have matched up each one from them,
Wwhere does she bank at?

Chase Bank.

50 often banks will keep, I think actually they're
required to keep images of the checks that are deposited
and posted to the acceount. If you looked at thosge
checks, would they be designated in any particular way
as to differentiate them between payments to you and

payments to your wife?
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No. I doublb it. I think it was one gilant check he
wrote.
You said before it was Lwo separate checks.
That's what I'm saying, why would he send two separate
checks. He did not send two separate checks. He sent
one giant check and said here, I'm not going Lo waste
another check going to the same address.
How would you know between you and your wife what money
was yours, whal mohey was hers?
Well, at the time | would have been able Lo figure i
out by looking at all the stuff thabt's now not in my
possession., That's how I figured out my Lax returns,
was based on what I did wilth these people, what she did
and T could say this much was set aside for this
contract and go forth, but she got all the checks but I
assigned a certain portion of it to me, That's how T
did my tax returns.
And so why was it going into your wife's account?
Convenience.
Ts it you guys had joint expenses and were paying things
together?
Yeah, just convenience. Depositing one check rather
than going to two separate banks, It didn't occur to me
it was important.

Within your responses you mentiened when you Lived back
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at 4569 Hickory Pointe Boulevard you had paid something
like the home maintenance and some of the taxes on that
propetlby. Would that have come from that joint account?
Yes., The aceount is strictly owned by my wife. It's
not a jolnt account.

You're not a signatory?

Correct.

But that account in your wife's name, that has both your
money and her money in ibL?

Correct.

How do you live day-to-day now? Do you still use that
account?

N .

Dogs your wife?

Just my wife,

You still live together?

Yers,

And so when you need to put gas in your car, what de you
do’?

Cash,

e

Where does That cash come from?

From her. 1 usually keep about a hundred dollars with
me at any given time.

She doesn't give you a debit card to use or anything

like that?
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No.
Does she give you a certaln amount of cash each month?
T ask her for it when I need it. We usually have a
couple hundred dollars laying around the house., My job
right now is mostly to take care of our daughter, who is
sick.
T'm sorry to hear about your daughter being sick. When
you say sick, does she have a serious illness?
It's prelkly serious. Do you need to know the medical?
I prefer not to talk aboubt it.
Mo, I'm just wondering what the nature is. Is bhat
something you do Full time?
Someone needs to be with her when she's not in school
for her safety. 1'1l leave it ab that.
Do you work around the house?
How do you mean, like a house husband?
What do vou do during your days, what is a day in your
Life spent Llike?
Cleaning, making sure ny daughter doesn't have something
that could be hagmful to her. I check her a lot and
then I just take care of the household.
What about your wife?
She works for Kelly Services who contracted her to Ford.
And then comes home and helps with everything else?

she deoesn't do a lot when she gets home, bubt yeah,
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fats dinner, wabtches some TV and hangs oul with the
daughter?

Yaah.

But she works for Kelly Services full time?

58

Correct. She started in January. Prior to that she was
Y

working with David more but the work with him has
tapered off considerably and he advised her to go get
real 4ob, salary job.

Whal has caused the work Lo Laper off consglderably?

You want my conjecture?

a

If you know anything that's nol conjecture, I'd like to

know it but, if not, I['ll Lake the conjescture.
Broadly speaking the market changed so there's not as
many doctors coming in to do the things we used to do.

My conjecture is because of various things President

Trump did, like he tried to kili the Affordable Care Act

several times, it caused a lot of ripples throughout the

entire industry and I think it affected this. I don't

have any hard evidence of that.

If you would Flip to the tab that says pay stubs MR,
later in that booklet. That's your wife's pay stubs
there?

Correct.

She works 40 hours a week, gets a regular paycheck?

Carrect.
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Page 59

And she's been doing that since December 20177
My recollectlion is January.
s she at the Troy location or does she work Lrom home?
No, she works on site in Dearborn, I believe,
The next document there under Statement of Commissions,
if you can take a look at that.

(Deposition Exhibit B was

marked for Identification.)
It looks like the car title. Onh.
MILLER:
This is marked as Exhibit H. Have you seen this before?
I produced il.
S0 you created this?
With assistance from my wifle and David, yeah.
This is just like a Word document or Bxeel document you
created?
Yes,
So what did you use to create this?
T think I went to Lhe bank statements and looked at any
deposits and any deposits that would have come from
David specifically.
You say you wenbt to the bank statements. You mean your
wife's Chase Bank account?
Yeah. She pulled it up on her computer and said how do

I do these.
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Page 60
So these 2016 deposits, are they all going te be your
wife's?

e

L)

So none of these are your deposits for Revenue Asset
Services?
No, because L0 was sold in October. So some of these
must ke commingled because David sent one check. I
might be able to reconstruct it if I asked David for
some of Lhe paperwork.
8o this is actually a list of deposits from Tannenbaum &
Miiask to the Chase bank account?
Correct.
Not negessarily only Margarel's income?
Correct.
Some of these 2016 ones —-
{(Interposing) Yeah, the May, June, up until -- Novembex
1st it was sold, so anything from 10-11 going kackward
might be some commingled stabements. 10«11, time looks
too small, but T can look alb it, but yeah, 5-12-16 o
10-11 might bhe scme commingled statements.
If you go back to the tax returns, I want to look at
your wife's Lax returns that you provided.
MR, MILLER: Off the record.

(A brief discussion was held

off the record.)
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ME. MILLER: Rack on the record here.
MILLER:
We were about to look at your wife's tax reburns. It
looks Like in 2016 she had both wages and business
income?
Yes.
(Deposition Exhibit I was
marked for Tdentification.)
ME. MILLER: I had marked as Exhibit I the
2016 and 2017 Ltax returns of Margaret Reddy. I will be
retaining this exhibit and redacting the Social Security
numbers prior to giving it back te our court reporter
here for the record.
MILLER:
Tt looks like she had wages and business income in 20167
Yes,
Do you know where she was working?
I think she was working at United Health Group at that
Lime,
She also was getting business income?
Yeas,
o yvou know what business it was?
It was with David, what she does now.
bo you know what particular business entity or is it

Just work for Milask, Tannenbaum & Milask?
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I don't know which entity she was getting bhe money
from. FHe has several businesses. I don't know all the
things she was doing for e=ach one of them.
How did you get these tax returns?
she gave them to me. She didn't raise a stink about it.
She said hold on, I'm going to pull them up.
Would she give you those Chase Bank statements as well?
Yeas.
Would she give them to you to turn over to me?
I don't see why not.
You can have her de that for that same applicable
pariod?
Sure. Could you e-mail me? That will work.
But all this consulting work on her Schedule C, 2016,
khat would all be work for David?
Correct.
And/or Tannenbaum & Milask?
Correct.
and remind me again what this work entails.
She pretty much did all the behind-the-scenes work, Look
sales calls, built brochures, She managed people who
had tempers, she in some cases managed David, she helped
with the web site, she pub hex voice on all the 800
numbers to say like welcome to whatever the company's

name was, press 1 for this, press 2 for that. All the
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Page 63
hehind=the-scene's work that no one likes to think about
she Look care of.

And the commissions then, how was she paid commissions
for that behind-the-ascene work?

The word commissions -- [ see why it's confusing, bul
she wasn't doing commission-based work, like she made a
sale and made a commisszion off of it. Thalt was internal
lings that all of us used with each other because just
the way we've been working. The same way David was a
silent partner for me, she was a silent partner for him
in doing things. I don't know what his formula was for
how ‘much she got paid, I never thought to ask, but it
was always a very generous amount and I wasn't aboult to
look a gift horse in the mouth. FEvery time he made a
sale with whatever work he was doing with her, whether
it was with medigal collection or transcription, he set
aside a certain portion for how much he thought was nis
profit margin from that and he would pay her based on
his formula. I don't know how much he paid himself, but
I know how much she got paid and that's where it all
came from. HBe used the word commission., I'm not sure
if misnomer in the right word. IL's not the way that
other people use the word commission in a more
tracditional business model.

That commission statement that we looked at marked as
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Exhibit H, they're nobt actually commissions?
IFf I can put more context around it, Let's say someone
came in and said I want to buy an electronic medical
record system from you, here's my -- ['m just making up
numbers, these aren't real -- hundred thousand dollars,
David would take that and say | need to sel aside
530,000 for taking care of getting the things this guy
needs. The other 570,000 iz my profit margin. Of that
570,000 I'm going to keep X and Y goes Lo Margareb. 1S
that a commission? T don't really know.
S0 do you know what percentage, you said you and David
were 50/50, but do you know whalt percentage your wife
wag?
Tt was not 50/50, and I don't really know the formula,
but he had a formula that he plugged in and divided by
two and multiplied by that and it came out Lo whatever
number it was, David would know the formula but I never
asked him for it.
Did you think it was less than half?
['m pretty sure it was less than half but -- there's no
way it would be more than half. Is it less than half?
Probabiy, but I don't know how much less.
Was there any agresments written between you and David
or your wife and David ever?

Yes, There was -- nok in the recent period. When T
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First mel him in 2005, anyway, at thal point when 1
didn't know him at all we had agreemants on everything,
1ike for whatever transaction we had, bar none, After a
couple ¢f years getting to know him and being geood
friends with him, they just sort of faded away becauvse
wa just understood each cother. The only reason that
people would write up contracts thal way is because they
don't trust the other party not to screw them. It's
kind of the unspoken sentiment hetween us. And I would
not sue him either. I can't even think in what context
I would sue him.
In law school they called contracts planning for the
divorce, plan for when bad things happen. So you don't
imagine that happening with David?
No. S&hort of him having a heart attack and not having
paid us the last commission, I gan't think of any
scenario that would upset me with him.
hoes David have other, quote-unguote, other silent
partners other than you and your wife?
Conjecture, yes, but I don't know who they would e oF
who they are or what they do.
vou think he has other businesses beslides the ones you
and youy wife are helping him out with?
He certainly has other -- he's always working on

something., He's not the kind of guy that sits still and
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coasts along. He's the guy that has to keep doing
somathing. 1'm not sure if ['m a hundred percent aware
of every business he's engaged in and I never asked him
for it., When I was working with him it kept me busay
enough, but with what my wife does with him kept her
busy enough, too. Bhe's not doing almost anything with
him now,

Was she doing this at the same time as working for
United?

1 think there was a very little, if any, overlap between
the two. I think she'd come to the end of her time at
United because she was miserable Chere and David says
why don't you come work with me and we'll work on this
other project I've got going, so that's how that kind of
got started. There wmight have been some overlap at Lhe
end but I don't think it was fairly significant.

On her 2016 Schedule € there is an expense listed on
line 31 for contraclt labor and $126,766, Do you know
whe that contract labor was or what company?

It was with Karthik Thalmarla. He's my cousin
essentially. They were working on something. He worked
for Black Rock and financially he's kind of a brilliant
guy, bult he had been doing stuff and I don't fully
understand the nature what of he was doing but il was

arcund businesses that my wife had.
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How do you spell his first name?
K-a-r-t-h-i=k., He is now working with my uncles in
Africa. I think he's back, but he works in the African
businesses now.
You mentioned Black Rock. What is that?
A consulting firm, like Deleoitte & Touche. One of the
big ten, big five. He has an MBA,
What was the work that he did for your wife?
T don'l know. I know Lhey would talk everyday and
working on stuff. I think with the EMR system but I
don't wanbt Lo conjecture on things I don't have good
knowledge of.
She lists cary and truck expenses on her Schedule C as
well. Do you know what that is for?
She did a lot of traveling to Chicage specifically but
also to meet with vendors for the EMR. She met with
advanced MD, a couple others. I don't fully understand
what that was for but it was for a lot of travel expense
she incurred,
Is that for the same RAV4?
No, I believe it was for her Toyota Highlander.
That's what she drives?
That's what she drives.
You drive the RAVAY

Yes.
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But they're both bitled in her name?
Yes,
They're both paid off?
Yes.
Who paid those?
She did.
When, do you know?
Whatever year they were bought. T think one was bought
in 2015 and the other was 2014, The 2014 one was Lhe
BAV4S, but my father actually paid for that and Lhen we
reimbursed him a few weeks after the sale, but it was
still titled in her name.
There were never any loans then?
Right.
What dees your father do?
He's a retired physician. He's not working anymore. He
does have properties. He has a couple gas stations. He
lives in Florida. He has a condo down there. He also
owna a heome in Indiana, right at the Indiana-Tllinois
border. He's trying to sell that, too, but he was a
physician for 35 odd years.
3o now he's sort of a property owner and
jack-of-all-trades?
Yeah. He's mostly retired. He's B0 percent retired and

20 percent dabbles in stuff.
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on the same Schedule C of your wife's 2016 Lax returns
there iz 315,000 in expenses for travel, meals and
entertainment. Is that for her visits to Chicago?

No, she flew a couple places. BShe flew to Las Vegas,
fiew to Philadelphia, the hotel and Uber and then Lo
take oul Lhe people she was entertaining.

Again there's utilities listed on here in the amount of
510,000. Does she have an office she works out of?

No. I1'il have to ask her about it. I don't know. I
wonder what that is.

When she was doing this consulting work, where was she
working?

From a home office. She might have taken out a space
for a home office deduction. I think that would be --
I'1] have to ask her.

And on the lLine 27 A, other expenses, 1L lists $125,000.
If you ¥lip the page, part B details the other expenses
and there's fjust one line. Undex part 5, do you sce
other expenses? It says consulting fees, Max Global
Inc., $125%,000. Do you know what Lhat is for?
Consulting. I can get a breakdown for you. I don't
know what. it is.

What is Max Global Inc.?

A company in Chicago. It's owned by my uncle.

Which uncle?
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Mohan.
Tt looks like she was receiving income from David then
paying out to your cousin for some contract labor?
She was doing stuff with David., She took a lot of the
money she was doing with him and had a separate thing
she was doing with my uncle and my cousin.
Do you know what that separale thing was?
1t wag in the medical industry. They were trying to put
together a software package for something with all their
expertise. They had an outsource team in India thal was
coding te create EMR is my undershanding. My
understanding is pretty poor when it comes Lo this
stuff. My wife iz an IT person. [ don't know her -- ox
like that stuff and when she explains it te me it makes
my eyes glaze over, I don't have the detalls what she
was dolng.
Do you know if any of this income came from that
separate venture she was doing with your cousin and
unche?
I don't understand the question.
On the Schedule ©, 2018, there's gross income of
$462,774. Wasz that income all from her dealings with
David oy was some of it income from whatever side
business she had with your cousin and uncle?

T don't think the side business has generated anything
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yet. I think it will soon but it hasn't yet. I'm
aiways told we'll have to wait a few more months and
that's all I hear from my uncle, my cousin and wite.
$V1) leave it to them Lo do whatever they're doing.
Does your wife have any business lnterests in her name?
No. This iz a scle proprietorship that she was
operating under.
she doesn't have any LLCs or corperations or anybhing in
her name?
Mo,
Remind me again. Max Global Inc., that's Mohan
Thalmarla's business?
Yeah.
What does he do?
One of his things is the mining I menticoned earlier in

Ghana or wherever it's at. 1 don't know if he still has
an interest in the company ¢r not, but he used to have a
Flower—-type of businsss. Basically I don't know which
gountry in Africa it is but in some African country
there's certain soil conditiens and weather conditions
that a certain type of flower that's apparently very
expensive will grow, so he harvests that and sells it to
lerael, Japan, Poland, a couple other countries. That's

another thing he does. 1 don't know if this is part of

Max Global or not. Buf then he has other bullding
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projects in India. His brothers might be more involved
than hitm, but they're building, for lack of a better
word, a skyscraper in cone of the more industrial citles
in India, in Mumbai, I believe. He has a couple other
things I'm blanking on. He's got his hand on lots of
certain pots and he's constantly traveling.

Is the Thalmarlas, are they related to you by blood?
Yes. They're my mother's brothers. Mohan, I don't know
this but I've heard a rumor that Mohan isn't technically
sur blood relative, he might be more of a distant cousin
that might be adopted, but we don't bring it up.

There's someone else in the famlly, Madhavi,
M—a-d-h-a-v-i, she iz definitely not related to us. She
was eszentially adopted by, like, a second cousin type
of thing, but that's a story from 30 years ago.

50 when you call him an uncle that's soxt of --
(Interposing) I call Havi my aunk even though she's not.
It's like a respect thing. Even people who are
definitely not related to you but like your father's
friend, you ¢all them uncle or aunty.

Did your wife knew the Thalmarlas prior to being married
to you or was she introduced to them by marriage?

She met them after we got married, My family didn't
approve of my wife because she's white, so they didn’t

want anything to do with her. When I married her they
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1 didn't really have much choice but toe accept her. They
2 met in about Z2002Z.
3 Q, [t seems Like they accept her now.
4 A. Oh, yeah.
5 0. That's good. Her 2016 return references a health
6 savings account. Has she used that account for medical
7 expenses for yourself?
8 FAg For me, yes; for herself, yes; for our daughter, yes. I
49 don't know how much iz left in the HSA because she's not
10 working for United Health Group who was funding the MSA.
11 Q. But it was used for all three of your expenses?
12 A. Yes, our household,
13 Q. Do you guys get insurance through Tannenbaum & Milask?
14 A She gets it threw Kelly Services. She doesn't get
15 health insurance bgcause she wasn't satisfied with their
i6 plan, so we pay for it privately through Rlue Cross.
17 0. and it covers you and your daughter?
18 A And my wife. Although the deductible is 50 high, it's
19 practically useless.
20 Q. In between her work for United and working now for Kelly
21 services, did you guys just buy private insurance then?
22 A. Yeah. There might have been a gap of a month or two,
23 but, yeah, pretbty much we just bought it from Blue
24 Cross.
25 Q. Correct me if I'm wrong, bul she stopped working for
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United in 20167
Right..
And then throughout 2017 up through December of 2017 she
was strictly doing commission work. Both of you were?
I was doing Revenue Assel Services and she did
commissioned work and she worked with my uncles but --
I'm not sure what the question is.
So throughout 2017 neither of you had a W-2 employer.
Correct?
Yeah, I'm pretbty sure Lhat's correct.
Except for maybe at the very end of December when ashe
started working for Kelly Services?
Yeah, I think Kelly Services was January of this year.
So during that time you had no employer with which to
provide you health care?
Correct.
So did you have health care?
Yeah, we paid for it privately. T think there was a
month or two there was a gap but otherwise it was paid
for privately.
Were you continuing to work for commissions as well in
20172
In 201977 WNo, [ didn't do anything. I just tock care of
my daughter.

Did your wife work from home throughout 2017 then?
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Yeah, except for when she was looking for a job with
Kelly Services., BShe went on interviews prior Lo that
with a few other firms, but for all intents and purposes
she worked from home.
vou had mentioned she had all these different roles as
far as filling gaps where it needed to be for David,
like doing marketing, deoing various other roles in this
commizsion-bazsed job.
Correct.
Did you ever help her with that, I mean if she was
pressed for time or if she had various things to be
compleled?
T don't think she was ever pressed, quote-unquote, for
vime. If she asked me for help I would have helped her,
but I don't recall helping her tremendousgly much,
There's a lot of leg work as far as printing, stuffing
envelopes?
That's a litlle more =-- we don't print and stuff
envaelopes because that would take a tremendous amount of
time. There's actually a mail house that mails and
stuffs and prints thousands of envelcpes for us, so they
would be doing that sort of thing, and David would take
care of paying them. So Lor every, like, thousand
pieces of mail that go out to various doctors otfices,

one percent maybe will answer, so you got like ten, give
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or take, Lhal respond and want a brochure. Bullding ten
brochures doesn't take that much of her time. BEven ILf
they came in daily, they would take five minules a
piece.

In other words, it's a lot of work on the computer then?
Yeah, maintaining the website, doing the SEO for it,
stuff T have no expertise for, answering the sales
calls, I don't recall there being a point I can't do
anymora, there's 60 hours of work coming in a week, I
can't keep up, I den't think I ever heard her say that.
T# anything, | think I'd say she was probably under 40
hours a week, which 15 why she had free Lime doing work
For my uncles and cousin.

If you look at her 2017 Schedule C, you can see she had
gross income of $205,700. What was the source of those
funds?

My assumption is all Dawvid.

And the line item 11 again is a 510,000 expense for
contract labor. Do vou know what that's feor?

I think she had hired certain other people Lo take care
of small projects. It might have been on the website to
make it look pretty because it's not something she's
good at. I think there might have been some other
people that might have been helping her with grunt work,

for lack of a better word, and that probably would have
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bean more along the lines of stuffing envelopes Lhalt any
monkey can do.

Throughout: 2017 she's doing this work for David and
you're staying at home Laking care of your daughter and
yvou are living at the Hickery Pointe house. Correct?
Correct.

And in your response you mentioned that originally when
you moved into Hickory Pointe you were paying the
mortgage. Was that you and youyr wife paying the
mortgage together?

Yes, because back then I was working for Henry Ford
Hospital and I think she was working for a company
called Arial {ph}, which iz no longer around,

How long did you pay the mortgage for?

Three or four years.

You lived there about ten years?

I think a little more than that. Bear with me. We
moved in in 2004 and we moved out in December of last
year.

S50 13 years?

Yeah,

And the house is titled in your father's name?
Correct.

Fxcept that you're the power of attorney on the title.

Correct?
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When Lhe house was sold he gave me power of atlornay to
sell the house because he couldn't be there, just for
the cloasing.
The deed to the buyer?
Yeah.
Did you know the buyer?
No,
30 you pald the mortgage for maybe Lhree or four years
with your wife. 'The mortgage is also in your dad's
name?
Tes,
Nolt in your wife's name or nob in your name?
No.
Do you remember what the mortgage payment was?
Tt was around a thousand dollars, give or take.
aAnd during that time your dad is paying the taxes?
The First couple of years, yes, and the house lnsurance.
And then what causes you to sort of switch that
arrangement?
I stopped working for Henry Ford, my wife wasn't working
for Arial and we said we have a problem, so he's like
let's see how it goes, you'll find a job. So we went
through quite awhile of difficulty. It gets into a
little bit of family drama, but my wife and father

didn't get along for a while for varicous reasons. Do
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yoi need the reasons?
If they're perbinent.
Bagically she didn't spend enough time with my parents,
didn't call them enough. My father is an easily angered
type of man. I don't remember what year it was, but
pasically he told my wife the house belongs to me, the
car you're driving belongs to me, it was a Toyota
something, not either of the cars we drive now, but 1
pought all this stuff, done all this stuff for you. 50
they had a big argument. The final product was take
your lipstick and get out of my house. 5o we werc
planning on moving out even though we didn't know where
we were going to go, s¢ we were thinking of moving in
with my sister-in-law but my mother told my father if
they do that we're pretty much never going to see them
again and I want to see my granddaunghtern,

So at that point it triggered another
series of events that brought my Father on the paying
for the house and saying you can stay there as long as
vou wanl but the house belongs to me, just take care of
the lawn and taxes and house insurance and etcetera, and
that's how we got Lto that arrangement.

90 for the next ten years, nine to bten years then, you
paid the taxes on the house and the insurance?

And other upkeep/maintenance.
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Was there any major projeclts you did as far as putting
on a new roof?
Yes, the roof was rveplaced, 1 don'lt remember what year
that was, ten years ago, give or take. The carpel was
taken out and replaced. The basement was carpeted, L0O.
That was replaced as well? Replaced or newly carpeted?
"here was nothing there before so I guess newly
carpeted.
But the other carpets in the house were then replaced?
Yomah., Hot water heater was replaced. A back porch --
my son-in-law went ahead and built a back porch for us.
We just paid him for the material and he essentially did
it for free, Other than that it was like little things,
planting flowers, cutting the lawn.
And the insurance and taxes as well?
Yeah.
2o thalt was the situation then for the next ten years
through to the end of 20177
Yeg, December.
And sc when you and your wife went back to work or were
making income then, your dad cldn't say you got money
now, let's pay the mortgage?
No. We didn't talk to him aboult -- my relationship with
my Ffather is complicated. I teld him very clearly I'm

not working in 2017 and every single, well, every couple
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days he would call, because he calls me every couple
days, he would say do you have a job yet? It got
ridiculous and he would be insulting aboul it that 1'm a
house husband. I didn't tell him about wy daughter and
what was going on at that time. 1 teld him, because I
was tired of all the abuse I was taking from him, I told
him that I was working for Blue Cross, which was not
true, but that stopped the conversation of what are you
doing, when are you going Lo get a real job, when are
you going to start being a man, so he stopped that. He
still continues to believe that I work for Blue Croes,
even though I do not, because it's easier for me Lo live
and have some sort of relationship with him than to deal
with what it would otherwise be. What was the question
again?

When was it that you teld him you worked for Blue Cross?
it was early 2017, I don't recall the exact date.

put vou had worked other jobs in between during that
nine to ten years. Right?

I actually did work at Blue Cross in Philadelphia and T
worked fopr the VA, I worked for a guy named Avher out in
MNew York doing medical billing work for him. I had done
other things in the meantime.

My question is, during that nine to ten years when you

would get a job and make some income, ['m not sure
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exactly what was happening with your wife, but he never
said you need to pay this mortgage again or you guys
just kept the agreement?

We kind of kept the agreement. I never brought it up
again.,

You weren't golng to upset the status quo?

T wasn't going to rock the beat when I had a decent
arrangement that I could be happy with. If he did bring
it up and say I want Lo get paid, I wouid have resumed
payment, but ! didn't bring it up. I think partially he
was concerned with my mother's wrath with him 1f 1t came
Lo take your lipstick and get out of my house type of
thing again. T think he wanted to ask but he didn't and
I think he was waiting for me Lo say something and I was
sort of in the same boat. I don't know how much this is
pertinent.

It helps me understand the situation at the very least.
S0 at Lhe end of that 13, 14 year period you guys decide
to move to a different home?

Yes.

And sell the house?

Right. My father made it clear that the house was still
his. He's always made snide comments, To either me or
my daughter, that the house 1s his and she's his guestl.

I guess he Lhought 4L was teasing but T was not happy
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with it.
Sometimes parents can be that way.
Yes., My wife, she holds a grudge against take your
Lipstick and get out of the house. That was the impetus
for we're financially stabilized more than we've ever
baen, let's get oub of here.
When that house is sold do you know what the mortgage
was?
There was no —— you mean Lo the new person?
No, na, the original mortgage that was taken out when
you guys first moved in.
The purchase price. It was 230,000 the price, somawh@re
around there.
o rhe Hickory Pointe house was sold for about 5233,0007
Something like that, yeah.,
And there was no mortgage on it when it was sold?
No. My father paid it off years before.
How long ago?
He paid it off like four years into us living there,
five years. Thal was the time the get your lipstick and
get oult of my house conversat.ion happened.
1t wasn't that he continued to make the payments
according te the term, it's he had the cash and paid it
off?

Yeah., He's not inLo paying interest. He thinks that's
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highway robbery and he's got the cash to do it.
50 he paig it off sometime during that nine Lo ten year
period?
Yes.
S0 the end of 2017 you're financially stable, you want
to move. What becomes of that, you sald, that 35230,0007?
Yeah, I think the szelling price was $205,000. That's
what ended up being after closing costs and this and
thal was taken oubt. I think about 205,000 was the
final check that was cub Lo my father.
The net proceeds?
Yes.
And he kept those nelb procesds?
Yeah,
He didn't share any with you or your wife?
No. He deposited it o his bank account and I never
heard about it again.
Did you feel entitled to any of that?
I didn't do anything to earn it. No, he paid ¢ff the
house. T don't see how I would have any eguity stake in
that, no.
Well, you did pay the mortgage for four years or so.
Well, when you rent an apartment you don't get money
back from the apartment complex. That's the way I

thought of it, that I was a renter.
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You did pay the mortgage for three to four years?
yeah, but I don't think that was -- L[ never thought -- 1

never thought of it as mine,

For the nine or ten vears you did pay the insurance and
taxes?

Correct.

and did those repairs you mentioned?

Yes.

As well as generally maintaining the house?

Yeah.

You said you're more financlally stable than you've ever
heen so you decide to geb a new house.

Well, I should clarify. I didn't decide, my wife
insisted we get a new house because she didn't want to
keep living in & place she was told to get out of.
That's the Kingston Drive property you moved tov
Correctl.

And the purchase price of that particulax property was
something like 5300,0007%

Like 330,

Who iz Robert Hugh McCurren?

He's the guy that bought the house on Hickory Fointe
Boulevard,

Do you know him ocutside of him buying the house?

No. I didn't meet him at c¢losing. I met him the week
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before closing when he was doing bhe final walk-through.
That's the Ffirst and last time I ever met him.

How do you say your father's name?
Rama-chandra.
In the closing documents he's listed as, he or you, I'm
nob sure, is listed as Ramachandra Jay Reddy. Is Jay
his middle name?
Neo, Can I see that?
Sure. We'll mark it as an exhibit.

{(beposition Exhibit J was

marked for Identification.)
MILLER:
this is the closing package of the Hickory Pointe
property marked as Exhibit J. Let me make sure you're
on the right page. See the tab that says Hickory
property? That's the first page there. If you flip to
the fourth page, Wall Mount Addendum. There it is.
I don't see the Jay.
See under sellex?
Yeah, Ramachandra Jay Reddy. Oh, the real estate agent
put it in that way. That ls all her.
Whose signalture appears there?
I had power of attorney so I signed it.
That iz your signature?

Right, and my initials next to ib.
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Then your wife's signature below thal?
Correct, because that's what they asked us to do. 1 did
not prepare this paperwork, Real Estale One did.
Have you seen 1t before?
IT've seen it before but I'm not the author of it.
The page vight before that, where it says Ramachandra V.
Reddy, that's your signature as well?
Yes, power of attorney, POA.
Is your father's middle inilial V?
Yes,
That may have been where they confusion lied.
vV stands for Vanam, V-a=-n-a-m. That's the family name.
So if you look at the form at the top it says 2017
substitute Form 1099 &, 1099 for a sales tax form.
That's it. See the gross procgeeds there? So this
account or escrow number there, is that your father's
account, is that the escrow account? Do you know whose
account that is?
It's not mine. It might be Real Estate One or Lhe
closing company.
ts that your signature there, though?
vez. This iz one of the papers that they gave usg at
clesing., I'm not sure I understand all the legal
significance of everything.

8o then the Kingston Drive property, that's the new one,
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the sales price of that is $327,000; is that righk?
Yes. I thought it was 330. No, you're right. I think
they took off a little bit because there was some things
thal needed Lo get fixed.
That's in your wife's name?
Corracl.
And the purchase of that property, where did the money
coma Lrom?
From my uncle.
And i3 that just cash he had on hand or did he himsell
take oult a loan to fund it?
I pelisve it's cash he had on hand, but I never asked
him where he got the funds from.
Obvicusly if he has $300,000 to throw around --
(interposing} My uncle is preltily wealthy. His net worth
i5 a very large number, ¢ne I'll never see inomy
lifetime.
T understand why you want to go work for him then. ALl
these signatures are your wife's signature?
Yes,
Do you know Joseph Fox and Jamie Fox outside of the
previous owners and sellers of the property?
No. Until the day we moved in, I never met them,
So your wife sxecuted a promissory note Lo pay Mohan

Thalmarla back for the 330 that was borrowed from him?
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Corract, because she didn't want to gel into another
situation like she did with my father. Although, my
uncle doesn't have the temper issues my father does.
S0 that 8$1,978.52, has that been paid starting in June
20187
She mailled the check on June lst but he's in Africa so
he hasn't deposited it, as far as we know.
Iz that check from the same Chase account?
Yes.
and you plan on continuing to make Lhose paymenls,
you're going to make another one in July?
Yes, I expect on July 3lsb it will go out.

And that's his signature there on that fourlbh page?

Yaah.
(Deposition Exhibit K was
marked for Identification.}
MILLER:

Marked as BExhibit K is a promissory note as well as an
insurance contract on the Kingston property we've been
discussing. Have you seen this promissory note beflore?
Yes.

The insurance on the property mentioned specific
coverage. ‘There's an itemization on the insurance held
on that property. The coverage of the property for

personal property and other structures is 337,100 for
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obher structures and $25%9,700.00 for the personal
property?

Correqt.

Do yvou know what that covers?

Yeah. T think when I ¢alled GEICO to have them explain
o me what all this means, they basically said if a
typhoon completely wiped out your property what would it
cost to restore everything? The oulside structures
inciude things like the deck, the driveway, the Lencing
arcound parts of the property, tool shed, foundation for
a structure that's out there already, and possibly large
trees and bushes. When she added that togebher, it's
probably about this much. GEICO never came out and did
an estimate. The other 239 odd thousand was if a
typhoon wiped out the house and it had to be completely
bulldozed away, whab would it cost to replace it. It
was estimated at about 239% odd thousand is what it would
ozt to recover all that,

What I'm referring to is not the real property coverage.
I understand the other structures. There's a personal
property portion of it for 259 in addition to the real
property and other structures.

I think you're mistaken. If we're paying for it, I
think we should reverse that. There's nothing in the

house that that's valuable.
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I may be mistaken,
If you add the two pileces tegether, it adds up pretiy
eloze to the cost of the house we paid for and you throw
in the value of the real estate for location or
whatever ., If there's a gold mine, 1'd love to know
about it.
Do you have any personal property insurance policies or
does your wife?
I thought whatever GEICO covered. We did file a claim
when we first moved in because one of the toilets on the
first Floor we flushed and apparently it didn't work
right and it caused some significant damage on the [irst
floor, so they reimbursed like 32,000 or something, but
there was no conktent damage. 1 can't think of what
would be worth $239,000 in my bhouse,
Sometimes in the case where there's jewelry in the home
or any other expensive items they'll do a rider on it
and do personal property coverage as well. To your
knowledge, there's nothing covered under that GEICO
insurance policy?
Other than my wedding ring and my wife's wedding ring,
we don't have stufl like that.
We're almost done, I promise.
Do you need to see my driver's license to confirm who I

say I am?
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I bhink your testimeony here Loday confirms.
Do you mind if I use the rest room?
Go ahead.
(A brief recess wag held during
the deposiltion.)
MILLER:

The main reason you filed this case it seems 1

0]

=}
judgment against you?
Yes.,

From Mr. Holmes?

In relation Lo a business Lhat you sold him and he
alleged was a fraudulent transacbtlion?

Yes.

Haz he been making collection attempts against you?

In 2009 he won the judgment and I think in 2015 he tried
to secure the judgment. Cther than that, neothing.

What do you mean securs the judgment?

I think there's paperwork after you go through
arbitration that you have to tell the judge you won and
yvou want to do whatever it is so you can secure Lhe
Judgment so you can garnish bank accounts or garnish
wages. But he finally started legal proceedings to
gsecure bhe judgment, but whatever thal procedure is he

did that in 2015, T did try to oppose it because there
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was a Michigan Supreme Court case that said you golt one
vear Lo szcure bhe judgment. Between my altorney and
his attorney wrangling over it I lost that motion, but I
never heard from him again after that point.

So i went to arbitration?

Correct, in 2005.

And the arbitrator decided -

(Interposing) It was a breach of contract.

And vou owed him $200,0007

Right, but there was no fraud.

So when you say secure bthe judgment, do you mean that to
transform the arbilration resull inte a judgment?

Yes. 1'm not really sure of the legal wording that's
correct here, but I think that's what it is.

Did you employ an attorney in Lhis matter?

Yes., My attorney never showed up for the arbitration so
I ended up defending myself.

bid you pay the attorney?

I paid him in advance, which was my problem, and all he
said was settle, settle, settle. I said I didn't do
anything wrong, I refuse to settle when T've not done
anything wrong. When the arbitration date came, he
pretty much called me the day before and sald I'm not
going to be there but go ahead and do it anyway, you're

smart, and if you need me you can call me.
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I went through and prepared it as best
I could. When I got Lhere the arbitrator said it's fine
that you want t¢e do this and it's your choice but you're
going up against a very experienced attorney so you're
al a disadvantage. So I called my attorney and he said
don't werry about it, you're fine, you got all the facts
on your side. I apparently chose the wrong attorney
because that was Lervible legal advice.
This attorney you're referring to, is Lhat Michael
Maddaloni?
Yas.
How much did vou pay him?
I think it was $3,500, but it was so long ago, plus
whatever ib costs for depositions and whatever other
court costs,
What work did he do on the case?
My opinion? Nothing. I think [ did most of the work
myself because L would put together everything. I would
say here's what I want to file a motion for, here's what
our legal strategy should be and he said basically yeah,
that's good. He was present for my deposition. He was
not present when the other side wanted to do a
creditor's exam and he wasn't present at all for the
arbitration. I wrote the closing argument myself and I

e-mailed it to him and he forwarded it to the
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arbitrator, I'm nol sure he read ik, and Lthe arbitrator
sent back the decision. That's kind of where I'm at
now. I should have delayed but Mr. Maddaloni told me it
was okay.

The other attorney had me sign this
form before we started arbitration saying I agree 1 was
going to do it pro s2 hac. T had to sign a form asaying
f wouldn't use this as a reason to dismiss the judgment
or the arbitratov's award. My attorney said go ahead
and sign it, and here we are.

When this happens you're living at the Hickory Pointe
brive house?
Yeas,

And were you still working at that time? Retresh my

memory. Still working in 2010%
No. T think I was nobt working until -- it was a couple
years later [ think I went to Philadelphia. I guess |

was working on this quite a bit of my time.

id they ever garnish your wages or your bank account?
No. There never was an attempt to and I didn't hide
where I was banking. T didn't close any accounts., I'm
sorry. I did have acgount with Fifth Third at the time
hut I closed that account because ] was upset with Lheilr
custometr service because they were charging me avery

month a fee and my balance is so much more than what
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you're telling me it has to be, but Lhey kept charging
me like ten dollars a month and I eventually closed that
account but not because of any of this,

Have you been gontacted by Mr., Holmes or his attorney,
John Perrin, since then?

No. I did include it with the bankruptcy filing in the
gense T'm £iling bankruptoy, 50 he knows.

Are you aware of the criminal allegation againat Mr.
Weinstein?

Yeah, You mean from Florida?

Yas.

Yes., I found out after this Lilbigation was complete., I
asked him about it and he said for the most part it was
blown over and he had all the civil rights restored. He
didn't get a pardon but -~ basically everything he was
doing at the time is now legal in Florida but at the
time it was political. I looked inte it and I confirmed
it all,

Ard as of right now does he have any sorbt of
investigation against him?

Net: griminally or anything elge like that, no.

Your wife hired attorneys who filed an appearance in
your bankruptcy case.

T'm aware.

The attorneys are bhased out of New Jersey., I can't
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recall the name ak the moment.

Kasen, K-a-s-e-n.

Have you spoken with them at all?

I've spoken with Lhem,

Are you & client of theirs?

No., He's made it clear I'm not a client of his and
nothing we talk about is confidential,

Has he asked you questions in relation with your
bankruptcy case?

The reason my wife hired him at the time she hired him,
alb the timg, it's sort of in flux now, bubt we were
discussing getting a diveorce at some point, We
previously decided if we do we'tre geing to wait until wmy
daughter is finished with high schocl, she just finished
her freshman year, because of her safety congerns and
menktal health issues. We don't want to add more stress
than what's already golng on, but she wanted to be sure
she wouldn't be liable for my old husiness debts that
she had nothing to do with, 5S¢ she hired an attorney to
represent her for that in that way.

and whal has been the nature of your conversations with
them?

I just teld them I'm filing. I didn't tell them I was
going Lo come meet with you and do one of these meebings

to answer questions. I asked them is it okay that we
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get, like, various things from my wife like her Lax
returns. I asked her initially and she zaid go talk Lo
the attorney, $o I called him up and he said thalt's
fine.

The 2004 order is on the docket, they get electronic
notice of that, so they are aware you are appeaving, or
they have notice you're appearing here today.

You said 20047 2009.

I'm sorry, 2004 is the bankruptcy rule under which
you're appearing for examination. ft's a legal term of
art, Bankruptcy Rule 2004 Examinabtion, That's what I
was preferring to.

Got you.

The attorneys that she employed, is there a reason zhe
want to New Jersey bto enploy bankruptcy attorneys as
oppesed to finding a local attorney?

My understanding is she spoke with David because we're
all friends and he sald he used a bankruptcy attorney
way back when and his name is David Kasen, here's his
number, and I think that's how she found hin,

Do you know if Mr, Weinstein is a client of theirs
currently?

Me's not., He filed bankruptgey in 2000.

Probably in Florida?

Yes.
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Olher than the Chase Bank agcount statements that are in
your wife's name from March 1, 2016 to current, that
concludes my guestioning. T may have guestions about
those statements. 3o at this time I will hold the
examination open until I have time to receive theose
documents and review them, if you can gebt them to me in
the next two weeks. I'm trying te think of my schedule,
but I think within two weeks of reviewing them I should
Be -— that should genclude Lhe examinabion as far as
today goes. There may be other ¢uestions I have for you
in general, but at this time Lhat concludes the
examination.

{The Framination was concluded

al 3:55 p.m.}
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STATE OF MICHLGAN)
COUNTY OF OAKLAND)

T, Glenn G, Miller, Nobtary Puklic
within and for the County of Cakland, State of Michigan,
do hereby certify that the witness whose attached
examination was taken before me in the above-entitled
matter was by me duly sworn at the aforementioned tinme
and place; thalt the testimony given by said witness was
stenocgraphically recorded in the presence of said
witness and afterwards transcribed by computer under my
pergonal supervigion, and that the saild deposition iz a
full, true and correclk transcript of Lhe Lestimony glven
by the witness.

I further certify that 1 am not connected
by bloocd or marriage with any of the parties or their
attorneys, and that I am not an employee of aither of
them, nor financially interested in the action.

N WITNESS WHEREOE, I have hereunto sel
my hand at the City of Pontiac, County of Cakland, this

day of , 2018.

_ﬁAﬁZ£EMkM 'ik?&ﬁ%ﬁ%ﬂ;twg

Glenn G. Miller

Notary Public, Qakiand County, MI

My Commizsion expires B-27-18
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in the following manner:
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Daited this 31st day of August, 2019

/s _Jay Freedman
Jay Freedman

746



Exhibit 25



- ™ o

[ T e T )
Lt B L R = o D

16
17
18
19
20
21
2
23
24
© 25
26
27
28

Electronicatly Fited
10/28/2019 4:45 PM
Steven D. Grierson

CLERK OF THE COLU
ANS | Cﬁ*} ,ﬂw«w—

Leah A, Martin, Esq.

Nevada Bar No, 7982

Amber 1. Scott, Esq.

Nevada Bar No, 14612

LEAH MARTIN LAW

3100 W. Sahara Ave., Suite 202

Las Vegas, Nevada 89102
Imarting@leahmartinlv.com
ascott@lealimartintv.com

Phone: (702) 420-2733

Facsimile: (702) 330-3235

Attorneys for Defendants, Vijay Reddy,
Margaret Reddy, Mohan Thalamarla,
and Max Global Inc.

DISTRICT COURT
CLARK COUNTY, NEVADA

MEDAPPEAL, LLC, An [linois Limited Liabtlity
Company, CASENOQ.: A-19-792836-C
' Plaintiff, DEPT. NO.: XIV

VE. -

)
)
)
)
DAVID WEINSTIEN, VUAY REDDY, )
MARGARET REDDY, MOHAN THALAMARLA, )
KEVIN BROWN, MAX GLOBAL, INC., )
VISIONARY BUSINESS BROKERS LLC, )
MEDASSET CORPORATION, AND DOES 1-50, )

)

)

)

Detendants;

DEFENDANTS VIJAY REDDY, MARGARET REDDY, MOHAN THALAMARTA, AND MAX

GLOBAL INC.S ANSWER TO PLAINTIFE’S FIRST AMENDED COMPLAINT
Defendants, Vijay Reddy (*V. Reddy™), Margaret Reddy (“M. Reddy™), Moban Thalamarla
(“Thalamarla™), and Max Global Inc. (*Max Global™), (collectively “Defendants”™) by and through their

counsel of record, Leah A, Martin, Esq. of Leah Martin Law Answers the First Amended Complaint of
Plaintiff Medappeal LLC, and admits, denies, and alleges as follows:

1. Answering Paragraph 1, Defendants admit the allegations contained therein.

2. Answering Paragraph 2, Defendants are without knowledge or information sufficient to form a

belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allepation.
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3. Answering Paragraph 3, Defendants are without knowledge or information sufficient to form a
belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allegation.
4. Ahswe:ring Paragraphs 4,3, and 6, Defendants admit the allegations contained therein.
5. Answering Paragraph 7, Defendants are without knowledge or information sufficient to form a
belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allegation.
6. Answering Paragraph 8, Defendants admit the allegations contained therein.
7. Answering Paragraphs 9 and 10, Defendants are without knowledge or information sufficient to
form a belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allegation.
8. Angwering Paragrétph 11, the allegations constitute legal conclusions to which no response is
necessary. To the extent a responsc is required, Defendants deny the allegations contained therein.
9. Answering Paragraph 12, Defendants admit the allegations contained therein.
10. Answering Patagraph 13, Defendants admit the allegations contained therein,
11. Answering Paragraph 14, Defendants admit the allegations contained therein.

GENERAL ALLEGATIONS

Allegations Congerning Kevin Brown and Visionary Dusiness Brokers

12. Answering Paragraph 15, Defendants are without knowledge or information sufficient o form a
belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allegation.

13. Answering Paragraph 16, Defendants deny that Brown sold business opportunities on behalf of'V.
Reddy. As to the temaining allegations, Defendants are without knowledge or information sufficient
1o form a belicl as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that
atlegation.

14. Answering Paragraph 17, Defendants are without knowledge or information sufficient to form a
belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allegation.

15. Answering Paragraph 18, Defendants are without knowledge or information sufficient to form a
belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allegation.

16. Answering Paragraph 19, Defendants are without knowledge or information sulticient to form a

belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this basis, deny that allegation.
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17. Answering Paragraphs 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27,28, 29, 30, and 31, Defendants are without
knowledge or information sufficient to form a belief as to the trath of the allegations contained therein

and, on this basis, deny these allegations.

Allepations concerning David Weinstein an dasset Corporation

18. Answering Paragraphs 32, 33, 34, 35, and 36, Defendants are without kn(iwledge or information
sufficient to formn a belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this busis, deny
those allegations.

19. Answering Paragraph 37, Defendants are without knowledge or information sufficient to form a
belief as to the truth of the atlegations contained therein and, on this basis, deny those allegations.
20. Answering Paragraphs 38, 39, 40, 41, 42, 43, and 44, Defendants are without knowledge or
information sufficient to form a belief as to the truth of the allegations contained therein and, on this

basis, deny that allegation.

|| Allegations concerning Vijay Reddy

21. Answering Paragraph 43, Defendants admit that V. Reddy were previous business associates in
various capacities. As to the remaining allegations, Defendants deny the allegations contained therein,
22. Answering Paragraph 46, Defendants deny the allegations contained therein,

23. Answering Paragraph 47, Defendants admit that Holmes paid V. Reddy $200,000 to purchase V.
Reddy’s company. Defendants deny all other allegations contained therein.

24. Answering Paragraph 48, Defendants admit the allegations contained therein.

25. Answering Paragraph 49, Defendants admit that V, Reddy told Plaintiff that he purchased business
packages from Weinstein in previous years, Defendants deny all other allegations contained therein.
26. Answering Paragraph 50, Defendants admit that V. Reddy was aware of some of Weinstein’s
history, Defendanis deny all other allegations contained therein. Defendants further state that Plaintiff
never asked V. Reddy about the failed attempts, lawsuils, and criminal background of Weinstein.

27. Answering Paragraph 51, Defendants admit that V. Reddy did not disclose his personal liligation
matters to Plaintiff. Defendants further state that Plaintiff did not ask V. Reddy abont his personal
litigation matters and V. Reddy was not under any obligation to disclose such matters,

28. Answering Paragraph 52, Defendants admit the allegations contained therein.




